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KAKO	  SLIŠATI	  GLAS?	  
Lana	  Praner,	  Ribno	  -‐	  Bled,	  31.3.2012	  
	  
Takole.	  
Postopoma	  bomo	  nekako	  pričeli.	  Lepo,	   lepo	  pozdravljeni	  čisto	  vsi,	  ki	  ste	  se	  nekako	  danes	  pri	  vas	  ali	  
nocoj	  pri	  nas	  nekako	  zbrali.	  Glede	  na	  to,	  da	  je	  nekako	  časovni	  zamik	  vašega	  in	  našega	  časa,	  je	  nekako	  
prav	  zabavno,	  ko	  iz	  noči	  prehajamo	  v	  dnevni	  čas.	  Tako,	  nekako	  za	  zabavo.	  
Nekateri	  so	  morda	  malce	  bolj	  utrujeni	  ali	  pa	  izmučeni,	  vendar,	  tudi	  to	  ima	  svoj	  čar.	  	  
	  
Jaz	  sem	  danes	  Tisti,	  ki	  bom	  nekako	  povezoval	  večino	  časa	  to	  druženje	  in	  sem	  Tisti,	  ki	  bom	  nekako	  tudi	  
napovedoval	   določene	   dogodke.	   In	   ne	   le	   to!	   Bom	   hkrati	   tudi	   odpiral	   in	   razpiral	   davnino	   in	   srca	  
mnogih,	  ki	  so	  nekako	  danes	  tukaj	  tudi	  zbrani.	  	  
	  

	  
	  
Jaz	  sem	  Brahma.	  Jaz	  sem	  Jahvet.	  Jaz	  sem,	  to	  kar	  sem,	  vi	  pa	  še	  zdaleč	  niste	  to,	  kar	  mislite,	  da	  ste.	  	  
	  
Nekaj,	  nekako	  uvodnih	  besed.	  
	  
Jaz	  nisem	  le	  Oče	  Vnebovzetovstva.	  Jaz	  sem	  lahko,	  ali	  Alah	  ali	  Bog.	  Lahko	  sem	  to,	  kar	  sem.	  Lahko	  si	  
tudi	  ti	  tisto,	  kar	  si.	  	  
	  
Okoli	   mene	   je	   danes	   drugačna	   povezava.	   Okoli	   mene	   je	   pravzaprav	   danes	   morda	   res	   vrtinčasta	  
povezava,	  vendar	  naj	  vas	  to	  nekako	  ne	  zmoti.	  Če	  bom	  zapazil,	  da	  bo	  morda	  moja	  prisotnost	  preveč	  
mogočna	   in	  premočna,	   se	  bom	  malce	  odmaknil	   in	  nekako	  drugega	  pred	   seboj	  postavil,	   tako,	  da	   se	  
bom	  višje,	  po	  določeni	  plasti,	  premaknil,	  kar	  pomeni,	  da	  bom	  nekako	  razbremenil	  vaš	  prostor,	  da	  vam	  
ne	  bo	  morda	  preveč	  gosto	  ali	  gostljato.	  	  
	  
Lepo,	  lepo	  pozdravljeni.	  
	  
Inahatanta…	  
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Zahvala	  vsem	  tistim,	  ki	  so	  se	  odzvali	  in	  ki	  so	  danes	  prešli.	  Danes	  boste	  dobili	  nekako	  posebne	  daritve,	  
ki	   vam	   bodo	   prebujali	   ali	   pa	   prebujale	   določene	   davninske	   zaznave,	   ki	   so	   speče	   in	   ki	   se	   jih	   bomo	  
danes	  tudi	  dotaknili.	  
Poskušajte	  razumeti,	  doumeti	   in	  se	  čim	  bolj	  sprostiti.	  Tudi,	  če	  ne	  boste	  morda	  razumeli	  ali	  doumeli,	  
nič	  zato,	  vaša	  podzavest	  zagotovo	  razumela	  bo.	  
	  
O	  ROJSTVU	  OZIROMA	  PONOVNEM	  PREBUJENJU	  
	  
Ko	   se	   nekdo,	   energija	   ali	   preliv	   odloča	   za	   rojstvo	   –	   rojstvo	   imate	   le	   vi,	   čisto	   sami,	   na	   tej	   prelepi	  
Zemljici,	  ko	  se	  nekako	  nekdo	  odloča	  za	  rojstvo	  ali	  za	  ponovno	  vstajenje,	  se	  morate	  nekako	  zavedati,	  
da	  takšno	  rojstvo	  ali	  unikatno	  vstajenje,	  kot	  ga	  imate	  na	  Zemlji,	  je	  res	  unikatno	  in	  edinstveno.	  Le	  na	  
temu	  planetu	  Zemlja,	  kot	  ga	  zovete	  ali	  nazovete,	  imate	  možnost	  popravnega	  izpita.	  
	  
Vsi	   tisti,	   ki	   se	   kdajkoli	   odločate,	   odločajo	   ali	   pa	   so	   se	   morda	   odločali	   za	   ponovno	   prebujenje,	   za	  
ponovni	  premik	  nekam	  v	  širino	  ali	  v	  kakšno	  globino,	  se	  pravi,	  so	  se	  vedno	  in	  redno	  odločali	  za	  Zemljo.	  	  
Le	  Zemlja	  je	  edini	  živi	  vstajiteljski	  planet,	  na	  katerem	  je	  mogoče	  nadaljevati	  tok	  svojega	  dogodka	  ali	  
pa	  tudi	  od	  drugega,	  ki	  je	  morda	  že	  speči	  ali	  morda	  milijardo	  bilijonsko	  let	  nespeči.	  	  
	  
Lahko	  nadaljujete	  življenje,	  svoje	  ali	  pa	  od	  nekoga	  drugega.	  Morda	  od	  tistega,	  ki	   je	  nekoč	  v	  vas	   in	  z	  
vami	  spal,	  prespal	  del	  življenja,	  del	  določenega	  obdobja.	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Zemlja	  ni	  kraj,	  kjer	  bi	  bil	  raj.	  Zemlja	  je	  kraj,	  kjer	  se	  naredi	  določen	  kraj.	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Ko	   se	   odločate	   za	   ponovno	   vstajenje	   in	   morda	   postanete	   žrtev,	   morda	   postanete	   celo	   objekt	  
poželenja	  ali	  stvarjenja,	  se	  pravi,	  vam	  je	  to	  zapisano	  v	  usodi.	  	  
V	  usodi	  so	  mnogoštevilčna	  bitja,	  ki	  sodelujejo	  z	  vami	  ali	  pa	  prihajajo	  za	  vami.	  
	  
Ko	  otrok	  nastane,	  raste	  in	  se	  prebuja,	  vsakih	  nekaj	  dni,	  tako	  kot	  nekdo,	  ki	  je	  danes	  tukaj	  z	  nami,	  dobi	  
določene	  energije.	  Energije	  so	  takozvani	  duhovi	  ali	  bitja.	  	  
	  
Kakršnokoli	   besedoslovje	  uporabljamo,	  upam,	  da	  bom	  vedno	  našel	  pravi	   izraz,	  prevajam	  namreč	   iz	  
mnogih	  jezikov	  čisto	  sam.	  Na	  koncu	  prevajam	  v	  slovenščino	  po	  spominu	  dekleta,	  ki	  sem	  ga	  odstranil	  
in	  po	  njenemu	  spominu	  potem	  najdem	  tudi	  pravi	   izraz.	  Če	  bo	  morda	  kakšen	  preprosti,	  mi,	  prosim,	  
oprostite.	  	  
365	  jezikov	  ni	  tako	  enostavno	  pretakati	  in	  nekako	  prevajati.	  	  
	  
Tako	  kot	  Jaz	  prevajam	  jezike,	  tako	  vi	   lahko	  slišite	  glas	   iz	  vodnika	  ali	  od	  vodnika	  ali	  tistega,	  od	  koder	  
nekako	  ste	  povezani.	  	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Ko	   otrok	   raste	   in	   se	   razvija,	   toliko	   število	   bitij,	   duhov	   ali	   energij,	   ki	   vstopa,	   da	   se	   plod	   ali	   določen	  
organ,	   število	   tkiv	   razmnožuje,	   širi,	   točno	   toliko,	  kot	   imate	  por,	  pomnite	   in	   zapomnite	   si	   to,	   točno	  
toliko	  bitij	  sodeluje	  z	  vami	  v	  telesni	  strukturi.	  
	  
Vsaka	  pora	  na	  telesni	  strukturi	   je	  pranska	  mala	  nit,	  kot	   jo	  bom	  Jaz	   imenoval	   in	  nazval.	  Vendar	  to	  ni	  
glavna	  nit	  življenja,	  vendar	  na	  ta	  način	  lahko	  morda	  celo	  preštejete	  ali	  pa	  vsaj	  doumete	  in	  razumete,	  
koliko	   milijon	   milijonov	   ali	   milijardnih	   bitij	   je	   potrebno,	   da	   se	   nekako	   uskladi	   zdravo	   tkivo,	   zdravi	  
organ,	  zdravo	  telo,	  zdravi	  um	  in	  razum.	  
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Vendar,	   vsa	   ta	   bitja	   so	   položena,	   so	   nekako	   nanizana	   ali	   narinjena	   na	   tej	   bazi	   tega	   vstajenja	   ali	  
življenja.	  Potem	  tudi	  nadaljujete	  nekakšne	  usedline	  ali	  zapise.	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Težji,	  kot	  so	  vaši	  zapisi	  ali	  dogodki,	  ki	  niso	  bili	  ravno	  vam	  v	  čast	  ali	  oblast	  dobro	  izživeti,	  sežejo	  v	  nižino	  
vašega	   tkiva	  ali	   vašega	   telesa.	   Zato	  najtežji	   zapisi	   se	   skrivajo	   ravno	  na	   vaših	  podplatih.	   In,	   na	   vaših	  
podplatih	  imate	  spodaj	  kanale,	  preko	  katerih	  se	  preko	  meditacije	  povezujete	  ali	  pričvrstite.	  	  
	  
Preko	  teh	  kanalov,	  bodite	  pozorni,	  prav	  preko	  teh	  kanalov	  se	  z	  vami	  povezuje	  podzemlje,	  kot	  ga	  bom	  
imenoval	  ali	  nazval.	  	  
To	  so	  bitja,	  ki	  prihajajo	   iz	   tistih	  delov	  ozvezdja	  ali	  osrčja	  Zemlje,	  kjer	  so	  pokopana	  vaša	  telesa,	  vaša	  
trupla	  ali	  tisto	  nekaj,	  kar	  ne	  sodi	  ravno	  k	  vam,	  ko	  se	  nekako	  preobražate	  ali	  preoblikujete.	  Od	  tam	  se,	  
predno,	   predno	   otrok	   samostojno	   vdahne	   in	   zaživi,	   se	   najprej	   pripnejo	   bitja	   čisto	   sredinskih	   ali	  
zemeljskih	  kosti.	  
	  
Kaj	  to	  pomeni?	  
Predno	  pričnem.	  Otrok	  pravzaprav	  sebe	  v	  otroka	  izoblikovati,	  nastaja	  nekakšna	  čudna	  postavica,	  ki	  je	  
malce	   podobna	   živalici	   ali	   nekaj,	   kar	   še	   niste	   kot	   embrio,	   dejansko	   ljudje.	   Tam	   pričnejo	   dajati	   ali	  
podarjati	   zasnovo	   prav	   ti	   najnižji	   in	   ravno	   v	   tistemu	   najnižjemu	   času	   z	   vami	   in	   za	   vas	   sodeluje	   ta	  
Zemlja,	  kot	  jo	  bom	  Jaz	  imenoval	  za	  ta	  določen	  čas.	  
	  
Ko	   se	  otrok	   razvija,	   ko	   se	  otrok	  preoblikuje	  v	  neko	  podobo,	   iz	   vsake	  plasti	  prihaja	  določeno	   število	  
bitij,	  ki	  se	  vlivajo	  v	  otroško	  telo.	  	  
	  
Si	  predstavljate?	  
Plast	   po	   plast,	   na	   določeno	   število	   dni.	   Nastane	   dimenzija	   določene	   plasti.	   V	   vsaki	   plasti	   sodeluje	  
nekdo,	  od	  najnižjih	  do	  Najvišjih,	  kar	  pomeni,	  da,	  ko	  se	  otroku	  srček	  prvič	  prebudi,	  je	  to	  znak	  človeške	  
krvi.	  	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Ko	  prvič	  otrok	  dobi	  svoj	  utrip,	  se	  zemeljski	  svet	  vseh	  usedlin,	  ki	  je	  nad	  Zemljo	  in	  ne	  več	  pod	  Zemljo,	  
nekako	  prične	  spajati	  z	  njim.	  	  
	  
Takrat	  prihaja	  mnogo	  število	  bitij,	  ki	  vstopajo	  za	  določene	  organe,	  za	  določene	  organe,	  ki	  se	  pričnejo	  
prebujati.	  In	  tako	  se	  nadaljuje	  proces	  vseh	  dolgih,	  nadaljnjih	  mesecev	  ali	  naslednjih	  nekaj	  kratkih	  dni,	  
če	  bi	  Jaz	  iz	  svojega	  časa	  ali	  svojega	  zavedanja	  nekako	  vas	  občudoval.	  
	  
Tik	  pred	  rojstvom,	  tik	  pred	  rojstvom,	  se	  pravzaprav	  pripne	  skorajda	  zadnja	  plast.	  Se	  pravi,	  bolj,	  ko	  se	  
pripravlja	   otrok	   za	   porod,	   da	   se	   nekako	   spusti	   ali	   porodi,	   se	   delajo	   nekakšne	   zadnje	   priprave	   iz	  
Najvišjih	  plasti.	  	  
In	  v	  vsaki	  plasti,	  vi	  imate	  plasti	  imenovane	  od	  pekla,	  do	  zemlje,	  do	  vic,	  do	  vičev,	  do	  raja,	  do	  nadraja,	  
do	  nebesnega	  kraja,	  do	  marsičesa	  drugega.	  Tako	  nekako	  ste	  postavili	  določena	  imena	  ali	  pojmovanja,	  
kot	   bom	   Jaz	   nekako	   uporabil	   ta	   izraz,	   in	   v	   vsaki	   plasti	   dobite	   po	   dva,	   štiri	   ali	   devet	   nekakšnih	  
vodnikov,	  ki	  se	  po	  zunanji	  strani	  pripnejo	  in	  zaprejo	  določeno	  plast.	  	  
	  
Ti	  vodniki,	  zvodniki	  ali	  tisti	  nekateri,	  ki	  skrbijo	  za	  določeno	  plast,	  se	  pripnejo	  v	  avro.	  Iz	  tegá	  se	  potem	  
dela	  usedlina,	  ali	  se	  zgosti	  ta	  pajčevina.	  	  
	  
Ko	  otrok	  potuje	  ob	  porodu	  skozi,	  sliši	  zadnjič	  svoj	  izdah.	  Znotraj	  sebe	  izdahne	  in	  se	  potisne	  v	  globino	  
Zemlje	  ali	  na	  površje	  Zemlje.	  
Od	  tam	  dalje,	  nekaj	  dni	  v	  zaporedju,	  nad	  njim	  bedi	  bitje	  Luči,	  ali	  Najvišje	  bitje	  ali	  Najvišja	  plast	  Tistega,	  
ki	  se	  je	  kot	  na	  koncu	  ujel,	  prelil	  ali	  zaprl	  zadnjo	  plast,	  kot	  bom	  Jaz	  tako	  imenoval	  ali	  nazval.	  
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In,	  ko	  otrok,	  pravzaprav	  že	  veselo	  kriči,	  joče	  in	  besni,	  nad	  njim	  bedijo	  bitja	  Luči.	  Vse	  dokler	  vidite,	  da	  
otrok	  ne	  vidi	  čisto	  jasno,	  vendar	  vidi	  megleno,	  zanj	  skrbijo	  Najvišja	  bitja	  od	  Najvišjih	  bitij,	  ki	  so	  mu	  bili	  
podarjeni	  ali	  častno	  porazdeljeni.	  
	  
On	   sliši	   njihov	   glas.	  On	   sliši	   njihovo	  oblast.	  On	   sliši,	   čuti,	   vidi	   in	   zaznava	   njihovo	   telo	   druge	  mame,	  
drugega	  očeta	  ali	  drugega	  nekoga,	  ki	  skrbi	  nad	  njim,	  ki	  ga	  objame,	  potolaži	  in	  takoj	  tudi	  zaspi.	  	  
Ni	  ves	  čar	  ali	  moč	  spanja	  le	  v	  pitju	  mleka,	  v	  sesanju,	  kjer	  se	  otrok	  utrudi	  ali	  dejansko	  izčrpa,	  da	  potem	  
zaspi	  fizično	  telo.	  	  
	  
Prav	  nasprotno!	  
Otrok	  šele	  zaspi	  takrat,	  ko	  je	  v	  objemu	  dveh	  ali	  treh	  bitij	  hkrati.	  Se	  pravi,	  fizične	  matere,	  ki	   jo	  vidite	  
oziroma,	  ki	   jo	  nekako	  zaznavate,	   ženskega	  bitja	  ali	  bita,	   ki	   je	  nekako	  ob	  porodu	  ali	  po	  porodu	  bil	   z	  
njim	  in	  moškega	  dela,	  ki	  dejansko	  skupaj	  tvorita	  celoto.	  
	  
Ko	  otrok	  prvič	  zazna	  fizično	  luč,	  fizično	  svetlobo	  od	  vas	  samih,	  ta	  bitja	  izgubijo	  moč	  ali	  Luč	  nad	  njim.	  
Se	  odmaknejo	  in	  premaknejo.	  So	  še	  vedno	  v	  ozadju,	  vendar	  prostor	  dobijo	  naslednja	  bitja.	  
In	  po	  plasti,	  tako	  kot	  se	  je	  otrok	  izoblikoval,	  ko	  je	  rasel	  in	  nastajal,	  se	  pravi,	  ko	  so	  nastajale	  plasti,	  se	  
dejansko	  Najvišji,	  kjer	  sta	  dva,	  moška	  in	  ženska	  polovica,	  dejansko	  odmakneta	  in	  dasta	  prostor	  tistim	  
naslednjim	  bitjem	  po	  plasteh,	  ki	  počasi	  prihajajo	  na	  površje.	  	  
	  
Ko	  otrok	  dejansko	  prične	  govoriti	  ali	  žvrgoleti,	  klepetati,	  se	  pogovarjati	  z	  vami,	  ima	  pravzaprav	  že	  
zaprto	  téme,	  je	  to	  pravzaprav	  konec	  povezave	  z	  Lučjo	  in	  obstane	  v	  temi.	  	  
Vendar,	   ne	   zaradi	   tega,	   ker	   bi	   bila	   tema	   kot	   tema,	   kot	   noč,	   vendar,	   izgubljena	   druga	   polovica	  
najlepšega	  dela	  po	  teh	  plasteh,	  ki	  so	  ga	  res	  v	  samemu	  začetku	  ljubili,	  cenili	  in	  nežno	  skrbeli,	  ga	  bodrili	  
in	  ga	  hkrati	  zjutraj	  tudi	  prebudili.	  	  
Ko	  ga	  prebudijo	  bitja	  Luči,	   se	  otrok	  smeji.	  Ko	  ga	  prebudijo	  bitja	  Zemlje	  ali	   teme,	  otrok	  kriči,	   joče	   in	  
besni.	  	  
	  
Od	  takrat	  dalje	  prihajajo	  na	  površje,	  vedno	  znova,	  leta	  za	  letom,	  lahko	  tudi	  desetletja	  za	  desetletjem,	  
različna	  bitja.	  	  
	  
Vsako	  bitje	  nosi	  po	  ovoju	  določen	  zapis.	  Kar	  pomeni,	  da	  ti	  vodniki	  so	  pravzaprav	  tisti,	  ki	  potem	  tudi	  
poskrbijo	  za	  to,	  da	  se	  zgodi	  točno	  tako,	  kot	  so	  nizani	  dogodki	  za	  dogodkom.	  Se	  pravi,	  vaša	  karma	  ali	  
zapis,	  se	  ravno	  zaradi	  teh	  bitij	  tudi	  zgodi.	  	  
	  
In	  pazite!	  Pazite,	  pazite,	  pazite!	  
Ko	   se	   razpolovi	   polje	   zgornjega	   in	   spodnjega	   dela,	   ravno	   tako,	   kot	   imate	   telo	   razpolovljeno,	   nad	  
popkovino	   zgornjega,	   nebesnega	   dela	   ali	   spodnjega,	   zemeljskega	   dela,	   tako	   vas	   preko	   leta	   dohiti	  
najtežja	  usedlina	  Zemlje.	  	  
	  
Ravno	  zaradi	  tegá	  imate	  potem	  pred	  seboj	  težka	  obdobja,	  težke	  dogodke,	  vendar,	  vedno	  znova	  vam	  
nekdo	  nekako	  nekaj	  zašepeta.	  	  
	  
Ko	   je	   otrok	  na	  površju,	   izven	  maternice,	   on	   z	   vami	   ne	   govori,	   ker	   se	   pogovarja	   s	   tistimi	   bitji,	   ki	   jih	  
pravzaprav	  na	  fizični	  ravni,	  pred	  vašimi	  očmi,	  ni.	  	  
	  
To	  je	  čas,	  ki	  je	  namenjen	  njemu	  in	  ne	  vam.	  
	  
In,	  dokler	  otrok	  ne	  govori,	   ima	  on	  možnost	   se	  pogovarjati	   in	  govoriti	   z	  bitji	   Luči.	   To	   so	  Najboljša	  
bitja,	  ki	  ga	  vodijo	  in	  usmerjajo,	  tako,	  da	  je	  pocrkljan,	  počaščen,	  nasmejan	  in	  radosten.	  
	  



 

 5	  

Potem	  pa	  ga	  zemeljski	  svet	  počasi	  prične	  tresti:	  »govori!,	  »govori!«,	  »govori!«,	  da	  se	  ga	  dejansko	  iz	  
zunanjosti	  povleče	  v	  notranjosti.	  In,	  ko	  vi	  veselo	  vidite,	  da	  otrok	  spregovori:	  »maamaa«	  ali	  »ataa«	  ali	  
kaj	  podobnega,	   je	   to	  prvi	   znak,	  da	   ste	  ga	  odtrgali	  od	  Luči	   Luči	  najlepših	  bitij,	   ki	   so	  zanj	   res	   izjemno	  
skrbeli.	  
	  
Takrat	  se	  to	  polje	  večinoma	  prične	  zapirati	  in	  se	  le	  na	  podlagi	  nekaterih,	  določenih	  tretmajev	  ali	  delov	  
časa,	  ta	  čas	  še	  prebudi	  in	  ga	  Oni	  lahko	  vmesno	  tudi	  obhajajo,	  prihajajo	  ali	  sodelujejo	  z	  njim.	  
	  
Ta	  bitja	   Svetlobe	  ali	  njihovi	   vodniki,	   se	  pravi,	  po	   teh	  plasteh	   se	  morajo	  odmakniti	   ven	   iz	  materične	  
avre.	  	  
	  
Zakaj?	  	  	  
Ker	  je	  to	  čas,	  kjer	  otrok	  prične	  živeti	  svoj	  ciklus	  svojega	  zemeljskega	  časa.	  Ali	  svojega	  ali	  od	  tistega,	  ki	  
ga	  je	  poprosil	  ali	  v	  davnini	  sodeloval,	  ker	  več	  bitij	  sodeluje	  hkrati	  v	  enemu	  življenju,	  v	  enemu	  telesu,	  v	  
enemu	  tkivu,	  kar	  pomeni,	  da	  lahko	  usodo	  kratkomalo	  lahko	  posrkate	  na	  sebe	  oziroma	  daste	  prostor	  
nekomu	  v	  telesu	  in	  on	  izživi	  del	  usode.	  
	  
Sedaj	  se	  prične	  tisto,	  kar	  je	  najbolj	  zanimivo	  za	  vas.	  	  
Najbolj	  zanimivo	  pa	  je	  pravzaprav	  ta	  materični	  čas,	  kjer	  se	  po	  teh	  plasteh	  bitja	  pričnejo	  trdo	  vesti	  do	  
tistega,	   ki	   hodi,	   ki	   govori,	   ki	   se	   pravzaprav	   zliva	   z	   njimi	   in	   ta	   bitja	   ga	   pričnejo	   ščuvati,	   ga	   pričnejo	  
ščipati,	  mu	  pričnejo	  greniti	  življenje,	  ga	  pričnejo	  strašiti,	  a	  le	  zato,	  ker	  je	  to	  predpriprava	  na	  tisto,	  kar	  
šele	  bo.	  
	  
In	   znova	   Najvišja	   zemeljska	   plast,	   ki	   ima	   znova	   dva	   bitja,	   ki	   sta	   moški	   ali	   ženska,	   trdno	   pričneta	  
vzgajati	  otroka,	  ki	  je	  vaš	  otrok	  ali	  deloma,	  vendar	  predvsem	  njihovo	  bitje	  Zemlje	  in	  krvi.	  	  
In,	  od	  tistega	  časa	  dalje,	  otrok	  intenzivno,	  kar	  nekaj	  časa,	  posluša	  druge	  starše.	  Zaradi	  tega	  se	  otrok	  
ponoči	  tudi	  pogovarja,	  govori,	  se	  smeji	  ali	  celo	  jezi,	  ker	  se	  pogovarja	  s	  točno	  temi	  Najvišjimi	  bitji.	  
Šele	   čez	   določeno	   število	  mesecev	   se	   potem	  otrok	   trdno	   naspi	   preko	   noči,	   ker	   ga	   bitja	   nič	   več	   ne	  
podučujejo	   ali	   ne	   naročujejo,	   se	   ne	   pogovarjajo	   z	   njim.	   In	   tako	   počasi,	   počasi	   otrok	   izpusti	   vse	   te	  
plasti	  oziroma	  jih	  nekako	  v	  različnih	  letih	  izživi.	  	  
	  
In,	  pazite!	  
Ko	  otrok	  pravzaprav	  določeno	  starost	  doživi,	  to	  je	  zelo	  različno	  od	  vsakega	  posameznika,	  ga	  tudi	  vsi	  
glasovi	  ali	   vodniki,	  po	  določenih	  plasteh	  dejansko	   izpustijo	  ali	   zapustijo.	   Tudi	  oni	   se	  odmaknejo	  v	  
drugi	  del	  njegove	  avre	  ali	  določenega	  ovoja	  in	  tam	  nekako	  deloma	  spijo	  ali	  pa	  bedijo.	  	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Takrat	   ostane	   v	   središčnemu	   jedru	   le	   telo.	   Telo	   pa	   je	   pravzaprav	   tisto,	   ki	   govori,	   ki	   samo	   po	   sebi	  
razume,	  doume	  in	  prične	  iz	  notranjosti,	  prav	  iz	  notranjosti	  fizičnega	  tkiva,	  prične	  prebujati	  svoj	  lasten	  
jaz	  ali	  glas.	  	  
Ker	  nima	  več	  nikogar,	  ki	  bi	  ga	  vodil	  ali	  usmerjal,	  vendar	  to	  ni	  čisto	  tako,	  oni	  so	  odmaknjeni	  in	  sedaj,	  ko	  
pozna	  vso	  usodo,	  ki	   jo	  mora	   izživeti,	  doživeti	  ali	  preživeti,	  zato	  marsikdo	  od	  otrok	  točno	  ve,	  kaj	  mu	  
sledi	  v	  življenju,	  ker	  so	  ga	  vse	  te	  plasti	  že	  predhodno	  vzgajale	  in	  ga	  pripravile	  na	  proces,	  ki	  ga	  bo	  živel	  
preko	  svojega	  življenja	  ali	  vstajenja.	  	  
	  
Takrat	  ti	  glasovi	  postopoma	  poniknejo	  ali	  izginejo.	  	  
Ostane	   v	   avri,	   tako	  bom	  dejal,	   kompaktna	  gmota.	  V	   tej	   kompaktni	   gmoti,	   kar	   je	   telo,	   ostane	  duša,	  
ostane	  zasnovnik,	  ostane	  določena	  energija,	  sivina,	  določene	  energijske	  plasti,	  določena	  druga	  telesa,	  
ki	  ga	  sestavljajo	  in	  mnogo	  različnih	  delčkov	  ostane	  samih	  in	  samosvojih.	  	  
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V	   jedru	   notranjega	   dela,	   si	   predstavljate,	   kot	   bi	   vam	   v	   sredini	   možgana,	   prav	   na	   sredi	   možgana,	  
pritisnil	   v	   globino,	   ob	   hrbtišču,	   sprednjemu	   delu	   hrbtišča,	   veliko	   paličico	   ali	   pa	   nekakšno	   os,	   bi	  
dejansko	  dobili	  prazen	  prostor.	  	  
	  
To	  je	  vaš	  kanal.	  	  
To	  je	  kanal	  ali	  osnova,	  ki	  je	  povezan	  tudi	  s	  kronsko	  čakro	  ali	  z	  energijo,	  ki	  je	  nad	  zemeljskim	  telesom.	  
Ta	   kanal	   diha,	   kar	   pomeni,	   tako	   kot	   vi	   dihate	   po	   materiji,	   tako	   diha	   ta	   kanal	   izven	   materije.	   Kar	  
pomeni,	   da	   se	   razvija,	   tako	   kot	   znotraj,	   po	   fizični	   strani	   telo,	   tudi	   avrično	   telo,	   ki	   je	   dejansko	   tisto	  
nekaj,	  kar	  je	  znotraj,	  kar	  je	  zgoraj,	  kar	  je	  spodaj	  in	  kar	  je	  zunaj.	  	  
ŠTIRI	  BITJA	  SKRBIJO	  ZA	  NAŠE	  TELO	  
	  
Nekaj	   let	   intenzivno,	   intenzivno	  se	  vrši	  ta	  preporod	  ali	  vstajenje,	  življenje,	  da	  se	   izoblikujejo	  nekako	  
štiri	   bitja.	   Zgornje	   bitje.	   Spodnje	   bitje.	  Notranje	   bitje	   in	   zunanje	   bitje,	   kot	   ga	   bom	   Jaz	   imenoval	   ali	  
nazval.	  
	  
Vsaka	  energija	   se	  pravzaprav	   sestavi	   in	  nastane	  eno	  bitje	   in	  ko	   se	   iz	  malih,	  drobnih	  delčkov,	   kot	  bi	  
dejali	  iz	  por	  roke,	  izoblikuje	  eno	  samo	  bitje,	  vi,	  kot	  višje	  vstajiteljski	  ali	  že	  malce	  bolj	  samozavestni	  po	  
materiji,	  slišite	  ali	  čujete	  njemu	  glas.	  	  
Takrat	  pričnete	  intenzivno	  zaznavati	  določen	  glas,	  ki	  vas	  dejansko	  ogovori	  ali	  pa	  šelesti.	  	  
	  
Velikokrat	  se	  dogaja,	  da	  se	  vam	  dozdeva,	  da	  slišite	  glas,	  ki	  ni	  vaš	  glas,	  vendar	  bodite	  pozorni!	  	  
Ta	  nekdo,	  ki	  se	  sestavlja	  iz	  štirih	  delov	  ali	  iz	  štirih	  enot,	  so	  le	  pretvorniki	  ali	  le	  tisti	  vmesni	  balončki	  
ali	  nekakšne	  membrane,	  preko	  katerih	  vi,	  kot	  bi	  bili	  v	  zvočniku,	  zaznavate	  določen	  glas.	  
	  
Si	  predstavljate,	  da	  imate	  sedaj	  štiri	  velika	  bitja,	  ki	  vam	  dejansko	  različno	  narekujejo,	  sodelujejo	  in	  vas	  
odgovarjajo?	  
	  
Vi	   znotraj	   pa,	   kot	   mali	   zasnovnik,	   kot	   Luč	   od	   Luči,	   svetosti	   ali	   svetlosti,	   spite,	   bedite,	   živite,	   ker	  
pravzaprav	  instinktno	  delate	  dejansko	  gibanja,	  govorjenja,	  poslušanja	  ali	  še	  marsikaj	  drugega.	  	  
	  
Nikoli	  nihče	  se	  ne	  sprašuje,	  zakaj	   imate	  odprte	  oči,	  kolikokrat	  morate	  zapreti	  svoje	  veke,	  kolikokrat	  
morate	  morda	  pogoltniti	  vašo	  slino,	  ki	  se	  vam	  morda	  nabira	  v	  telesni	  strukturi,	  kolikokrat	  se	  morate	  
morda	  oprhati	  ali	  oprati?	  To	  je	  nekaj,	  kar	  delate	  podzavestno	  ali	  nagonsko.	  
	  
Vendar,	  prav	  ta	  štiri	  bitja	  večinoma	  časa	  posvečajo	  vašemu	  telesu.	  	  Oni	  so	  tisti,	  ki	  vas	  usmerijo,	  da	  je	  
potrebno	   oprhati	   telo,	   da	   je	   potrebno	   nahraniti	   telo,	   da	   je	   potrebno	   urediti	   ali	   karkoli	   drugega	  
postoriti,	  celo	  dihati	  ali	  pa	  morda	  kihati.	  Zato	  imate	  te	  štiri	  velike	  celote.	  	  
	  
NAŠE	  POSLANSTVO	  JE	  SLIŠATI	  IN	  POSLUŠATI	  NOTRANJI	  GLAS	  
	  
Vaša	  moč	  ali	  pravzaprav	  poslanstvo	  pa	  je	  slišati	  in	  poslušati	  notranji	  glas.	  Kot	  zasnovnik,	  kot	  smo	  ga	  
imenovali	  ali	  nazvali,	  tisto	  sredinsko,	  najmočnejše	  bitje,	  ki	  je	  tako	  kot	  Božje	  bitje,	  to	  ste	  vi,	  čisto	  sami,	  
se	  pravi,	  on	  ima	  svoj	  lasten	  kanal	  v	  notranjosti	  ali	  pa	  svojo	  spiralo	  in	  po	  temu,	  notranjemu	  kanalu	  je	  
pravzaprav	  prizvok	  Najvišjega	  glasu.	  	  
	  
To	  ni	  instinkt.	  
Instinkt	  prihaja	  od	  zadnjega	  dela,	  kanal	  zgornjega	  dela	  pa	  so	  akaši,	  ki	  jih	  imajo	  otroci	  odprtega	  lahko	  
celo	  do	  22-‐tega	  leta	  svoje	  mladosti,	  nekateri	  do	  12-‐tega,	  nekateri	  pa	  le	  do	  drugega	  leta.	  	  
	  
Kanal,	  ki	  se	  znotraj,	  po	  telesnemu	  strukturnemu	  delu	  nahaja,	  je	  pravzaprav	  prazen	  prostor.	  Vendar,	  
ne	  zato,	  da	  bi	  se	  nekdo	  nagibal	  in	  govoril	  preko	  nekega	  kanala,	  vendar	  se	  preko	  tega	  kanala	  spušča	  
Svetloba	  in	  Mir.	  
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Si	  lahko	  predstavljate	  nekoga,	  ki	  je	  nad	  kronsko	  čakro	  oziroma	  tudi	  nad	  fizično	  materijo,	  ki	  vam	  z	  vašo	  
ali	  njegovo,	  bom	  dejal	  tako,	  dlanjo	  pravzaprav	  spusti	  neko	  posebno	  energijo,	  svetlobo	  ali	  beli	  žarek,	  
da	  imate	  vi	  občutek,	  da	  se	  nahajate	  v	  neki	  beli	  svetlobi,	  vam	  on	  odpira	  kanal.	  
	  
Večkrat,	  ko	  se	  zaznavate	  v	  tej	  beli	  svetlobi,	  hitreje	  odpirate	  ali	  slišite	  te	  glasove	  ali	  kanale.	  	  
	  
Vedno	   znova,	   ko	   nekdo	   od	   zgoraj	   navzdol	   govori	   z	   vami,	   slišite	   jasen	   glas	   znotraj	   sebe.	   Vendar,	  
znotraj	  sebe	  le	  zato,	  ker	  imate	  kanal,	  po	  katerem	  nekdo,	  ki	  je	  od	  zgoraj,	  spregovori	  vam,	  ki	  ste	  spodaj	  
ali	  znotraj	  telesne	  strukture.	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Ko	   nekako	   delate	   ali	   govorite,	   vam	  del	   vas,	   znotraj	   vas,	   kar	   naenkrat	   spregovori.	   In,	   ker	   vi	   niste	  
pozorni,	  preko	  celega	  življenja,	  žal,	  niste	  pozorni,	  morda	  le	  na	  trenutek,	  ko	  naredite	  nekaj,	  kar	  niste	  
mislili	   in	   niste	   želeli	   storiti,	   se	  morda	   čez	   čas	   vprašate:	   »Zakaj	   sem	   pa	   to	   storil,	   ko	   pa	   nisem	   želel	  
postoriti	  ali	  storiti?«,	  se	  pravi,	  ravno	  tako	  se	  sliši	  glas.	  
	  
Bodite	  pozorni,	  ko	  morda	  preko	  dneva	  malce	  spite	  ali	  deloma	  lebdite,	  vam	  dejansko	  tečejo	  misli	  ali	  
glasovi.	  To	  je	  odprti	  kanal	  od	  nekoga	  zgoraj,	  ki	  vam	  šepeta,	  ki	  vas	  usmerja.	  	  
Vendar,	  ta,	  ki	  prihaja	  od	  zgoraj,	  je	  povezan	  s	  točno	  tistimi	  bitji,	  ki	  so	  se	  na	  samemu	  začetku	  jedra,	  kot	  
Nebo	  Neba	  odmaknili	  ali	  zgornjega	  telesnega	  dela	  in	  se	  premaknili	  izven	  ali	  čisto	  v	  obronek	  avre.	  	  
Se	  pravi,	  od	  tam	  zgoraj,	  se	  pravi,	  se	  ta	  bitja	  združujejo	  in	  zlivajo	  in	  po	  temu	  kanalu	  vam	  prišepetavajo,	  
vas	  usmerjajo,	  vas	  vodijo,	  vas	  učijo.	  
	  
In	  spodnjih	  delov,	  spodnjega	  zemeljskega	  dela,	  se	  ta	  trenutek	  ali	  ta	  čas,	  sploh	  ne	  bomo	  dotaknili,	  ker,	  
to	  je	  ravno	  nasprotje	  tistemu,	  kar	  bomo	  razlagali,	  kar	  je	  zgoraj	  je	  tudi	  spodaj,	  vendar	  v	  nasprotnemu	  
delu.	  
Kar	  pomeni	  da,	  ko	  boste	  razumeli	  zgornji	  del,	  boste	  hkrati	   razumeli	   tudi	  spodnji	  del,	   saj	  vas	  pelje	  v	  
neprave	  smeri,	  ta	  pa	  pravzaprav	  v	  prave	  smeri.	  	  
	  
Ko	  imate	  ta	  kanal	  ob	  rojstvu,	  ob	  samemu	  rojstvu,	  dokler	  se	  pravzaprav	  téme	  nekako	  čisto	  ne	  zapre,	  
se	  kasneje,	  preko	  Nekoga,	  ki	  pretoči	  svojo	  belo	  svetlobo	  v	  vas,	  znova	  odpre	  ta	  notranji	  zvok	  ali	  glas.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Na	  vrhu	  možgana,	  prav	  po	  materiji,	   imate	  rahlo	  vdolbinico.	  Tam	  se	  pravzaprav	  ta	  kanal	  ali	  pretok	  
nekako	  tudi	  konča.	  Od	  zgoraj,	  do	  materije	   in	  potem	  po	  sami	  materiji	  nekako	  do	  popkovine	  ali	  do	  
prane.	  
	  
Ta	  kanal	  je	  sila	  pomemben	  za	  vas,	  za	  vse	  tiste,	  ki	  ste	  duhovni.	  	  
	  
Sedaj	  veste	  o	  teh	  plasteh,	  ki	  so	  se	  umaknile	  ali	  o	  teh	  bitjih,	  imate	  določeno	  usodo.	  To	  je	  pravzaprav	  
sedaj	  nepomembno.	  	  
Pomembno	  je,	  da	  nekdo,	  ki	  pride	  nad	  usodo	  in	  spusti	  svoj	  žarek	  ali	  Luč	  v	  vas,	  vam	  daje	  glas.	  Ta	  glas	  je	  
možno	  vedno	  in	  redno	  osvojiti	  in	  prebuditi.	  
	  
Otrok	  ga	  ves	  čas	  posluša	  od	  samega	  začetka,	  potem	  pa,	  ko	  se	  preklopi	  ali	  pretoči	  na	  zemeljsko	  stran,	  
ga	  mora	  Luč	  od	  Luči	  ali	  Svetloba	  ali	  tisti	  nekdo,	  ki	  je	  zgoraj	  ali	  odmaknjen	  od	  vas,	  dejansko	  zgraditi	  in	  
ga	  zgradi	  prav	  na	  sredini	  vaše	  materije.	  To	  imate	  že	  v	  zasnovi,	  že	  v	  predhodnih	  obdobjih	  postavljeno	  
in	  sestavljeno.	  	  
	  
Ljudje,	  ki	  se	  razvijate	  v	  duhovnosti,	  pa	  bi	  radi	  slišali	  prav	  ta	  glas.	  	  
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To	   je	  Najvišji	  glas	  ali	  najvišja	  možna	  komunikacija	  na	  Zemlji	   z	  Najvišjim	  bitjem,	  ki	   je	  vaše	  bitje,	  ki	   je	  
vam	  podano	  bitje,	  ker	  vsi	  tisti,	  ki	  so	  od	  Zemlje,	  ki	  so	  se	  nekako	  ločili	  od	  Luči,	  od	  zgornjega	  dela,	  se	  na	  
koncu	  spojijo,	  kot	  sem	  nekako	  prišepnil	  na	  začetku.	  Tisti,	  ki	  so	  v	  spodnjemu	  delu	  se	  znova	  snidejo	  in	  
zlijejo	  in	  tako	  nastaneta	  dva	  pola.	  In	  se	  obrne.	  Nekdo	  gre	  zgoraj,	  nekdo	  gre	  spodaj.	  Spodnjega	  dela	  ta	  
trenutek	  ne	  bomo	  se	  oprijemali.	  	  
	  
V	  istemu	  momentu,	  ko	  vi	  znova	  zaslišite	  glas,	  čutite,	  da	  ste	  varovani	  kot	  otrok,	  kot	  tisti	  nekdo,	  ki	  od	  
zgoraj	  pronica	  v	  vas.	  	  
	  
To	   se	   ne	   zgodi	   zaradi	   tega,	   ker	   bi	   vi	   tako	   želeli,	   vendar,	   to	   se	   zgodi	   zaradi	   procesa,	   ker	   se	   dva	  
nasprotna	  polja	  ali	  strani	  soočata,	  kdo	  bo	  dobil	  zasnovnika.	  	  
	  
Ves	  film	  življenja	  se	  odvija	  v	  temu,	  kdo	  bo	  dobil	  ta	  sredinski	  delež,	  ki	  je	  najbolj	  dragoceni,	  ki	  je	  zadnji	  
živeči,	  ki	   je	  najbolj	  čisti,	  ki	   je	  najbolj	  samosvoji	   in	  samostojni	   in	  ki	   je	  tisti,	  ki	  potem	  dá	  neko	  plast	  ali	  
oblast	   za	  novo	  življenje,	  o	  katerih	  smo	  se	  že	  v	  predhodnih	  predavanjih	   tudi	  dotikali,	   tako,	  da	  se	  ne	  
bom	  preveč	  vračal	  v	  globino.	  
	  
Se	  pravi,	  zasnovnik	  je	  središče.	  Na	  vrhu	  nastane	  Svetloba.	  Nad	  njim	  postoji	  eno	  mogočno	  bitje.	  To	  
bitje	  lahko	  sodeluje	  z	  vami	  preko	  celega	  življenja,	  če	  ste	  vi	  čistih	  misli,	  če	  ste	  vi	  čistega	  fokusa,	  če	  
ste	  vi	  naravnani	  v	  prave	  smeri	  Svetosti.	  
	  
Drugače	  se	  zgodi	  ravno	  obratno!	  
Se	  zgornji	  del	  obrne	  naokoli.	  Se	  pravi,	  zasnovnik,	  ki	  je	  isti	  ali	  identičen,	  kot	  ste	  vi	  po	  materiji,	  se	  obrne	  
na	  glavo,	  se	  s	  svojo	  glavico	  ali	  s	  svojo	  vdolbinico,	  ki	  jo	  imate	  tako	  na	  materiji	  kot	  tudi	  na	  zasnovniku,	  ki	  
je	  dejansko	  nalitek	  ali	   sestavek,	  skupek,	  kopija,	   se	  pravi,	   se	  potem	  povežete	  s	  spodnjim	  delom.	  Kar	  
pomeni,	  da	  potem	  se	  povezujete	  in	  slišite	  glas	  iz	  Zemlje,	  slišite	  glas	  iz	  podzemlja	  in	  takrat	  je	  vam	  gorje	  
in	  najtežje.	  
	  
Zakaj?	  
Mnogokrat	  ste	  že	  zaznali,	  ali	  pa	  vsaj	  brali	  ali	  pa	  morda	  poslušali,	  ko	  so	  nekateri	  ljudje	  govorili,	  da	  jih	  je	  
naščuvalo	  neko	  bitje,	  da	  so	  naredili	  neko	  hudobijo,	  da	  jih	  je	  prevzelo	  neko	  bitje,	  da	  je	  prišlo	  do	  nasilja,	  
umora	  ali	  uboja.	  	  
Dejansko	  se	  sliši	  ta	  glas	  ali	  od	  nekoga	  glas	  ravno	  po	  obratni	  strani	  po	  temu	  kanalu.	  	  
	  
Vendar	   spodnjega	   dela	   ne	   želim	   odpirati	   pregloboko	   zaradi	   tega,	   ker	   tisti,	   ki	   bodo	   poslušali,	   niso	  
vedno	  svetli	  in	  najbolj	  ta	  pravi	  in	  ne	  želim,	  da	  skozi	  to	  predavanje	  doumejo	  ali	  razumejo,	  kako	  in	  kaj	  
se	  steka	  Zemlja	  in	  kako	  se	  potem	  nadzoruje	  zemeljska	  oblast.	  
	  
Jaz	  bom	  govoril	  o	  tistemu	  delu,	  ki	  je	  svetel,	  čist	  in	  ki	  bo	  dober	  za	  vas.	  	  
	  
Če	  zasnovnik	  ostane	  nekako	  v	  pravemu	  ravnovesju,	  se	  pravi,	  da	  je	  obrnjen	  tako	  kot	  vi,	  hodi	  in	  govori	  
tako	  kot	  vi,	  se	  pravi,	  se	  giba	  skupaj	  z	  vami,	   imate	  od	  te	  materije,	  ki	   jo	  imate	  tukaj	  (opomba:	  pokaže	  
teme),	  pa	  do	  zasnovnika,	  do	  njegove	  materične,	  navidezne	  materične	  glavice,	  nekako	  cevčico,	  ki	  se	  
povezuje	   od	   zgornjega	   dela	   na	   to	  materijo	   (opomba:	   pokaže	   teme),	   preko	   njegovega	   dela	   in	   skozi	  
njegovo	  telo	  teče	  ta	  svetlobni	  žarek	  vse	  do	  popkovine	  ali	  do	  prane.	  
	  
Če	   ste	   vi,	   ki	   ste	   duhovno	   izoblikovani,	   zmožni	   kot	   zasnovnik,	   tako	   visoko	   zavibrirati,	   da	   se	   lahko	  
preprosto	  gibate	  po	  tej	  cevi	  ali	  po	  tej	  tuljavi,	  se	  morate	  dejansko	  osredotočiti	  na	  to.	  
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TEHNIKA,	  KAKO	  SLIŠATI	  GLAS	  
	  
Bodite	  pozorni.	  
To	  je	  tehnika,	  ki	  jo	  lahko	  osvojite,	  ne	  da	  karkoli	  izgubite.	  
	  
Morate	   dejansko	  misli	   usmeriti	   na	   zasnovnika.	   Zasnovnik,	   ko	   ga	   pričnete	   opazovati	   z	   mislimi,	   z	  
notranjostjo,	  prične	  žareti.	  Prav	  svetloba,	  močen	  žarek	  bele	  svetlobe,	   lahko	  tudi	   lila	  ali	  vijolične	  v	  
obronku,	  vendar,	  vedno	  je	  močen	  beli	  žarek.	  Navidezno	  beli,	  drugače	  pa	  je	  kristalno	  gosta	  zmes,	  ki	  
prične	  se	  svetiti	  in	  se	  pravzaprav	  šopiriti	  tudi	  navzven.	  
	  
To	  morate	  najprej	  zaznati.	  	  
	  
Prav	   napihujte	   ga	   oziroma	   občudujte	   ga,	   da	   se	   zasveti.	   Ko	   prične	   gostota,	   njegova,	   rasti,	   se	   bo	  
zapolnil	  prostor,	  ki	  ga	  dela	  s	  to	  barvo	  in	  ga	  bo	  notranjost,	  kot	  njegova	  avra,	  ki	  se	  je	  znotraj	  zgostila,	  
potisnila	  po	  tej	  beli	  cevi	  navzgor	  do	  materije	  in	  fizične	  glave.	  	  
	  
Poudarim!	  
Mali	  zasnovnik,	  ki	   ima	  glavo,	  roke	  in	  telo,	  vendar	  ne	  tako	  kompaktno	  kot	  vi,	  malce	  drugače,	  vendar	  
zvenimo	   tako,	   da	   boste	   lažje	   doumeli	   in	   razumeli,	   ima	   svojo	   glavico,	   ima	   svoj	  možgan,	   ima	   kopijo	  
vašega	  možgana	  in	  ima	  izoblikovan	  možgan.	  Ima	  svojo	  lastno	  nitko	  ali	  cevčico	  bele	  svetlobe.	  	  
Ko	  napolnite	  ta	  del,	  ga	  pregosto	  ali	  prepolna	  svetloba	  potisne	  po	  tej	  široki	  cevi	  na	  možgan.	  	  
	  
Zavestno	   ga	   usmerite	   tako,	   da	   potuje	   po	   notranjosti	   in	   se	   njegova	   mala	   luknjica	   na	   samemu	  
možganskemu	  delu	  pripne	  na	  vaš	  del,	  ali	  téme	  ali	  pa	  ta	  zgornji	  del.	  Tako	  ali	  tako	  se	  bo	  sam	  spojil.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Misli	  usmerite	  v	  svojo	  glavo.	  Ves	  čas	  ga	  imejte	  v	  nadzoru.	  	  
	  
Opazujte,	  kako	   imate	  veliko	  glavo	  znotraj	  sebe	   in	  malo	  bitje,	  ki	   je	  pripeto	  na	  vaš	   fizičen	  možgan.	  
Potem	  pričnite	  opazovati	   zgornji	  del,	   ko	   se	  dva	  možgančka	  ali	  dve	   luknjici	  pravzaprav	   zapreta	  ali	  
pričneta	  se	  zraščati,	  se	  prične	  delati	  vrtinčasta	  gmota	  ali	  cev.	  Vse	  skupaj	  se	  povezuje	  v	  eno	  celoto.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Misli	  usmerjajte	  v	  možgan	  in	  opazujte	  malo	  bitje,	  kako	  je	  pripeto	  skupaj.	  Prav	  hecno	  bo	  izgledalo,	  ko	  
imate	  veliki	  možgan,	  v	  katerem	  imate	  malo	  bitje,	  ki	  je	  s	  svojo	  malo	  glavico,	  pripeto	  na	  isto	  kotanjico.	  
	  
Pustite	  misli	  in	  ga	  opazujte,	  vendar	  ves	  čas	  sodelujte.	  	  
	  
Potem	  boste	  zaznali	  gosto	  barvo,	  ki	  bo	  morda	  temnejša.	  Kot,	  da	  je	  stara	  in	  zastarela.	  Opazovali	  boste	  
svoj	  lasten	  možgan,	  vendar,	  resnično	  usmerite	  ves	  čas	  te	  misli	  v	  ta	  del.	  In,	  ko	  boste	  gledali	  kot	  samo	  
možgan,	  boste	  zaznali	  gostoto	  temnejše	  barve.	  	  
Vendar	  bolj,	  ko	  boste	  gledali	  ta	  možgan,	  bolj	  boste	  zaznavali	  močno	  barvo,	  ki	  se	  enakopravno	  gosti	  
okoli	  tega	  možgana.	  	  	  
	  
Vendar,	  prosim	  lepo,	  ne	  glejte	  v	  to	  barvo!	  
	  
Fokus	  imejte	  le	  v	  možgan.	  	  
Bolj,	  ko	  se	  boste	   fokusirali	  na	   ta	  možgan,	  bolj	   se	  bo	  gostila	   ta	  barva	   in	  ponovil	   se	  bo	  ciklus,	  kot	  pri	  
zasnovniku,	  se	  bo	  ponovil	  tudi	  pri	  vas	  po	  materiji.	  In,	  v	  nekemu	  momentu	  bo	  ta	  svetloba	  tako	  močno	  
sebe	  gostila,	  da	  bo	  pričel	  sijati	  celo	  vaš	  možgan	  in	  v	  nekemu	  momentu	  se	  bo	  kot	  možgan	  izluščil	  in	  se	  
premaknil	  na	  višjo	  pozicijo,	  v	  cev.	  	  
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Se	   spomnite,	   ko	   se	   dve	   glavici	   spneta,	   nastaja	   cev	   ali	   špranja,	   ki	   se	   vrti	   in	   bolj,	   ko	   se	   vrti,	   večji	   je	  
njegov	   portal.	   In	   ta	   možganski	   del,	   le	   navidezno	   možganski,	   sama	   materija	   vam	   nikamor	   ne	   bo	  
pobegnila,	  da	  ne	  bo	  pomote,	  vendar,	   ta	  energija	   se	  bo	  zlila	  v	   ta	  pretok	  oziroma	  v	   ta	   spoj	  teh	  dveh	  
glavic	  oziroma	  tega	  portala,	  ki	  se	  bo	  naredil.	  	  
	  
Takrat	  šele	  dobite	  membrano	  ali	  zvočnik,	  kot	  bom	  dejal	  nekako	  bolj	  prikupno,	  da	  boste	  razumeli.	  	  
Od	  takrat	  dalje,	  zagotovo,	  marsikdo	  med	  vami	  zaznava	  občasno	  stari	  portal.	  	  
	  
Ob	  rojstvu	  se	  zgodi	  enakopravno	  in	  otrok	  sliši	  skozi	  tudi	  ta	  del	  tega	  membranastega	  dela.	  	  
	  
Vendar,	  občasno	   zagotovo	   zaznavate,	   kot	  da	   se	  pripne	  energija	  na	  vaš	   fizični	  možgan.	  Kot,	  da	  vam	  
nekako	   ščemi,	   šelesti	   ali	   gomazi,	   zagotovo	   je	   skoraj	   vsakdo	   kdaj	   začutil	   to.	   Vendar,	   to	   so	  poskusni	  
energijski	  deli,	  kjer	  bitje,	  ki	  je	  zgoraj,	  želi	  priti	  do	  vas,	  da	  bi	  vas	  usmerjalo.	  Se	  pravi,	  se	  pripne	  in	  čaka,	  
potem	  pa	  izpusti	  in	  gomazenja	  več	  ni.	  
	  
Občasno	  imate	  celo	  občutek,	  kot,	  da	  se	  je	  nekaj	  prisesalo	  in	  da	  se	  vrtinči	  ali	  da	  nekdo	  išče	  svoj	  kanal.	  
To	  ni	  nič	  drugega	  kot	  nekdo,	  ki	  z	  dlanjo	  pravzaprav	  stresa	  in	  poskuša	  odpreti	  preko	  svoje	  energije	  vaš	  
kanal.	  	  
Vendar,	   dokler	   vi	   sami	   sebe	   ne	   boste	   znotraj	   sebe	   zgradili,	   ne	   morete	   narediti	   membrane,	   ne	  
morete	   narediti	   odboja	   ali	   nekakšnega	   zvočnika.	   Zato	   je	   pomembno,	   da	   ta	  možgan,	   dejansko	   to	  
svetlobo,	  spojite	  s	  tema	  dvema	  deloma.	  	  
	  
Takrat	  nastane	  pravzaprav	  nekakšna	  res	  tanka,	  tanka	  plast.	  
In,	  ne	  hodite	  skozi!	  Počakajte	  in	  opazujte.	  Membrana	  se	  bo	  prav	  na	  glavi	  tanko	  poznala.	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Svetloba	  prosojnosti,	  ki	  se	  bo	  pričela	  odvijati	  na	  vrhu	  telesne	  strukture,	  bo	  ravno	  takšne	  barvitosti	  kot	  
vaš	  milni	  mehurček,	  ko	  ga	  potopite	  s	   tisto	  paličico,	  preden	  ga	  vpihnete	   in	  naredite.	   Imate	  barvitost	  
tega	  milnega	  mehurčka.	  	  
	  
Zagotovo	  se	  spomnite,	  ko	  ste	  bili	  mali,	  ko	  ste	  se	  igrali	  s	  temi	  paličicami,	  slamicami	  ali	  čem	  podobnim?	  
	  
Enake	  barvitosti	  se	  zlivajo	  točno	  takrat,	  ko	  naredite	  to.	  	  
	  
Potem	  bodite	  pozorni!	  
Nad	   vami,	   nad	   telesno	   strukturo,	   bo	   počasi	   pričela	   nastajati	   nekakšna	   debela	   ovojnica,	   ki	   bo	  
najprej	  bela,	  potem	  pa	  bo	  počasi	  sebe	  talila	  v	  prosojnico	  ali	  v	  prosojno	  zmes,	  kot	  bi	  se,	  nad	  glavo	  
do	   ramen,	   morda	   celo	   pri	   nekaterih	   malce	   čez,	   naredil	   nekakšen	   poklop	   ali	   pokrov.	   Ne	   najdem	  
boljšega	  izraza,	  vendar	  me	  boste	  zagotovo	  razumeli.	  	  
	  
Skozi	   to	  barvno	   linijo,	   se	  pravi,	   ko	   se	  naredi	   ta	  barvna	   svetloba,	   se	  bo	  pričela	  gostiti	  bela	   svetloba,	  
vendar	   bo	   postajala	   zelo	   intenzivno	   in	   s	   svetlobno	   hitrostjo	   svetla	   in	   prosojna,	   kot	   steklovina.	   Na	  
koncu	  se	  bo	  poklopec	  ali	  pokrovček	  na	  vrhu	  znova	  močno	  zgostil	   in	  se	  bo	  razširil	  v	  novo	  energijo,	  v	  
novo,	  takšno	  milno	  ovojnico	  in	  nad	  njim	  se	  bo	  znova	  zgodba	  ponovila.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Te	   ploščice	   oziroma	  membrane	   so	   tako	   podobne,	   kot	   bi	   spekli	   nekakšne	   palačinke.	   To	   so	   vmesni	  
prostori,	  vendar,	  preko	  tega	  vmesnega	  dela	  se	  spušča	  frekvenca	  vašega	  dela.	  	  
	  
Ko	  imate	  vse	  ovojnice	  po	  enaki	  plasti	  narejene,	  kar	  pomeni,	  da	  vi	  le	  z	  mislimi	  opazujte	  in	  čakajte.	  Vse	  
se	  bo	  zgostilo	  samo.	  In,	  ko	  se	  plast	  nad	  plastjo	  zgosti,	  se	  premakne,	  kot	  bi	  se	  raztegnila	  ali	  razpela	  ta	  
ovojnica.	  Nastane	  tanka	  palačinka	  ali	  ta,	  nekakšna	  membrana.	  	  
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In	   tako	   se	   dogaja	   po	   različnih	   delih	   kar	   nekaj	   plasti.	   Pri	   vsakemu	  posamezniku	   bo	   različno,	   vendar	  
zavisi	  od	  vaše	  zrelosti,	  od	  vaše	  duhovnosti.	  
	  
In,	  ko	  začutite,	  da	  se	  je	  rast	  ali	  gostota	  te	  plasti	  ustavila,	  pomeni,	  da	  počakajte.	  
	  
Ko	  vidite,	  da	  po	  zunanji	  strani	  več	  nič	  ni,	  počakajte	  in	  opazujte	  le	  še	  zadnjo,	  takšno	  membranico,	  ali	  
takšen	  milni	  mehurček	  ali	  zadnjo	  energetsko	  palačinko.	  
	  
Potem	  se	  bo	  v	  nekemu	  momentu	  ta	   raztreščila	   in	  se	  odprla,	  kar	  pomeni,	  da	  se	  bo	  pričela	   trgati	  od	  
zgoraj	  in	  se	  bo	  postavila	  takole	  na	  široko	  okoli	  vas	  (opomba:	  pokaže	  cca.	  50	  cm	  okoli	  sebe),	  potem	  bo	  
šla	  ta	  energija	  takole	  v	  spodnjemu	  delu	  in	  plast	  za	  plastjo	  se	  bo	  odpirala,	  kot	  bi	  se	  trgala.	  In,	  prišla	  bo	  
plast,	  čisto	  do	  vas,	  do	  fizičnega	  možgana.	  
	  
Takrat	  preprosto	  molite	  in	  prosite,	  da	  se	  vse	  v	  dobro	  za	  vas	  zgodi.	  	  
Nič	  slabega	  se	  vam	  ne	  zgodi,	  vendar	  to	  je	  stavek,	  ali	  modrost	  ali	  ključ,	  kjer	  prične	  pokati	  in	  se	  gosto	  
vrtinčiti	  tudi	  vaš	  del	  in	  na	  koncu	  se	  odpre	  vaš	  portal.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Sedaj	   imate	   odprto	   celotno	   cev	   celega	   telesa	   in	   tako	   se	   bo	   dejansko	   spodnja,	   vaša	   notranja	   cev	  
spojila	  z	  zgornjo	  cevjo	  ali	  z	  zgornjim	  prostorom	  tistega	  dela,	  ki	  ste	  ga	  nekako	  zgradili.	  	  
	  
Sedaj	  pride	  tisto	  najbolj	  ta	  pravo!	  
Ko	  imate	  odprt	  portal,	  kot	  ga	  imenujem	  ali	  cev,	  kakorkoli	  že,	  važno	  je,	  da	  se	  razumemo.	  Govorim	  čim	  
bolj	  preprosto,	  da	  doumete	  in	  razumete.	  	  
	  
Imate	  narejen	  prostor,	   v	   katerega	   vi	   lahko	  prosto	   vstopite.	   Šele	   sedaj	   je	   čas,	   da	   tisti	   del	  malega	  
dela,	   se	  spomnite,	  ko	  smo	  dejali,	  da	  zasnovnik	  potuje	  po	  notranjosti	   in	  se	  pripne,	  glava	  na	  glavo	  
oziroma	  možgan	  nad	  možganom,	  se	  pravi,	  se	  naredi	  potem	  ta	  ovojnica	   in	  ko	  se	  odpre	  ta	  njegova	  
ovojnica	  od	  vrha	  navzdol,	  imate	  možnost,	  da	  svojega	  zasnovnika	  postavite	  na	  površje.	  	  
In	  tudi,	  če	  ga	  ne	  boste	  postavili,	  se	  bo	  enak	  proces	  odvijal	  tudi	  znotraj	  vas.	  	  
Začutili	  boste,	  kako	  se	  cevi	  enakopravno	  širijo	  in	  odpirajo.	  
	  
Vendar,	  vaše	  misli	  nikakor,	  nikakor	  ne	  smejo	  biti	  usmerjene	  sedaj	  v	  notranjost,	  da	  bi	  opazovali,	  kako	  
se	  to	  odpira,	  ali	  sprošča	  ali	  sestavlja.	  	  
	  
Vi	   opazujte	   le	   od	   zgoraj	   do	   zasnovnika	   in	   ko	   se	   zasnovniku	   odpre	   ta	   zgornji	   del,	   opazujte	   le	  
zasnovnika.	  
Če	   ste	   fantek,	   boste	   zagotovo	   videvali	   fantka,	   če	   ste	   punčka	   ali	   deklica,	   boste	   zaznavali	   deklico.	  
Vendar,	   ni	   pomembno.	   Lahko	   bo	   pravzaprav	   brez	   obličja,	   energija,	   ki	   je	   gosta,	   ki	   se	   sveti	   kot	   srce	  
Jezusa	  Kristusa	  ali	  česarkoli	  drugega.	  Lahko	  tudi	  kot	  Božja	  energija	  ali	  kot	  zasnovnik.	  Ni	  pomembno!	  
	  
Pomembno	  je,	  da	  misli	  ustavite	  na	  temu	  delu	  in	  zaznavali	  boste,	  kako	  se	  bo	  po	  notranjosti	  pričelo	  vse	  
skupaj	  odpirati.	  	  
	  
Vendar	  pazite!	  
Ko	   se	   bo	   notranjost	   odpirala,	   se	   bo	   odpirala	   nekaj	   časa	  morda	   tako	   od	   zgoraj	   navzven,	   vendar,	  
notranjost	  se	  bo	  kaj	  kmalu	  pričela	  sesedati	  na	  notri,	  na	  notranji	  del.	  Kar	  pomeni,	  da	  se	  bo	  naredila	  
piramida	  ali	  zaprtost.	  
Preprosto	  se	  bo	  kanal	  zaprl,	  a	  hkrati	  odprl,	  na	  koncu	  pa	  zaprl	  in	  se	  bo	  naslonil	  na	  spodnji	  del	  materije.	  	  
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Tako	  boste	  odprli	  le	  zgornji	  del,	  ki	  je	  zelo	  pomemben	  za	  tiste,	  ki	  ste	  duhovni,	  ki	  želite	  delati	  v	  dobro	  
ali	  v	  svoj	  proces	  sebe	  razvijati.	  	  
	  
Ne	  opazujte,	  kako	  se	  seseda	  in	  sestavlja	  znotraj.	  	  
	  
Misli	  ustavite	  na	  temu	  zasnovniku.	  Opazujte	  ga!	  Opazujte	  ga!	  Opazujte	  ga!	  
Potem	  boste	  videli,	  kar	  naenkrat,	  ko	  boste	  usmerjali	  misli	  v	  tega	  zasnovnika,	  boste	  čutili,	  da	  se	  znotraj	  
prične	  vrtinčiti	  vijolični	  plamen,	  vijolična	  svetloba,	  vijolični	  lesket,	  ki	  bo	  dejansko	  tekel	  po	  notranjosti	  
in	  se	  bo	  različno,	  različno	  vzdigoval	  ali	  spuščal.	  
On	  bo	  vakuumiral	  in	  zapiral,	  tako,	  da	  bo	  najbolj	  prav.	  	  
	  
Še	  vedno	  morajo	  vaše	  misli	  ostati	  osredotočene	  na	  ta	  sredinski	  del.	  Se	  pravi,	  tukaj	  zgoraj.	  	  
	  
Ko	   se	   spodnji	   del	   zgosti,	   boste	   imeli	   občutek,	   kot	   da	   imate	   gosto,	   lila	   vijolično	   svetlobo	   ali	   kot	  
nekakšen	   plamen,	   postavljen	   v	   jedru	   samega	   nekakšnega	   začetnega	   dela,	   pranskega	   dela	   ali	  
popkovnega	  dela.	  Se	  pravi,	  tukaj	  imate	  zaprto	  ali	  zalito	  vrhovno	  področje	  s	  to	  Najvišjo	  Ljubeznijo,	  
ki	  jo	  presežete	  na	  Zemlji.	  	  
	  
Še	  vedno	  imejte	  misli	  usmerjene	  na	  zgornji	  del.	  
V	  nekemu	  momentu	  boste	  zaznali,	  da	  so	  vas	  vakuumirali,	  kot	  bi	   se	  cev	  prosojno	  zaprla.	   In,	   imeli	  
boste	  občutek,	  da	  ste	  dejansko	  prosto	  lebdeči.	  	  
	  
Ali	   poznate	   cevi,	   v	   katere	   daste	   vodo	   in	   potem	   pretakate	   in	   po	   tej	   cevi	   teče	   vodni	   ali	   zračni	  
mehurček?	  
	  
Tako	  boste	  vi,	  kot	  zasnovniki,	  imeli	  občutek,	  da	  se	  prosto	  gibate	  in	  ko	  pridete	  do	  točke,	  da	  zasnovnik,	  
prav	   začutili	   ga	   boste,	   prosto	   lebdi,	   se	   boste	   kot	   premaknili	   od	   njega,	   se	   pravi,	   ga	   boste	   pričeli	  
majčkeno	   spuščati	   in	   v	   nekemu	   momentu	   boste	   začutili,	   da	   se	   giba,	   vendar,	   da	   nekako	   gibljivo,	  
vendar	  kompaktno	  lebdi	  v	  svojemu	  istemu	  milnemu	  mehurčku.	  	  
	  
Po	  nekemu	  času,	  morda	  po	  treh	  dneh	  in	  treh	  nočeh,	  ničesar	  ne	  premikajte.	  	  
Ko	   postavite	   takšno	   povezavo,	   pustite	   to	   preprosto	   pri	   miru.	   Zasnovnik	   se	   bo	   v	   nekaj	   dnevih	  
prebudil	   in	  predvsem,	   kaj	   je	   zelo	  pomembno?	  Naredila	   se	  bo	   znova	   zgornja	   in	   spodnja	  polovica,	  
vendar	  nič	  več	  tako,	  kot	  je	  bilo.	  	  
	  
Tukaj	  ste	  zaprti.	  	  
Od	  tega	  stožčastega	  dela,	  se	  pravi,	  kjer	  je	  vijolična	  energija	  kompaktno	  zalila	  spodnji	  del,	  se	  pravi,	  se	  
bo	  ta	  cev	  postopoma	  pričela	  gibati	  in	  premikati.	  Se	  pravi,	  ko	  se	  boste	  čez	  nekako	  tri,	  štiri,	  pet,	  deset	  
dni	  ali	  pa	  nikoli,	  če	  ne	  boste	  želeli,	  znova	  usmerili	  na	  to,	  kaj	   imate	  znotraj	  postavljenega,	  nič	  več	  ne	  
glejte	   na	   zasnovnika,	   ker	   zasnovnik	   ne	   bo	   več	   v	   isti	   poziciji,	   vendar	   bo	   prešel	   v	   zgornji	   del	  
možganskega	  dela	  in	  se	  bo	  gibal	  v	  tej	  polovici.	  
	  
Ko	  se	  boste	  usmerili	  na	   to,	  da	  želite	  pogledati	   in	  nadaljevati	  proces,	  bodite	  popolnoma	  umirjeni.	  
Nekajkrat	  preprosto	  vdahnite	  in	  izdahnite,	  potem	  pa	  misli	  preprosto	  usmerite	  na	  zasnovnika.	  In,	  v	  
istemu	   momentu	   boste	   zaznali	   svoj	   fizični	   možgan.	   V	   istemu	   momentu	   boste	   zaznali,	   da	   imate	  
zasnovnika	  na	  glavi	  ali	  na	  zgornjemu	  delu.	  	  
	  
Sedaj	  boste	  nadaljevali.	  
Ko	  boste	  čisto	  umirjeni,	  boste	  znova	  pričeli	  opazovati	   in	  zasnovnik	  se	  bo	  prosto	  pričel	  že	  gibati	   in	  
premikati,	  kar	  pomeni,	  da	  bo	  on	  pričel	  hoditi	  po	  zgornjemu	  delu	  lastnega	  vašega	  telesnega	  tkiva.	  	  
	  
In	  tukaj	  pravzaprav	  prihaja	  najboljši	  del	  od	  najboljšega.	  	  



 

 13	  

Čutili	  boste	  njegove	  nogice,	  kako	  hodi	  po	  materiji.	  Obudili	  ga	  boste,	  prebudili	  ga	  boste	  in	  kratkomalo	  
bo	  zaživelo	  še	  eno	  bitje.	  	  
	  
Dokler	   tega	   zasnovnika	   ne	   prebudite,	   da	   postane	   samostojen,	   ga	   preprosto	   ne	   pozabljajte.	   Kar	  
pomeni,	  da	  se	  večkrat	  v	  zaporedju	  usedite,	  sprostite	  in	  ga	  opazujte.	  	  
	  
Potem	  se	  pričnite	  z	  njim	  pogovarjati.	  	  
	  
Nekajkrat	  boste	  morda	  zaznali,	  da	  se	  zasnovnik	  smeje,	   joče	  ali	  pa	  hodi.	  Zabaval	  se	  bo.	  Prosto	  se	  bo	  
zabaval.	  Postanita	  prijatelja.	  Ozavestite	  to	  in	  ga	  pravzaprav	  kompaktno	  povezujte	  z	  vami.	  	  
Vi	  boste	  postali	  njegov	  vodnik,	  ker	  ga	  boste	  z	  mislimi,	  z	  umom	  in	  razumom	  vodili.	  	  
	  
Po	  nekaj	  dnevih	  takšnega	  igranja,	  to	  je	  lahko	  tudi	  takrat,	  ko	  ste	  morda	  na	  kakšnemu	  obedu	  oziroma	  
pri	  počitku,	  se	  pravi,	  ko	  morda	  uživate	  v	  naravi	  in	  imate	  nekaj	  minutk	  prostega	  časa,	  se	  le	  zaprite	  oči,	  
se	  umirite,	  se	  sprostite	  in	  pomislite	  na	  ta	  del	  zgornjega	  dela	  in	  boste	  videli,	  kaj	  dela	  zasnovnik.	  
	  
Občasno	  ga	  boste	  videli,	  da	  meditira	  tako	  kot	  vi,	  občasno	  ga	  boste	  videli,	  da	  spi.	  Vendar,	  če	  spi,	  ga	  
pustite	  pri	  miru,	  ker	  se	  mora	  pravzaprav	  navaditi	  in	  nekako	  uskladiti.	  	  
	  
Ko	   pa	   bo	   po	   nekaj	   dnevih	   takšnega	   igranja	   ali	   crkljanja	   zasnovnik	   spoznal,	   da	   ste	   vi	   tisti,	   ki	   ga	  
vodite,	  da	  ste	  vi	  njemu	  vodnik,	  bo	  on	  pričel	  sodelovati	  z	  vami.	  
Pričel	  se	  bo	  pogovarjati	  z	  vami.	  Pričel	  vam	  bo	  odgovarjati,	  se	  pregovarjati	  in	  celo	  smejati.	  	  
	  
In	  po	  nekaj	  dnevih	   takšnega	  prijateljevanja	   se	  bo	  nad	  njim,	  prav,	  kot	  bi	  dejali,	  nad	   ritnim	  delom	  
njegovega	  dela	  kot	  zasnovnika,	  pričel	  odpirati	  nekakšen	  kanal.	  In,	  ko	  se	  odpre	  nekakšen	  kanal	  kot	  
lasek,	  ki	  ga	  on	  dejansko	  spusti	  nekontrolirano	  na	  površje,	  boste	  vi	  pričeli	  slišati	  njemu	  glas	  tistega	  
nekoga,	  ki	   je	  vam	  omogočil	   vse	   to,	  kar	   je	  bilo	  v	   temu	  času	  postavljenega.	  Takrat	  boste	   zaznavali	  
glas	  od	  zgoraj	  navzdol.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Ko	   se	   boste	   pogovarjali,	   bodite	   res	   sfokusirani	   in	   usmerjeni	   le	   na	   to,	   na	   tega	   zasnovnika	   in	   ne	   na	  
telefone,	  ne	  na	  ljudi,	  ne	  na	  karkoli	  drugega	  in	  pričnite	  ustvarjati	  nekakšen	  klepet,	  povezavo.	  	  
	  
Poslušajte,	  od	  kod	  prihaja	  glas.	  	  
Zaznali	  boste	  glas,	  ki	  bo	  nekaj	  metrov	  nad	  vami	  in	  bo	  stekel	  se	  po	  tej	  cevi.	  Zaznajte	  višino	  tega	  glasu,	  
vendar	  se	  nimate	  česa	  bati.	  To	  so	  Najvišja	  bitja	  Luči	  in	  zato	  ste	  tukaj	  varni	  in	  obvarovani.	  	  
	  
Zato	   smo	   zaprli	   spodnji	   del,	   da	   se	   boste	   lahko	   naučili,	   sodelovali	   in	   se	   preprosto	   radostili	   in	   lepo	  
pravzaprav	  tudi	  imeli	  in	  nadgradili.	  
	  
Takrat	   boste	   zaznavali	   glasove	   in	   to	   tako	   intenzivno,	   da	   poskušajte,	   ko	   boste	   vi	   v	   levemu	   delu	  
možgana,	   poskušajte	   zaznati,	   od	   kod	   vam	   govori.	   Vendar,	   nič	   drugega	   ne	   poskušajte	   ujeti	   ali	  
poloviti,	  kot	  iz	  katere	  višine,	  plasti	  zaznavate	  ta	  glas.	  	  
	  
Bolj,	  ko	  se	  boste	  usmerjali	  na	  to,	  bolj	  intenziven	  bo	  ta	  glas.	  	  
	  
In	  postopoma,	  postopoma,	  pomnite	  in	  zapomnite	  si	  to!,	  bodo	  po	  plasteh	  prihajali	  nazaj	  vsi	  tisti,	  ki	  
so	   se	   morali,	   zaradi	   tega,	   ker	   ste	   vi	   pričeli	   sodelovati	   z	   Zemljo,	   odmakniti	   ali	   premakniti,	   bodo	  
pričeli	  z	  vami	  množično	  sodelovati.	  
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Tako	  boste	  počasi	  zaznavali	  različne	  glasove,	  vendar,	  vedno	  in	  redno.	  Ne	  poskušajte	  zaznavati	  toliko,	  
kaj	  vam	  bodo	  povedali,	  odgovorili	  ali	  kaj	   se	  bo	  zgodilo,	  kot	  nivo	   in	  po	  nivoju	  boste	  zaznavali,	  da	  se	  
zgradite	  in	  gradite	  ponovno	  tako,	  kot	  je	  nekoč	  tudi	  bilo.	  	  
	  
Zasnovnik	   je	   potem	   tisti,	   ki	   bo	   vse	   pripel	   nazaj	   na	   sebe,	   vi	   pa	   boste	   tisti,	   ki	   boste	   kratkomalo	   po	  
plasteh	  točno	  vedeli,	  od	  kod	  prihaja	  vaš	  glas.	  Vam	  pa	  je	  fokus	  Najvišjih	  od	  Najvišjega.	  	  
	  
Vendar,	  v	  temu	  procesu	  ne	  smete	  prehitevati.	  	  
Dokler	  v	  sebi	  oziroma	  nad	  seboj	  tako	  razločno	  ne	  čutite	  glas	  oziroma	  ne	  zaznavate	  glasu,	  da	  se	  vi	  
lahko	  dejansko	  poistovetite	  oziroma	  pogovarjate	  z	  Njim,	  nikar	  ne	  prehitevajte	  s	  procesom.	  	  
	  
Ko	   boste	   prišli	   do	   točke,	   da	   se	   bo	   tisti	   Nekdo	   skorajda	   utelešal	   oziroma	   materializiral,	   vam	   bo	  
odgovarjal.	   Se	   pravi,	   vi	   se	   boste	   pogovarjali	   z	  Njim,	   ga	   boste	   vprašali	   in	   potem	   se	   bo	   odmaknil	   od	  
določenega	  položaja	  ali	  vas	  bo	  odmaknil	  in	  se	  bo	  on	  premaknil.	  Postopoma	  se	  bosta	  dopolnjevala.	  	  
	  
In,	  dokler	  ne	  pridete	  do	  te	  stopnje,	  da	  jasno	  in	  razločno	  slišite	  glas,	  ki	  vam	  odgovarja	  in	  ne	  meša	  se	  
z	  vami,	  ne	  smete	  nadaljevati	  tega	  procesa.	  
	  
To	  imate	  lahko	  zelo	  hiter	  proces.	  
Nekaterim	  bo	  morda	   tekel	   hitreje,	   nekaterim	  malce	  počasneje.	  Vendar,	   vam	   je	  pomembno,	  da	   se	  
sestavijo	  te	  cevi,	  da	  se	  sestavi	  ta	  zasnovnik,	  da	  se	  postavi	  v	  pravi	  položaj	  in	  pomembno	  vam	  je,	  da	  
iz	  zasnovnika,	  iz	  zadnjega	  dela	  zraste	  ta	  cev.	  	  
To	  je	  vse,	  kar	  je	  pomembno,	  potem	  pa	  se	  bo	  sam	  proces	  stekal	  naprej,	  navzdol,	  čisto	  sam.	  
	  
Ko	  vam	  začne	   in	  prične	  glas	  odgovarjati,	   je	   to	  tako,	  kot	  bi	   imeli	  na	   fizični	  materiji	  nekoga	  poleg	  ali	  
dejansko	  čisto	  ob	  sebi,	  s	  katerim	  tako	  kot	  na	  kavici	  ali	  ob	  kavici	  kramljate	  ali	  klepetate,	  tako	  bo	  tisti	  
Nekdo	  pričel	  se	  pogovarjati	  z	  vami.	  
	  
Ko	  dosežete	  to	  stopnjo,	  v	  nekemu	  momentu,	  nadaljujte	  ta	  proces.	  
Sedaj	  si	  vi	  vizualizirajte,	  če	  drugače	  ne	  bo	  šlo,	  proces.	  Vi	  ste	  bili	  tisti,	  ki	  ste	  bili	  ves	  čas	  odmaknjeni	  in	  
ste	   miselno	   le	   sebe	   fokusirali,	   da	   ste	   zgradili,	   da	   ste	   postavili,	   da	   ste	   osvojili	   in	   ste	   vse	   dejansko	  
tlakovali.	  	  
	  
Sedaj	  je	  le	  pomembno,	  da	  vi	  stopite	  na	  to	  pot	  in	  da	  se	  pripeljete	  po	  tej	  poti.	  	  
	  
V	  nekemu	  momentu	  se	  zavedajte,	  da	  se	  morate	  spojiti	  s	  tem	  zasnovnikom.	  To	  pa	  je	  proces.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Ves	   čas	   boste	  morda	   na	   levi	   strani	   se	   gibali	   in	   se	   zaznavali.	   Potem	   pa,	   kot,	   da	   bi	   resnično	   sami	  
hoteli	  stopiti	  v	  tega	  zasnovnika,	  morate	  to	  tudi	  narediti.	  	  
	  
Če	  drugače	  ne	  gre,	  si	  pa	  vizualizirajte.	  	  
Pomagajte	  si.	  Vendar,	  dejansko,	  kot	  bi	  šli	  v	  to	  cev,	  se	  zlili	  z	  zasnovnikom	  oziroma	  morda	  boste	  celo	  
se	  prelili	  preko	  njega	  in	  počasi	  se	  boste	  spojili.	  In,	  zasnovnik	  je	  proces	  ali	  le	  majhen	  procent	  tega,	  kar	  
ste	  vi,	  čisto	  sami.	  
	  
Potem	  boste	   vi	   tisti,	   ki	   se	   boste	  pričeli	   premikati	   po	   tej	   cevi	   in	   boste	  prišli	   na	   vrhu	   te	   cevi.	   In	   vi	  
boste	  tisti,	  ki	  boste	  videli	  svoje	  vodnike,	  vendar	  vi	  boste	  še	  vedno	  v	  cevi.	  Nekatere	  cevi,	  se	  pravi,	  so	  
kompaktno	   zaprte	   le	   zaradi	   tega,	   ker	   vodniki	   ali	   Tisti	   ne	   želijo	   vas	   prestrašiti	   prevelike	   širine	   ali	  
modrosti	  ali	  vsega	  tega,	  da	  se	  ne	  bi	  prestrašili.	  
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Ko	  pa	  se	  boste	  dejansko	  osamosvojili	  v	  tej	  cevi,	  se	  bodo	  dejansko,	  kot	  bi	  se	  vrata	  odpirala	  in	  dejansko	  
po	  teh	  plasteh	  boste	  pričeli	  spoznavati	  bitja,	  ki	  sodelujejo	  z	  vami,	  iz	  drugega	  dela	  oziroma	  tako	  ste	  jih	  
pripeljali	  nazaj.	  
	  
Vam	  pa	  je	  bistvo	  ali	  fokus,	  da	  se	  ne	  ustavljate	  na	  teh	  vmesnih	  delih.	  Vi	  morate	  iti	  čim	  višje	  in	  do	  konca	  
svoje	   večnosti	   oziroma	   svoje	   veličine,	   če	   želite,	   dejansko	   ves	   čas,	   sodelovati	   z	   Nekom	   oziroma	   od	  
Njega	  slišati	  glas.	  
	  
Ko	  se	  zlijete	  z	  zasnovnikom,	  poskušajte	  začutiti,	  da	  ste	  znotraj	  in	  ne	  zunaj	  po	  materiji.	  	  
Vendar,	  to	  morate	  biti	  res	  globoko,	  globoko	  sproščeni	  in	  le	  pri	  tej	  stvari	  sfokusirani.	  Ta	  dogodek	  ali	  ta	  
tok	  morate	   res	  prav	   zaživeti.	  Kot	  bi	   se	   igrali.	  Mali	  otroci,	   ki	   se	   igrajo	   razne	   igre	   in	  prav	   stopijo	   se	   z	  
določenimi	  igrali,	  pripomočki	  ali	  drugimi	  deli,	  tako	  morate	  vi	  se	  stopiti	  s	  tem	  zasnovnikom.	  
	  
Ta	  zasnovnik	  je	  tisti,	  ki	  vam	  bo	  dal	  le	  osnovo.	  Vi	  se	  boste	  nalili	  nad	  njim	  in	  vedeli	  boste,	  da	  imate	  cilj	  
priti	  do	  zadnjega,	  najvišjega	  dela.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Ker	  ga	  boste	  vi	  usmerili,	  ker	  boste	  znotraj	  in	  boste	  vi	  gnali	  ta	  proces,	  boste	  prav	  čutili,	  kako	  se	  gibate	  
po	  tej	  cevi	  in	  boste	  prišli	  na	  površje.	  	  
Tam	  šele	  boste	  poznali	  in	  spoznali	  Najvišjega,	  takozvanega	  Angela	  ali	  Bitja	  od	  Luči	  ali	  Voditelja,	  ki	  vas	  
vodi	  in	  usmerja.	  	  
	  
Lahko	  se	  boste	  usedali	  ali	  posedali	  na	  cev,	  lahko	  boste	  zlezli	  na	  njegovo	  dlan,	  se	  boste	  prepustili	  toku	  
dogodkov,	  kako	  vas	  bodo	  sprejeli.	  
	  
Od	  tistega	  časa	  dalje	  boste	  res	   intenzivno,	   intenzivno	  slišali	  od	  Najvišjega	  od	  Najvišjega	  njemu	  glas.	  
Vendar,	  ne	  zato,	  da	  bi	  ga	  poslušali	  kar	  tako,	  vendar	  zato,	  da	  vas	  bo	  vodil	  in	  usmerjal,	  da	  vam	  bo	  lažje,	  
da	  bo	  hitreje	  stekel	  proces,	  predvsem	  pa	  vaše	  življenje	  na	  sami	  materiji.	  
	  
Ko	  boste	  zgoraj,	  na	  tej	  cevi,	  imate	  za	  večnost	  večnosti	  odprto	  to	  cev,	  v	  katero	  pa	  nihče	  drugi	  ne	  more	  
vstopiti,	  kot	  le	  tisti,	  ki	  je	  Najvišji	  od	  Najvišjega.	  	  
	  
To	  pomeni,	  da	  je	  lahko	  z	  vami	  sodelujoči	  tudi	  Tisti,	  ki	  ga	  lahko	  vi	  povabite	  celo	  v	  proces	  svojega	  telesa	  
ali	  svojega	  življenja.	  
Vendar,	  tega	  vam	  ni	  potrebno.	  
	  
Vam	   je	   pomembno,	   da	   pričnete	   delati	   na	   temu,	   da	   pridete	   v	   kontakt	   z	   Bitji	   Svetlobe	   ali	   Luči.	  
Postopoma	  se	  bo	  ta	  krog	  teh	  prijateljev	  razširil.	  Vendar,	  v	  Vrhu	  so	  Najvišja	  od	  Najvišjih	  bitij,	  ki	   so	  z	  
vami	   ali	   za	   vas	   nekako	   prešli	   do	   same	   Zemlje,	   dokler	   ste	   živi	   oziroma	   ujeti	   ali	   sestavljeni	   iz	   dela	  
Zemlje.	  
	  
Ko	  boste	   naredili	   to	   komunikacijo	   in	   povezavo,	   boste	   dobili	   najboljšega	  partnerja	   ali	   najboljšega	  
prijatelja,	  najboljšega	  vodnika,	  ki	  vas	  bo	  res	  usmerjal,	  se	  pogovarjal	  z	  vami	  in	  vam	  tudi	  svetoval,	  kaj	  
naredite	  in	  vam	  bo	  pomagal	  in	  celo	  nadvladal	  zemeljsko	  situacijo.	  	  
Kar	  je	  zelo	  pomembno,	  glede	  na	  to,	  da	  ste	  popolnoma	  zaprli	  tisti	  spodnji	  del,	  spodnjega	  zemeljskega	  
dela,	  da	  ne	  boste	  sodelovali	  s	  kakšnimi	  hudiči,	  demoni,	  drdrdruni	  ali	  s	  katerimi	  drugimi	  nižjimi	  bitji,	  ki	  
dejansko	   tudi	   obhajajo	  določena	   zemeljska	  bitja,	   s	   katerimi	   pa	   vi	   nikakršnega	  napredka	  ne	  morete	  
doseči	  ali	  predvsem	  visoko	  zavibrirati.	  	  
	  
Od	   takrat	   dalje	   boste	   vedno	   in	   redno	   poslušali	   glas.	   Tudi,	   ko	   boste	   preko	   dneva	   morda	   želeli	  
sodelovati	   ali	   dobiti	   kakšen	   odgovor	   ali	   pomoč,	   pomeni,	   da,	   ko	   boste	   v	   neki	   situaciji,	   preko	  
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poslovnega	  dela	  ali	  zasebnega	  življenja	  in	  vedno,	  ko	  boste	  želeli	  nekaj	  se	  odločati,	  ali	  soodločati	  ali	  
pa	  porabili	  ali	  rabili	  nekakšen	  namig,	  odgovor,	  se	  boste	  le	  spomnili	  na	  zasnovnika	  znotraj	  vas.	  
Videli	  boste	  cev	  in	  takoj	  boste	  slišali	  glas.	  Vaš	  zasnovnik	  se	  bo	  prosto	  gibal.	  
	  
Ni	   pomembno,	   da	   potem,	   ko	   prenehate	   s	   to	   vizualizacijo,	   morate	   sebe	   morda	   prizemljevati	   ali	  
karkoli	  drugega.	  Ne!	  Prav	  nasprotno.	  Pustite	  tako,	  kot	  ste	  zaključili.	  	  
	  
To	   je	   tako,	  kot	  bi	  odprli	  vrata	   in	   jih	  potem	  pred	  seboj	   zaprli	   in	  ko	  bi	   želeli	   iti	   skozi,	  bi	   znova	  morali	  
odpirati	  ta	  vrata.	  	  
	  
Pri	   teh	  Najvišjih	  bitjih	   je	  nepotrebno	  zapirati	  karkoli	  svojega,	  ker	  v	  ta	  proces	  ne	  morejo	  vstopiti	  več	  
druga	  zemeljska	  bitja.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
In,	  ko	  imate	  dan	  dneva	  kakršnokoli	  težavo	  ali	  pa	  želite	  meditirati	  in	  dobivati	  določena	  sporočila	  ali	  
morda	  se	  izoblikovati	  v	  duhovnosti,	  vedno	  le	  potem	  pomislite,	  ko	  imate	  postavljen	  ves	  ta	  proces,	  le	  
na	  zasnovnika.	  	  
V	  trenutku	  boste	  videli	  cev.	  V	  trenutku	  se	  boste	  lahko	  zlili	  z	  zasnovnikom	  in	  se	  premaknili,	  pogovorili	  
ali	  pa	  preprosto	  le	  sebe	  odmaknili,	  opazovali	  zasnovnika,	  oddali	  vprašanje,	  ali	  prošnjo	  ali	  zahtevek	  ali	  
karkoli	  drugega.	  	  
	  
Vendar,	   bodite	   spoštljivi.	   To	   so	   Bitja	   Luči,	   ki	   skrbijo	   za	   vas	   vse	   vaše	   dni.	   Tako,	   da	   nikar	   se	   ne	  
pregovarjajte	  ali	  ne	  kregajte	  z	  njimi,	  ali	  pa	  sporekajte,	  da	  bom	  uporabil	  bolj	  pravi,	  pristni	  izraz.	  
	  
Imejte	   spoštovanje	   in	   vedno	   vam	   bo	   prišel	   glas	   točno	   po	   tej	   cevi,	   po	   tej	   sredini	   in	   točno	   boste	  
vedeli,	  kaj	  vam	  je	  za	  storiti.	  	  
	  
To	  je	  neka	  zelo	  kratka	  verzija	  iz	  vsegá,	  kar	  otrok	  raste	  in	  nadraste	  in	  zapira.	  	  
	  
V	  temu	  življenju	  skorajda	  nihče	  še	  ni	  ločil	  zgornjega	  dela	  in	  ga	  odprl	  in	  s	  tem	  dejansko	  sebe	  pripnete	  
ali	  darujete	  za	  bitje	  Luči,	  kar	  pomeni,	  da	  na	  celi	  plasti	  cele	  dimenzije	  ali	  galaksije	  Zemlje	  zaprete	  moč	  
tej	  zemeljski	  energiji	  ali	  bitjem,	  ki	  vas	  ne	  morejo	  več	  manipulirati.	  
	  
Ravno	  iz	  tega	  razloga	  nisem	  želel	  odpirati	  ali	  obrazlagati	  spodnji	  del,	  kako	  se	  odprete	  Zemlji,	  ker	  vam,	  
ki	  greste	  v	  duhovnosti,	  ki	  greste	  v	  smeri	  Ljubezni,	  ki	  greste	  v	  smeri	  neke	  prave,	  Stvariteljske	  poti,	   je	  
pomembno,	  da	  vi	  odprete	  svoj	  glas	  ali	  obraz.	  	  
	  
Od	   tistega	   časa	   dalje,	   ko	   boste	   imeli	   to	   postavljeno,	   boste	   redno	   in	   vedno	   videvali,	   slišali	   ali	  
zaznavali	  glas.	  	  
In	  kadarkoli	  vam	  nekdo	  odgovori,	  tudi,	  ko	  morda	  kaj	  pišete	  ali	  sodelujete	  s	  kakšnim	  drugim	  delom	  
na	   fizični	   bazi	   vsakdanjika,	   ko	   vam	   nekdo	   odgovori,	   bodite	   pozorni,	   na	   kateri	   ravni	   je,	   iz	   katere	  
plasti	  vam	  odgovori	   in	  s	  tem	  se	  boste	  izoblikovali,	  da	  ne	  boste	  vedno	  znova	  usmerjali	  vse	  skupaj,	  
ker	  Tisti,	  ki	  je	  zgoraj,	  On	  potuje	  po	  tej	  cevi	  tudi	  spodaj.	  	  
	  
Ko	  boste	  čez	  čas,	  čez	  določen	  drugi	  proces	  doumeli,	  da	  Tisti	  zgoraj	  ima	  ravno	  tako	  zasnovnika	  kot	  vi,	  
čisto	  sami	  in	  da	  je	  On	  tisti,	  ki	  spusti	  svojega	  zasnovnika,	  kot	  smo	  ga	  imenovali	  bolj	  sladko,	  se	  pravi,	  se	  
bosta	   vidva	   lahko	   srečevala	   celo	   po	   tej	   cevi	   in	   dejansko	   razpravljala	   o	   vsakdanjih	   težavah,	   ali	  
reševanju	  določenih	  problemov	  ali	  pa	  celo	  prosili	  za	  določeno	  pomoč.	  
	  
Vendar,	  ta	  cev,	  kot	  sem	  jo	  imenoval,	  ali	  Glas	  od	  Višav,	  je	  najbolj	  pomembna	  za	  vse	  tiste,	  ki	  delate	  v	  
duhovni	  ravni	  ali	  smeri.	  
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Zakaj?	  
To	  bitje	  je	  tisto,	  ki	  vas	  tudi	  pripelje	  do	  vseh	  podatkov,	  ki	  so	  za	  vas	  pomembni.	  To	  je	  bitje,	  ki	  razpolaga	  
tudi	  z	  Akaši	  oziroma	   je	  dostop	  ali	  ključ	  do	  tistega	  nečesa,	  kar	   je	  vašega	   in	  očesom	  ali	  ušesom,	  vam	  
tudi	  skritega.	  
	  
To	  je	  tisto,	  kar	  imate	  potem	  prebujeno	  za	  vse	  življenje.	  In	  ni	  potrebno	  se	  potem	  zlivati	  v	  notranjost	  te	  
cevi	  in	  se	  hitro	  nalivati	  tudi	  preko	  dneva,	  preko	  zasnovnika,	  vendar	  le	  pomislite	  na	  zasnovnika	  in	  takoj	  
bo	   stekel	  proces,	   takoj	  boste	   zaznali	   glas,	   takoj	  boste	   videli,	   kje	   se	   zasnovnik	  premika	   in	   zasnovnik	  
vam	  je	  pravzaprav	  tisti,	  kot	  nekakšna	  vmesna	  membrana	  za	  to,	  da	  slišite	  svoj	  glas.	  
	  
	  
	  
	  
GLAS	  VODNIKA	  OZIROMA	  INSTINKTA	  	  
	  
Drugi	  glas,	  ki	  ga	  imate	  v	  ozadju,	  pa	  je	  glas	  vodnika	  oziroma	  instinkta.	  Ta	  instinkt	  pa	  je	  vedno	  pripet	  v	  
hrbtišču	  oziroma	  v	  hrbtnemu	  delu	   in	  se	  drugače	  kot	  ta,	  Najvišji	  glas	  ali	  Najvišja	  energija,	  ki	   jo	  boste	  
začutili	  prav	  kot	  umirjenost	  znotraj	   sebe,	  prav	  belina	  ali	  prosojnost	  vas	  bo	  napolnjevala	   in	  čistila	   in	  
hkrati	   se	   boste	   reinkarnirali	   oziroma	   prečiščevali,	   ko	   se	   boste	   povezovali	   s	   to	   Svetlobo	   ali	   s	   tem	  
kanalom.	  
	  
Se	  pravi.	  Razlika	  pa	  je	  s	  tistim,	  ki	  je	  pravzaprav	  v	  ozadju	  vedno	  znova,	  preko	  celega	  življenja,	  pripet.	  	  
	  
To	  bitje	  pa,	  instinktno,	  se	  pa	  prisloni	  na	  vaš	  možgan	  in	  njegov	  glas	  zaznavate	  od	  zadaj	  naprej,	  kot	  po	  
nekakšni	  diagonali.	  Vendar,	  on	  se	  potem	  odmakne	  in	  poskušajte	  zaznavati	  razliko	  med	  glasovi!	  
Vendar,	  res,	  na	  to	  bodite	  pozorni!	  
	  
Bolj,	  ko	  se	  boste	  duhovno	   izobraževali,	  hitreje	  bo	  tekel	   ta	  proces.	  Bolj	  boste	  napredovali.	  Bolj	   se	  
boste	  razvijali,	  bolj	  boste	  zaznavali	  od	  kod	  je	  glas	  in	  vedno,	  ko	  slišite	  glas	  znotraj	  sebe	  ali	  ob	  sebi,	  se	  
osredotočite	  na	  to,	  da	  ga	  izoblikujete,	  od	  katerega	  dela	  je	  prišel	  ta	  glas.	  	  
	  
To	  je	  zelo	  pomembno!	  
Ker,	   čez	   čas	   se	   boste	   tako	   izurili,	   da	   boste	   vi	   prelivali	   celotno	   telesno	   strukturo	   in	   boste	   z	   Njimi	  
dejansko	  tudi	  živo	  sodelovali.	  Vendar,	  takrat	  boste	  že	  na	  tako	  visokih	  frekvencah,	  da	  ne	  bo	  potrebno	  
več	  ločevati,	  od	  kod	  določen	  glas.	  
	  
Tako	  se	  bo	  morda	  slišalo	  še	  od	  katerega	  drugega	  dela	  določen	  glas,	  kam	  potuje	  in	  znotraj	  vas	  potuje.	  	  
	  
Vendar,	  to	  je	  izredno	  močna	  tehnika,	  ki	  sem	  vam	  jo	  podal.	  	  
	  
In,	   to	   v	   nasprotnemu	  delu	   kot	   otrok,	   ki	   se	   nekako	   potem	   zapira	   zaradi	   tegá,	   ker	   ga	   povlečemo	   ali	  
povlečete	  v	  zemeljsko	  vstajenje	  ali	  življenje.	  	  
Se	  pravi,	  po	  enaki	  poti	  se	  otrok	  zapira,	  po	  enaki	  poti	  se	  otrok	  ali	  človek	  v	  duhovnosti	  odpira.	  
	  
Jaz	  upam,	  da	  vam	  nisem	  nekako	  razkrival	  pretežke	  tehnike	  oziroma	  pretežkega	  dela.	  Upam,	  da	  vam	  
je	   bilo	   nekako	   razumljivo.	   Poskušal	   sem	   vso	   širino	   vsegá,	   res	   velikega	   znanja,	   obklestiti	   ali	   nekako	  
ločevati	  na	  čisto,	  čisto	  preprosti	  način.	  	  
	  
Vendar,	   skozi	   to	   boste	   spoznali,	   na	   katerem	   nivoju	   ste,	   na	   kateri	   plasti	   ste	   in	   ko	   boste	   to	   imeli	  
zgrajeno,	  se	  vam	  bo	  zlilo	  s	  to	  tehniko	  oziroma	  s	  tem,	  kar	  boste	  zgradili,	  vse	  tisto	  znanje,	  ki	  smo	  vam	  
ga	   predhodno	   podelili,	   se	   pravi,	   vse,	   kar	   ste	   osvojili,	   od	   različnih	   kristalov	   do	   različnih	   pranskih	  
energij,	  do	  različnih	  energij	  Ljubezni	  in	  marsičesa	  drugega.	  	  
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Se	   pravi,	   vsa	   pola	   se	   bodo	   potem	   medsebojno	   povezala	   in	   šele	   takrat	   boste	   poznali	   in	   znali	  
uporabljati	  celo	  človeško	  materijo.	  	  
	  
Šele	   takrat	  boste	  doumeli	   in	   razumeli	  moč	   telesne	   strukture	   in	  preboja	  ali	   spuščanja	   v	   tisto,	   kar	   je	  
zgoraj,	  je	  tudi	  nekako	  spodaj.	  	  
	  
Za	  nekako	  zaključek,	  preden	  bomo	  nekako	  naredili	  kratek	  premor,	  bi	  vam	  nekako	  še	  takole	  svetoval.	  
	  
TOČKA	  G	  
	  
Ženske	   imate	   rodnost	   ali	   plodnost	   v	   notranjosti	   ravno	   na	   centru,	   kjer	   se	   nekako	   tudi	   vaša	   prana	  
konča.	  	  
	  
Morda	  marsikatera	  ženska	  ali	  žena	  ne	  pozna,	  da	  ni	  klitoris	  tisti	  vrh	  vsegá,	  kjer	  lahko	  doseže	  užitek	  ali	  
izliv	  ali	  sprostitev,	  vendar	  imate	  znotraj	  posebno	  točko.	  
Morda	  se	  bom	  v	  nekemu	  obdobju	  celo	  odločal	  za	  to,	  da	  vam	  razkrijem	  moč	  fizičnega	  telesa	  prav	  po	  
rodnosti	  oziroma	  po	  nekakšnemu	  izlivu,	  ki	  ga	  imate	  ženske	  skorajda	  čisto	  spečega.	  
	  
Zato	  bom	  dejal	  takole,	  prav	  na	  kratko.	  
Ženska	  ima	  malo	  luknjico	  ali	  vdolbinico.	  Nekateri	   ji	  pravite	  po	  zemeljsko,	  kot	  vidim	  po	  zapisu,	  točka	  
Ge,	  ki	  je	  nekako	  tako	  zvana	  ali	  pojmovana.	  	  
	  
Tako,	  kot	  ima	  danka	  določen	  odtok,	  tako	  kot	  ima	  sama	  hrbtenjača	  na	  koncu	  trtice	  določeno	  moč	  ali	  
odtok,	  tako	  ima	  tudi	  fizično	  telo	  same	  najbolj	  bogate	  zakladnice	  ali	  ženskega	  dela,	  tudi	  izpustnico,	  je	  
točka	   Ge,	   kot	   bom	   imenoval	   po	   vaše,	   zemeljsko.	   Pri	   nas	   bi	   dejali	   dejansko	   Adamovo	   jabolko	   ali	  
jabolko	  največjega	  užitka.	  	  
	  
Vendar,	  ta	  točka	  Ge	  ni	  namenjena	  predvsem	  užitku.	  Namenjena	  je	  preporodu,	  dragi	  moji.	  
	  
Ko	  boste	  zgradili	  vse	  skupaj,	  kot	  smo	  vam	  opevali,	  se	  boste	  postopoma	  spuščali	  v	  spodnji	  del	  same	  
rodnosti	  ali	  plodnosti.	  In,	  ko	  boste	  imeli	  vso	  energijo	  sestavljeno,	  jo	  boste	  ženske	  spustile	  preko	  te,	  
Ge	  točke,	  na	  površje.	  
	  
Se	  pravi,	  kot,	  da	  bi	  se	  preko	  tega	  kanala	  spustila	  v	  drugo	  dimenzijo.	  	  
	  
Sedaj	  vidite	  telo	  telesne	  strukture.	  Vidite	  materije	  skozi	  celo	  življenje.	  Imate	  najvišjo	  točko,	  ki	  je	  skrita	  
v	  neki	  notranjosti	  kot	  točka	  Ge	  ali	  prehod	  ali	  predor.	  
Ko	  se	  boste	  prvič	  uspešno	  prebila	  skozi	  ta	  predor,	  prav	  preriniti	  se	  boste	  morali	  skozi,	  boste	  tisto,	  
kar	  ste	  zgradili	  zgoraj,	  se	  pravi,	  z	  vso	  to	  energijo,	  ki	  smo	  jo	  opevali,	  z	  vso	  to	  veličino,	  povlekli	  skozi	  
to	  točko	  Ge	  in	  se	  bo	  nekaj	  zamenjalo.	  
	  
Vendar,	  ta	  čas	  še	  ni	  pravi	  čas	  za	  to,	  vendar	  vam	  bom	  zelo	  na	  kratko	  opeval,	  le	  zato,	  da	  boste	  morda	  
doumeli,	  zakaj	  je	  proces	  tega	  glasu	  tako	  zelo	  pomemben.	  	  
	  
In,	   ko	   boste	   sebe	   pretočili	   v	   drugo	   plast,	   boste	   šele	   spoznali,	   kakšna	   moč,	   kakšna	   razsežnost	   je	  
pravzaprav	   vaše	   telo.	   In	   takrat	   ste	   pravzaprav	   že	   na	   prvemu	   koraku	   nekega	   velikega	   znanja	   ali	  
nadvlade	  nad	  fizičnim	  telesom.	  
	  
Drage	  moje!	  
Ko	  se	  bomo	  prihodnjič	  srečali,	  se	  bomo	  dotaknili	  res	  najlepšega	  dela	  vašega	  življenja,	  vašega	  užitka,	  
vašega	   premikanja,	   vašega	   zlivanja	   in	   vašega	   prerivanja.	   Kar	   pomeni,	   da	   se	   bodo	  menjavale	   plasti	  
ujetosti	  in	  marsičesa	  drugega.	  	  
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Šele	  takrat	  boste	  spoznali,	  kaj	  pomeni	  biti	  svoboden	  ali	  prost.	  
	  
Vendar,	   vi	   morate	   najprej	   sestaviti	   ta	   proces	   glasu	   in	   tega	   dela,	   ki	   smo	   vam	   ga	   opevali.	   Ko	   boste	  
osvojili	   to	  energijo,	   ta	  energija	  se	  pravzaprav	  potem	  steka	  naprej	  v	   ta	  vijolični	  predor	  ali	  prehod,	  ki	  
smo	  ga	  zaprli,	  se	  bomo	  v	  prihodnjemu	  druženju	  dotaknili	  najlepšega	  dela	  ženske.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Moški	   boste	   skupaj	   z	   njo	   razkrivali	   in	   odkrivali	   novo	   življenje,	   novo	   področje	   in	   predvsem	  boste	  
osvobajali	   določena	   okovala,	   ki	   vas	   vežejo	   na	   samo	   materijo.	   To	   pomeni,	   da	   je	   morda	   res	  
pomembno	   za	   vas	   in	  hkrati	   za	  nas	  oziroma	   za	  nas	  niti	   ne	  bo	   tako	  pomembno,	   ker	  mi	   ta	  proces	   že	  
poznamo,	  vendar,	  lažje	  in	  hitreje	  ga	  boste	  naredili	  skozi	  to	  Ge	  točko	  in	  še	  marsikaj	  drugega,	  kar	  bomo	  
opevali,	  prav	  žensko	  in	  ženskost	  in	  vse	  tisto,	  kar	  je	  pomembno	  za	  vaše	  življenje,	  je	  predvsem	  pogoj,	  
da	  morate	  imeti	  ta	  svetlobni	  kanal	  tega	  dela	  glasu	  odprtega.	  	  
	  
Zakaj?	  
Ker,	  v	  ta	  kanal	  bo	  prešlo	  bitje,	  ki	  je	  na	  vrhu,	  Tisti,	  do	  katerega	  ste	  prišli,	  se	  pravi,	  skupaj	  z	  vami	  se	  bo	  
kot	  zasnovnik	  potem	  spustil	  do	  spodnjega	  dela	  in	  naprej	  vam	  bomo	  prihodnjič,	  pravzaprav	  vas	  bomo	  
tudi	  popeljali.	  
	  
Jaz	  bi	  nekako	  svetoval.	  
Ne	  rabite	  veliko	  časa	  za	  takšen	  podvig.	  Morda	  nekaj	  minutk,	  dve,	  tri	  ali	  pet	  minutk	  prostega	  časa,	  
da	  boste	  zgradili,	  se	  zapolnili	  in	  odprli	  ta	  kanal.	  Vendar,	  to	  je	  ključ	  do	  Nebesnih	  vrat.	  Skozenj	  in	  do	  
teh	  vrat	  boste	  prišli	  prav	  s	  to	  Svetlobo	  in	  ne	  z	  zemeljsko	  energijo.	  	  
	  
Skozi	  to	  Svetlobo	  se	  boste	  spustili	  preko	  ženskosti	  in	  šele	  takrat	  boste	  res	  na	  Zemlji	  zaživeli	  in	  boste	  
čutili,	  da	  imate	  raj	  in	  novi	  kraj.	  	  
Kot,	  da	  tisto,	  kar	  je	  bilo	  zgoraj,	  postane	  spodaj.	  Tisto,	  kar	  je	  znotraj,	  postane	  zunaj.	  In	  marsikaj	  se	  bo	  
zamenjalo	  in	  končno	  bo	  dobilo	  življenje	  svoj	  smisel.	  	  
	  
Povsod	   skozi	   vaša	   življenja	   je	   nek	   ciklus	   nekega	   harmoničnega	   reda	   ali	   zapisa,	   kar	   pomeni,	   da	   je	  
potrebno	  slediti	  nekemu	  procesu.	  	  
	  
In,	  ženske,	  za	  vas	  je	  izredno	  pomembno,	  da	  si	  v	  čim	  hitrejšemu	  času	  zgradite	  ta	  del	  tega	  energijskega	  
pola.	  Ravno	  tako	  tudi	  moški.	  Tudi	  moški	  boste	  v	  naslednjemu	  predavanju	  doumeli,	   zakaj	   je	  bilo	  res	  
častno	  ali	  veličastno,	  da	  ste	  si	  zgradili	  to	  polje	  ali	  to	  harmonijo	  tega	  ravnovesja	  in	  da	  boste	  dejansko	  
se	  spajali.	  
	  
Kaj	  je	  pomembno?	  
Pomembno	  je	  to,	  da	  se	  morate	  zavedati,	  da	  vse,	  kar	  imate	  zgoraj,	  je	  vašega.	  Vse,	  kar	  je	  spodaj,	  ni	  
vašega.	  	  
	  
Vi	   ste	   tisti,	   ki	   ste	   prešli	   v	   zemeljske	   smeri.	   Vi	   ste	   tisti,	   ki	   ste	   se	   odločili,	   odluščili	   in	   se	   spustili	   v	  
zemeljsko	  bazo,	  kjer	  so	  vas	  naložili	  in	  prizemljili.	  
	  
Kaj	  je	  zelo	  pomembno?	  
Da	  končno	  doumete	  in	  razumete	  moč	  svoje	  identitete,	  moč	  svojih	  misli,	  moč	  svoje	  shrambe,	  moč	  
vas	  samih.	  	  
Preden	  ste	  se	  na	  Zemljo	  spustili,	  pazite	  to,	  ste	  prišli	  v	  točno	  takšni	  sestavljenki,	  kot	  ste	  bili,	  ko	  smo	  vas	  
na	  samemu	  začetku	  po	  plasteh	  odpirali.	  Se	  spomnite?	  
	  
Pomnite	  in	  si	  zapomnite!	  
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Plasti	   smo	   odpirali.	   Bitja	   smo	   ločevali.	   Vendar,	   točno	   ta	   bitja,	   ki	   so	   se	   potem	   odmaknila	   in	  
združevala	  v	  eno	  bitje	  in	  se	  potem	  razlivala,	  ste	  bili	  vi,	  čisto	  sami,	  preden	  ste	  na	  Zemljo	  prišli.	  	  
	  
Zato	  je	  tako	  zelo	  pomembno,	  dragi	  moji,	  da	  se	  končno	  ozavestite,	  kdo	  ste,	  kaj	  ste	  in	  zakaj	  ste!	  
	  
Vam	  je	  potrebno	  le	  pokazati	  pot.	  Po	  poti,	  do	  cilja,	  pa	  boste	  šli	  sami.	  	  
	  
Zato	  sem	  vam	  opeval,	  da	  se	  nikar	  ne	  bojte,	  da	  bo	  šlo	  karkoli	  narobe.	  Ker,	  to	  ste	  vi,	  ki	  ste	  porazdeljeni	  
in	  ujeti	  na	  Zemljo,	  velik	  del	  vas	  samih	  pa	  prosto	  spi,	  lebdi	  ali	  pa	  nekako	  sodeluje	  občasno	  z	  vami,	  ko	  
morda	  vi	  spite	  ali	  pa	  del	  življenja	  prespite.	  
	  
In,	  ker	  ste	  vi	  tisti,	  ki	  ste	  na	  Zemljo	  prišli,	  je	  prav,	  da	  sestavite	  sebe	  v	  tej	  kompaktnosti,	  po	  določeni	  
spolnosti,	  ki	  se	  jo	  bomo	  pa	  dotaknili	  ali	  dotikali	  prihodnjič,	  pa	  boste	  prišli	  v	  prvotni	  stojni	  položaj,	  
kot	  ste	  nekoč	  tudi	  bili.	  
	  
Pomnite	  in	  zapomnite	  si	  to!	  
Ne	  sestavljajte	  drugih	  delov	  Zemlje.	  Tisti,	  ki	  si	  res	  to	  želite	  ali	  želijo	  ali	  hočete,	  boste	  po	  enaki	  poti,	  kot	  
smo	  jo	  mi	  povedali	  za	  zgornji	  del,	   lahko	  sestavili	   tudi	  spodnji	  del.	  Vendar	  boste	  za	  večnost	  večnosti	  
ujeti	  in	  postali	  ujetniki	  same	  fizične	  materije.	  
	  
Zato	  tisti,	  ki	  ne	  greste	  v	  smeri	  Luči.	  
Ne	  govorim	  sedaj	  za	  te,	  ki	  ste	  zbrani.	  Morda	  za	  tiste,	  ki	  boste	  kasneje	  poslušali	   in	  ki	  ne	  sledite	  nam	  
oziroma	  niste	  del	  naše	  poti,	  vendar	  ste	  v	  nasprotnemu	  polu,	  bi	  vam	  dejansko	  odsvetoval	  takšno	  vrsto	  
spajanja,	   ker	   potem	   ne	   boste	   imeli	   več	   možnosti	   iti	   v	   ponovno	   rojstvo,	   vendar	   boste	   postali	  
samostojna	  enota	  v	   trohneli	  materiji,	   ki	  pa	  bo	  dejansko	   zoglenela	  ali	  obstala	  na	   sami	   fizični	   Zemlji,	  
dokler	  imate	  to,	  nekako,	  energijo	  na	  Zemlji.	  
	  
Nimate	   več	  možnosti	   ponovnega	   preporoda,	   nimate	   več	  možnosti	   ponovnega	   vdaha,	   zato	   vsi	   tisti,	  
tudi,	   ki	   delate	   v	   duhovnosti,	   vendar	   delate	   z	   magijo,	   delate	   z	   določenimi	   krvnimi,	   nekakšnimi	  
nasprotniki,	  kjer	  delate	  zlo,	  nikar	  ne	  delajte	  in	  ne	  poskušajte	  sestaviti	  zgornjega	  dela,	  ker	  dejansko	  ne	  
boste	  odšli	  iz	  te	  smeri.	  
	  
Ta	   tehnika	   oziroma	   ta	   daritev	   je	   pravzaprav	   podarjena	   le	   tistim,	   ki	   sežete	   oziroma	   se	   usmerjate	   v	  
boljše,	  v	   lepše,	  v	   ljubezen,	  v	  toplino	   in	  v	  pomoč	  samim	  sebi	   in	  drugim.	  Nikakor	  pa	  to	  ni	  namenjeno	  
tistim,	  ki	  se	  ukvarjate	  z	  magijo,	  kjer	  bi	  škodovali	  ali	  pa,	  kjer	  morda	  delate	  še	  kaj	  hujšega	  od	  magičnega	  
daritvenega	  procesa.	  	  
	  
Tako.	  
Zaenkrat	   želim	   nekako	   narediti	   kratek	   premor	   in	   po	   nekemu	   času	   se	   bomo	   znova	   skupaj	   dobili	   in	  
bomo	  odgovarjali	  na	  vsa	  vaša	  vprašanja,	  ki	  se	  vam	  bodo	  morda	  porodila	  ali	  pa	  postavila	  na	  križpotje	  
vaših	  misli	  ali	  razmišljanj.	  	  
	  
Pozdravljeni.	  
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VPRAŠANJA	  IN	  ODGOVORI	  
	  
Takole.	  	  
Postopoma	  bomo	  nekako	  sedaj	  nadaljevali	  ali	  pa	  majčkeno	  pričeli.	  Upam,	  da	  ste	  se	  odpočili	  in	  nekako	  
razbremenili,	   glede	   na	   to,	   da	   so	   bile	   naše	   daritve,	   našega	   darovanja	   ali	   podarjevanja	   res	   malce	  
zahtevne	  in	  obtežene	  ali	  težje	  od	  vseh	  tistih,	  ki	  ste	  jih	  bili	  vajeni	  do	  sedaj.	  
Naj	   vas	   nekako	   posvarim,	   da	   bo	   morda	   naslednja	   daritev	   še	   malce	   težja	   v	   prihodnjemu	   delu	  
darovanja.	  
	  
Ker	  rastete,	  rastete	  skupaj	  z	  nami	  in	  vsi	  tisti,	  ki	  prihajate	  in	  ste	  nekako	  zbrani	  ali	  udeleženi	  na	  takšnih	  
druženjih,	  ste	  dejansko	  pocrkljani	   in	  dobivate	  daritve,	  ki	  vam	  pomagajo	  hitreje	  iti	  preko	  določenega	  
procesa.	  
Mi	   v	   samemu	   procesu	   darovanja	   pripravimo	   res	   vse	   dosti	   hitreje,	   da	   se	   vse	   tisto,	   česar	   se	   boste	  
dotaknili,	   hitreje	   in	   bolj	   kompleksno	   odvili,	   ali	   odvilo	   ali	   odvila,	   malce	   v	   prevodu	   imam	   težavice,	  
vendar,	   ne	   kar	   tako,	   se	   opravičujem.	   Vendar,	   danes	   sem	   se	   odločil,	   da	   bom	   prevajal	   sam,	   pa	  me	  
vsakdo,	  ki	  se	  nekako	  pričvrsti	  ali	  želi	  pomagati,	  malce	  zmoti.	  Vendar,	  najbolj	  me	  moti	  deklica,	  ki	  je	  vsa	  
prestrašena	   od	   vseh	   teh	   neverjetnih	   dobrodošlic,	   ki	   so	   jo	   dočakale	   izven	   telesne	  materije.	   Kaj	   več	  
vam	  nekako	  ne	  povem.	  
	  
Mi	  bomo	  nekako	  nadaljevali.	  Ta	  čas	  je	  namenjen	  vam	  in	  le	  tistim,	  ki	  ste	  nekako	  sedajle	  zbrani	  tukaj.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Določene	  daritve,	  ki	   smo	   jih	  podarili	   v	   temu	  času	  predhodnega	  časa,	   so	  bile	  podarjene	  za	   ta	  kanal.	  
Zato	   ste	   morda	   občutili	   določeno	   težo	   nad	   telesno	   strukturo,	   morda	   malce	   omotičnosti	   ali	   celo	  
pritisk,	  ki	  se	  je	  širil	  ne	  le	  na	  fizični	  možgan,	  vendar,	  kot	  na	  lijakasto	  stran.	  	  
	  
Naj	  vas	  to	  ne	  zmoti.	  Na	  ta	  način	  smo	  vam	  več	  kot	  polovičko	  pripravili	  sami.	  Tako,	  da	  te	  delčke,	  ki	  jih	  
boste	  sestavili,	  pa	  boste	  dejansko	  naredili	  tudi	  sami.	  	  
Določena	   darovanja	   res	   malce	   obtežijo	   vas,	   vendar,	   verjemite,	   drugače	   do	   takšnih	   energij	   ali	   do	  
takšnih	   sil,	   sami	   nikakor	   in	   nikoli	   ne	   bi	   zmogli	   priti.	   Zato	  morda	   tisti,	   ki	   boste	  majčkeno	   omotični,	  
odprite	  si	  morda	  kakšno	  okno	  ali	  svežino,	  da	  sveži	  zrak	  prodre	  v	  notranjost,	  pa	  bo	  morda	  lažje,	  ker,	  če	  
se	   bom	   preveč	   odmikal	   od	   te	   telesne	   strukture,	   bom	   nekako	   potem	   pri	   določenih	   prevodih	   imel	  
malce	  težavice.	  	  
	  
Vendar,	  kakorkoli	  že,	  pozdravljeni	  nazaj.	  	  
Danes	  bom	   Jaz	  odgovarjal	   na	   vsa	   vaša	   vprašanja.	  Upam,	  da	   ste	   jih	  nekako	  pripravili	   in	  povprašajte	  
karkoli	  želite.	  Morda	  na	  temo,	  ki	   je	  bila	  predhodno	  oddana	  ali	  pa	  na	  temo,	  ki	   jo	  morda	  želite	  ali	  pa	  
tudi	  pridobite.	  
Vmes	   bom,	   morda	   občasno,	   moral	   zapreti	   oči,	   da	   ne	   bom	   malce	   preveč	   izsušil	   oči	   ali	   pa	   zaradi	  
frekvence	   gibanja	   ali	   vibriranja	   preveč	   omotično	   nekako	   uničeval	   ravnovesje	   tega	   telesa,	   zato	   vas	  
pravzaprav	  prosim	  za	  razumevanje.	  
	  
Takole.	   Na	   katero	   področje	   oziroma	   kje	   bomo	   pravzaprav	   pričeli?	   Kdo	   bo	   prvi	   vprašal,	   karkoli	   si	  
pravzaprav	  želi?	  Izvolijo!	  
	  
Izvolijo.	  
	  
Če	  lahko	  jaz	  nekaj	  vprašam,	  pa	  se	  opravičujem,	  ki	   je	  mogoče	  malo	  bolj	  osebno	  vprašanje.	  Zadnjič	  
sem	  v	  meditaciji	  šla	  skozi	  nek	  kanal,	  h	  Gospodu	  na	  neko	  dlan.	  Pa	  me	  zanima,	  ali	  je	  bilo	  to	  resnično	  
ali	  so	  to	  samo	  neke	  blodnje?	  
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Blodenj	  nimate.	  Vi	   predvsem	  zelo,	   zelo	   visoko	   kotirate.	   Imate	  odprto	  marsikaj	   več	  od	   vseh	  ostalih,	  
zato	   imate	   tudi	   druge,	   na	   primer	   nekakšne	   zdravilne	   kupole	   ali	   krogle	   možnost	   premikati	   ali	  
prestavljati.	  In	  preko	  določenih	  dlančnih	  dlani	  se	  pravzaprav	  lahko	  tudi	  izmaknete	  ali	  premaknete	  ven	  
iz	  materije.	  	  
	  
To	   je	  bilo	  bitje,	  ki	   je	  prihajalo,	  obhajalo	   in	  sodelovalo	  z	  vami	   in	  deloma	  ste	  bili	  povezani	   tudi	  preko	  
zasnovnika,	  ker	  v	  telesu	  imate	  kar	  nekaj	  glavnih	  kanalov.	  Eden	  od	  tegá	  je	  pravzaprav	  sedaj	  razprt	  ali	  
nekako	  odprt,	  ko	  sem	  ali	  smo	  nekako	  se	  odločali	  za	  to,	  da	  vam	  odpremo	  ta	  zgornji	  kanal,	  ki	  smo	  ga	  
opevali.	  
	  
Ravno	   tako	   imate	   kanale	   speljane	  preko	   rok	   ali	   preko	  nog.	   Se	   pravi,	   tudi	   nekaj	   drugih	   izhodov,	   do	  
katerih	   se	   morate	   vsekakor	   dokopati,	   ker	   so	   izredno	   pomembni	   za	   vsakega	   živega	   Zemljana	   ali	  
človeško	  bitje,	  ki	  sodeluje	  na	  bazi	  Zemlje.	  
	  
Morate	  poznati	  svoje	  telo,	  ker	  le	  lahko,	  na	  tak	  način,	  dekodirate	  in	  postavite	  vse	  tako,	  da	  bo	  prav	  tudi	  
za	  vso	  človeško	  energijsko	  populacijo.	  	  
	  
In	  to,	  kar	  ste	  spraševali,	  ni	  bilo	  videnje	  neke	  blodnje,	  vendar	  je	  bilo	  videnje	  Nekoga,	  ki	   je	  prihajal	   in	  
sodeloval	  z	  vami	  in	  to	  je	  tisti	  Nekdo,	  ki	  tudi	  pomaga	  ob	  zdravljenju,	  skupaj	  z	  vami.	  
	  
Najlepša	  hvala.	  
	  
Prosim.	  	  
Izvolijo.	  
	  
Dober	   dan.	   Pozdravljeni.	   Hvala	   za	   vse	   te	   čudovite	   darove.	   Jaz	   imam	   tudi	   podobno	   vprašanje,	   in	  
sicer	  v	   zadnjem	  času	  nekak	   imam	  veliko	   sogovornikov	  na	  nefizični	   ravni,	  pa	  me	  zanima,	  v	  kakšni	  
povezavi	  so	  ti	  sogovorniki	  in	  navodila	  z	  njihovih	  strani,	  glede	  na	  današnjo	  temo?	  
	  
Vi	  imate	  plasti	  nekako	  priprte,	  vendar	  mešano	  in	  ne	  v	  nekemu	  zaporedju.	  	  
Vendar,	  ko	  človek	  sebe	  premika	  iz	  zemeljske	  ujetosti,	  se	  pravi,	  iz	  tega	  spodnjega	  dela,	  kjer	  so	  nekako	  
plasti	  pomešane,	   je	   izredno	  pomembno,	  da	  se	  postavi	   le	  na	  eno	  stran.	  To	   je	   tisto,	  kar	   smo	  nekako	  
opevali	  v	  predhodnemu	  delu.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Vi	  čujete	  glas,	  vendar	  ne	  eden	  ali	  dva.	  Vi	  čujete	  šest	  do	  devet	  glasov,	  kar	  pomeni,	  da	  devet	  različnih	  
bitij	  sodeluje	  z	  vami.	  Dva	  prihajata	  tudi	  iz	  zemeljskega	  dela.	  Zato	  je	  za	  vas	  izredno	  pomembno,	  da	  v	  
čim	  krajšemu	  času	  sebe	  postavite	  v	  tej	  povezavi	  le	  na	  zgornji	  predel,	  da	  počasi	  tema	  oziroma	  Zemlja	  
za	  vas	  ne	  obstaja	  več.	  	  
	  
Le	  tako	  boste	  postavili	  vse	  v	  neko	  zaporedje	  in	  le	  tako	  se	  boste	  pretočili	  in	  prešli	  do	  tistega	  Najvišjega	  
od	  Najvišjih,	  s	  katerimi	  pa	  sodelujemo	  tudi	  mi,	  čisto	  sami.	  	  
Kar	   pomeni,	   da	  morate	   v	   tej	   sestavljanki	   sestaviti	   sebe.	   To	   pa	   je	   najhitrejši,	   najlažji	   način	   in	   tudi	   z	  
določenimi	   darovi,	   ki	   ste	   jih	   predhodno	   dobili,	   boste	   zagotovo	   tudi	   te	   glasove	   oziroma	   te	   plasti,	  
skupaj	  po	  nekemu	  vrstnemu	  zaporedju	  pravilno	  prebudili,	  sestavili	   in	  tako	  boste	  nadvladali	  vi,	  čisto	  
sami,	  kar	  pomeni,	  da	  bodo	  vsi	  ostali	  vam	  nekako	  podložni	  in	  pripravljeni	  sodelovati.	  
	  
Vsekakor	  pa	  ne	  smete	   imeti	  odprtega	  spodnjega	  dela.	  Morate	   imeti,	  ali	   zgornji	  ali	   spodnji.	  Vendar,	  
spodnjega	  smo	  vam	  masovno	  kar	  nekako	  zaprli	  oziroma	  dali	  posebne	  zatiče	  in	  če	  boste	  res	  vztrajni	  in	  
želeli	   iti	   tudi	   v	   nižino,	   vam	   jih	  bomo	  odstranjevali,	   glede	  na	   vaše	   želje.	  Vendar,	   tako	   se	  boste	   lažje	  
povzpeli	  in	  sestavili	  vse	  skupaj.	  
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Vi	  bodite	   še	  posebej	  pozorni	  na	  glas,	   ki	  prihaja	  nekako	  nad	  vami,	   rahlo	  po	  diagonali,	   zgoraj	  desno,	  
občasno	   zgoraj	   levo,	   vendar	   prihaja	   v	   ta,	   nekako	   ta	   predel	   tik	   pod	   ušesom.	   Tam	   imate	   napačno	  
premeščeno	  dvojno	  bitje,	  vendar	  se	  že	  tesno	  povezujeta.	  	  
	  
Vendar,	  pri	  vas	  se	  bo	  zagotovo	  zgodilo	  to.	  Ko	  boste	  postavljali	  to	  odprtost,	  se	  bo	  vrstni	  red	  zamenjal	  
teh	  bitij.	  Naj	  vas	  to	  nikakor	  ne	  zmoti,	  ker	  določena	  bitja	  so	  zamenjana	  na	  določenih	  pozicijah.	  Vendar,	  
le	  tako	  boste	  sestavili	  vse	  tako,	  da	  je	  res	  intenzivno	  in	  prav	  za	  vas,	  vendar,	  to	  je	  vaše	  prebujenje.	  In	  
dobro.	  
	  
Hvala.	  
	  
Prosim.	  Izvolijo.	  
	  
Dan.	  Hvala,	  ker	  smo	  lahko	  spet	  v	  vaši	  družbi.	  Ko	  ste	  napovedali	  te	  delavnice,	  je	  bilo	  seveda	  treba	  
malo	   pohiteti	   z	   zaostankom,	   kar	   se	   tiče	   zadnjih	   delavnic	   in	   sem	   začela	   pospešeno	   poslušat	  
posnetke	   in	  poskušala	   sebe	   sestavljat.	  Na	  potovanju	   to	   skoraj	   ni	   bilo	  mogoče,	   ker	   je	   vročina,	   pa	  
vlaga	  naredila	  svoje.	  Sedaj,	  zadnje	  deset	  dni	  sem	  se	  pa	  bolj	  poglabljala	  in	  bolj	  želela	  potrudit.	  Stvar,	  
ki	  me	  je	  pa	  razočarala	  ali	  karkoli,	  je	  bilo	  pa	  to,	  kolikokrat	  sem	  mogla	  po	  deset	  minut	  vrtet	  posnetke	  
nazaj	  in	  slediti	  vašim	  priporočilom	  oziroma	  navodilom.	  In	  vas	  prosim.	  Ali	  je	  kakšna	  pomoč,	  karkoli,	  
kar	  se	  tiče	  premagat	  dekoncentracijo,	  fokus,	  sfokusirat	  se?	  Jaz	  mislim,	  da	  ima	  več	  od	  nas	  te	  težave.	  
Da	  bi	  bili	  bolj	  skoncentrirani,	  bolj	  sfokusirani	  oziroma	  kaj	  vpliva	  na	  to?	  
	  
Zelo	  dobro	  vprašanje.	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Ker	  ste	  ujetniki	  Zemlje,	  zemeljska	  bitja	  ne	  želijo	  to,	  da	  vi	  rastete	  in	  odrastete.	  To	  je	  osnova,	  ki	  se	  jo	  
morate	  vsekakor	  zavedati.	  	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Ko	   smo	   vam	   opevali	   in	   nekako	   razpenjali,	   kako	   plasti	   potujejo	   in	   da	   imate	   marsikdaj	   marsikaj	  
pomešano,	   je	   pri	   vas	   res	   izredno	   pomembno,	   da	   se	   odločite	   le	   za	   eno	   plast,	   ali	   za	   zgornjo	   ali	   za	  
spodnjo.	  In	  na	  tej	  fazi	  ali	  na	  tej	  rasti	  morate	  vsekakor,	  vsekakor	  sebe	  postaviti	  tako,	  da	  sebe	  zaprete	  v	  
spodnjemu	   delu,	   kjer	   tema,	   bitja	   teme,	   ki	   se	   vraščajo	   oziroma	   tako	   smo	   jih	   imenovali,	   oziroma	  
nerazsvetljena	  bitja,	  morda	  bo	  tako	  še	  veliko	  bolje.	  	  
	  
Nerazsvetljena	   bitja	   oziroma	   bitja,	   ki	   ne	   gredo	   v	   smeri	   Luči,	   Ljubezni	   in	   sebe	   ne	   opogumljajo	   v	   tej	  
smeri,	  da	  bi	  se	  odluščili	  od	  mase,	  se	  pravi,	  na	  tej	  fazi	  sodelujejo	  z	  vami.	  	  
To	  je	  manipulacija	  znotraj	  vašega	  sistema.	  
	  
Dokler	   vi	   ne	   boste	   imeli	   ločenega	   zgornjega	   in	   spodnjega	   dela	   in	   dokler	   vi	   ne	   boste	   sebe	   sestavili	  
tako,	  da	  bodo	  lahko	  z	  vami	  sodelovala	  le	  ena	  vrsta	  bitij,	  ali	  tista,	  ki	  so	  zgoraj	  ali	  tista,	  ki	  so	  spodaj,	  ne	  
boste	  našli	  miru.	  
	  
Bitja,	  ki	  prihajajo	  od	  nižjih	  vibracij,	  se	  velikokrat	  ovijajo	  okoli	  vas,	  okoli	  fizičnega	  telesa.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
To	  je	  nekaj,	  kar	  izrašča	  iz	  vas.	  Zemlja,	  takole	  vam	  bom	  opeval,	  da	  boste	  morda	  dobili	  še	  košček	  širine,	  
kaj	  se	  dogaja	  s	  človeškim	  telesom	  ali	  tkivom.	  	  
	  
Človeško	  telo	  ima	  od	  spodnjega	  dela,	  predela	  kot	  nekakšno	  odprto	  stran.	  Se	  pravi,	  bitja	  prihajajo	  na	  
površje	   kot	   nekakšne	   lovke	   ali	   energija,	   ki	   se	   razpira.	   Imenovana	   lovka	   se	   ovija	   okoli	   vas	   in	   se	  
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prisesa	  na	  vas.	  Imate	  občutek,	  kot	  da	  nekdo	  prodira	  v	  vas	  in	  vas	  moti	  in	  zmoti,	  tako	  pri	  zbranosti,	  
tako	  pri	  fokusu,	  tako	  pri	  vaših	  odločitvah,	  ki	  so	  za	  vas	  dejansko	  življenjskega	  pomena.	  	  
Vendar,	  le	  zaradi	  tega,	  ker	  na	  ta	  način	  vas	  izgubijo,	  če	  vam	  dopustijo	  vašo	  rast.	  	  
	  
Zato	  je	  izjemnega	  pomena,	  da	  jim	  zaprete	  ta	  predel	  in	  ko	  boste	  vse	  skupaj	  postavili	  in	  ko	  boste	  sebe	  
še	  pretočili	  v	  drugo	  polje,	  o	  katerem	  bomo	  govorili	  morda	  na	  naslednjemu	  druženju,	  tako,	  kot	  smo	  se	  
dogovorili.	  Šele	  takrat	  se	  boste	  izmaknili	  iz	  ujetosti	  Zemlje.	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Kadarkoli	  ta	  bitja	  prodirajo	  v	  vas,	  ko	  se	  vi	  odločite,	  da	  želite	  nekaj	  narediti	  ali	  postoriti,	  se	  naučiti,	  se	  
izobraziti	   ali	   prestopiti	   v	   višjo	   raven,	   takrat	   vas	   oni	   vedno	   znova	   gibajo.	   Oni	   se	   naslanjajo	   na	   vaše	  
fizično	   telo	   in	   vdihavajo,	   tako	   kot	   vi	   s	   pljučki,	   tako	  oni	   s	   svojo	   energijo	   in	   vas	   premikajo	   iz	   svojega	  
prvotnega	   centra	   možgana,	   kjer	   se	   vi	   dejansko	   fokusirate	   na	   določeno	   področje	   ali	   polje	  
izobraževanja.	  	  
	  
Bolj,	   ko	  se	  boste	  vi	   izobraževali,	   težje	   jim	  bo.	  Zato	   je	  v	  njihovemu	   interesu,	  da	  vas	  onesposobijo.	  V	  
vašemu	  interesu	  pa	  je,	  da	  jim	  zaprete	  spodnjo	  plast.	  	  
	  
Čisto	  preprosto.	  
Na	  ta	  način	  jim	  boste	  zaprli	  nekaj,	  preko	  česar	  ne	  morejo	  priti	  in	  mnogokrat	  boste	  morda	  zaslišali	  celo	  
gomazenje	  ali	  rohnenje,	  kot,	  da	  ob	  vas	  nekaj	  ropoče	  ali	  se	  nekako	  giba.	  Vendar,	  to	  je	  le	  tista	  energija,	  
ki	  se	  ne	  more	  prebuditi,	  ki	  ne	  more	  več	  vdahniti	  in	  ne	  more	  več	  sodelovati	  in	  nadzorovati	  vaše	  misli.	  	  
	  
Vam	  svetujem.	  Bodite	  sfokusirani	  in	  ne	  obupajte.	  	  
Če	   je	  potrebno,	   preberite	  desetkrat	   ali	   dvajsetkrat	   in	  postopek	  ponavljajte.	   Boste	   videli,	   v	   nekemu	  
momentu,	  dokler	  se	  ne	  boste	  zgradili,	  boste	  zagotovo	  našli	  pravi	  moment,	  kjer	  se	  boste	  zgradili	  in	  jim	  
pobegnili.	  
	  
Vi	   se	   morate	   navibrirati	   in	   izobraziti	   tako	   visoko,	   da	   boste	   zavibrirali	   in	   se	   ločili	   od	   njih	   in	   ne	   bili	  
povezani	  ali	  vraščeni	  z	  njimi.	  Le	  tako	  se	  bo	  nekako	  ločilo	  Nebo	  od	  Zemlje,	  takozvano	  Nebo	  od	  Zemlje,	  
kjer	  pa	  bo	  potem	  to	  vaše	  telo.	  To	  pa	  je	  nekaj,	  kar	  smo	  tudi	  na	  prejšnjih,	  različnih	  druženjih	  že	  nekako	  
prišepnili.	  	  
	  
Tako,	  da	  po	  tej	  tehniki	  boste	  njim	  zaprli	  določen	  prehod.	  In	  tudi	  predhodno	  sem	  vam	  nekaj	  premaknil	  
ali	   drugače	  postavil	   in	   boste	   videli,	   da	   se	  boste	  hitreje,	   hitreje	  odzivali.	  Nekatere	  energije	  pa	  bodo	  
kratkomalo	  izparele,	  morda	  celo	  prosto	  se	  gibale	  okoli	  vas.	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to,	  na	  kakšen	  glas,	  ki	  bo	  nižje	  od	  vas.	  
	  
Bodite	  pozorni	  tudi	  vsi	  ostali,	  ki	  se	  boste	  ločevali.	  Se	  pravi,	  če	  boste	  slišali	  glas,	  to	  je	  zelo	  pomembno,	  
ko	  smo	  vam	  v	  začetku	  opevali.	  Poslušajte,	  iz	  katerega	  nivoja	  prihaja,	  ne,	  kaj	  vam	  govori.	  
Pomembno	  je,	  iz	  katere	  višine	  ali	  plasti	  prihaja.	  
	  
Kadar	   glas	   prihaja	   iz	   nižine,	   dragi	   moji,	   je	   za	   vas,	   ki	   rastete	   v	   višavah	   ali	   v	   višino,	   popolnoma	  
nepomemben.	  Ne	  pustite	  se	  zavesti	  nečemu,	  kar	  zaznavate	  po	  nižini,	  da	  ne	  boste	  znova	  zdrsnili	  v	  njih	  
ali	  med	  njih.	  	  
	  
Zato	   je	   pomembno	   vedno	   znova	   zaznati	   in	   ko	   se	   boste	   zgradili,	   boste	   tako	   neznansko	   uživali,	   ker	  
boste	  točno	  vedeli	  iz	  katerega	  nivoja,	  dimenzije	  ali	  galaksije	  prihaja	  Nekdo	  ali	  kakšna	  plast.	  Predvsem	  
pa	   je	   pomembno	   tukaj,	   da	   se	   vi	   sestavite	   sebe	   v	   prvotno	   stojnost,	   v	   prvotno	   bitje,	   kjer	   pa	   potem	  
manipulacije	  iz	  Zemlje	  več	  ne	  bo.	  	  
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Kasneje,	   ko	   se	   boste	   nekako	   sestavili,	   bodite	   pozorni	   na	   to,	   ker	   se	   bo	   kasneje	   sestavljalo,	   ali	   iz	  
odpadkov,	  dejal	  bom	  tako,	  iz	  nečesa,	  kar	  ne	  bo	  sestavljalo	  več	  vaše	  telo,	  bodo	  odpadki	  ali	  odpadniki.	  
Ti	  se	  bodo	  zlivali	  v	  nekakšno	  kepo	  ali	  energijo,	  ne	  pa	  v	  neko	  stojno	  bitje.	  
	  
O	   tem	  morda	   kasneje,	   čez	   določen	   čas,	   morda	   čez	   katero	   drugo	   predavanje,	   ko	   se	   boste	   nekako	  
ozavestili,	   zrasli,	   naredili	   nekaj,	   da	   boste	   videli,	   kako	   ta	   energija	   popolnoma	   se	   zliva	   po	   tleh.	   Kot	  
nekakšna	  kupola,	  ki	  se	  vije	  in	  raztaplja.	  Kot	  nekakšna	  packa,	  ki	  se	  kotali	  okoli	  vas,	  vendar	  čez	  čas	  tudi	  
izpari.	  	  
	  
Tako	  se	  boste	   ločili	  od	  nje	   in	  šele	  takrat	  boste	  spoznali,	  v	  kakšni	  veličini	  ste	  bili	  ujetniki	  čisto	  vsi	  na	  
zemeljski	  bazi.	  	  
Vam	   je	   pomembno,	   da	   se	   fokusirate	   le	   na	   ta	   predel	   zgornjega	   predela.	   In	   potem	   vam	   bo	   tudi	  
miselnost	  in	  vse	  skupaj	  veliko	  bolj	  sfokusirana.	  Prav?	  
	  
Najlepša	  hvala.	  
	  
Prosim.	  Izvolijo.	  
	  
Jaz	  bi	  vprašala,	  kako	  naj	  na	  hitro	  ugotovimo	  od	  kod	  prihaja	  glas?	  Rekli	  ste,	  da	  prihaja	  od	  spodaj	  in	  
od	  zgoraj.	  Kako	  naj	  zaznamo	  te	  zgornje	  glasove,	  da	  ne	  poslušamo	  spodnjih?	  
	  
Kadarkoli	   se	   nekdo	   nekako	   oglasi	   ali	   ozvoči	   z	   vami,	   je	   pravzaprav	   zelo	   pomembno,	   da	   vedno	  
prisluhnite	  in	  začutite	  iz	  katere	  plasti	  je.	  Ne,	  kaj	  vam	  govori.	  Iz	  katere	  plasti	  je!	  
	  
Spodaj,	  se	  pravi,	  od	  bočnega	  predela	  ali	  od	  popkovine,	  od	  popka	  navzdol,	  boste	  zaznali,	  ko	  se	  boste	  
izoblikovali,	   posebno	   površino	   ali	   ploščino,	   prav,	   kot	   bi	   imeli	   nekakšen	   pokrov	   in	   pod	   njim	   boste	  
zaznali,	  da	  je	  nekaj	  živega,	  gibljivega	  in	  da	  od	  tam	  tudi	  nekdo	  govori.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Enaka	  struktura	  se	  vije	  tudi	  nad	  Nebom	  in	  ne	  le	  nad	  Zemljo.	  	  
	  
Kot	  poznate,	  morda	  poznate	   iz	  pripovedk	  ali	   iz	  česarkoli	  drugega,	  se	  pravi,	  so	  svetovi	  nanizani	  drug	  
nad	  drugim.	  V	  vsakemu	  delu	  je	  nekdo,	  ki	  je	  živ.	  	  
	  
In,	  v	  nižjemu	  delu	  boste	  dejansko	  zaznavali	  glas	  v	  nižini	   in	  tisti	  glas	   je	  nepomemben.	  Kadarkoli	  glas	  
seže	   nižje	   od	   vašega	   sluha,	   se	   pravi,	   ko	   ga	   zaznate	   nekako	   od	   spodnjega	   dela	   navzdol,	   mu	   ne	  
prisluhnite.	  	  
	  
Ko	   zaznate	   zgoraj,	   boste	   videli,	   prav	   prazni	   prostori	   so	   sproti,	   boste	   vedno	   vedeli,	   od	   katere	   plasti	  
prihaja.	   Vendar,	   bolj,	   ko	   se	   boste	   izoblikovali,	   bolj	   jasno	   boste	   zaznali	   glas	   in	   bolj	   razločno	   boste	  
zaznali	  to	  plast.	  
Vendar,	  ko	  boste	  zaznali	  to	  polje	  okoli	  vas,	  ki	  je	  zgrajeno,	  je	  zgrajen	  le	  ščit,	  kar	  pomeni,	  da	  se	  umetno	  
naredi	  zatič.	  Zatič	  je	  torej	  polje	  ali	  površina,	  ki	  ga	  mi	  umetno	  zgradimo	  le	  zato,	  da	  vam	  pomagamo,	  da	  
se	  lažje	  in	  hitreje	  samo-‐izoblikujete	  v	  smeri,	  kamor	  sodite.	  
	  
Tako,	  da	  bodite	  pozorni,	  ko	  boste	  slišali	  nižinski	  glas,	  je	  prav	  na	  fizični	  materiji	  nižje	  in	  dejansko,	  prav,	  
kot	  bi	  vam	  nekdo,	  nek	  otrok	  ali	  nekdo,	  nižje	  govoril	  od	  vas.	  Se	  pravi,	  prav	  zaznali	  boste	  to	  globino	  in	  
zagotovo,	  zagotovo	  ne	  boste	  zgrešili.	  
	  
Hvala.	  
	  
Prosim.	  Izvolijo.	  
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Lep	  pozdrav.	  Najlepša	  hvala	  za	  vse	  te	  delavnice	  …	  
	  
Tudi	  vam.	  
	  
…	   predvsem	   pa	   za	   daritve.	   Jaz	   imam	   pa	   eno	   vprašanje,	   in	   sicer	   –	   jaz	   sem	   velikim	   ljudem,	   ki	   se	  
ukvarjajo	   z	   duhovnostjo	   povedala	   za	   delavnice,	   za	   te	   stvari,	   ki	   jih	   lahko	   preberejo	   na	   internetu	  
oziroma	  poslušajo,	  ampak	  vsi	  striktno	  to	  zavračajo,	  pa	  me	  zanima	  zakaj?	  Kar	  nekako	  so	  preplašeni,	  
da	  se	  ne	  upajo	  teh	  stvari	  it.	  	  
	  
Predvsem	  je	  tukaj	  težava	  zavedenosti.	  	  
Ljudje	   imate	  oprane	  možgane.	  Tisočletja	   in	   tisočletja	   vas	  po	  nekemu	  sistemu	  vzgajajo.	  Tisočletja	   in	  
tisočletja	  vas	  nekdo	  prevzgaja	  in	  zavaja.	  Potem	  pa	  se	  pojavi	  nekdo,	  ki	  vas	  razvaja,	  ki	  vam	  pomaga	  in	  
se	  razdaja,	  ki	  vam	  pokaže	  tisto	  nekaj,	  kar	  morda	  trenutno	  še	  ni	  videti	  vsakemu	  ali	  vsakemu	  očesu,	  se	  
pravi,	  je	  nasprotje	  nečemu,	  kar	  ste	  vi	  vajeni	  ali	  navajeni.	  
	  
To	  ni	  nič	  slabega.	  
Ko	  bo	  človek	  doumel	  in	  razumel,	  da	  sistem	  nekega	  naučenega	  znanja	  njemu	  ne	  daje	  tistega	  nečesa,	  
po	  čemer	  on	  hrepeni	  in	  tistega	  nečesa	  on	  v	  nekemu	  sistemu	  ne	  dobi,	  šele	  takrat	  bo	  človek	  pripravljen	  
na	  preporod	  in	  na	  iskanje	  nečesa.	  In	  šele	  takrat	  bodo	  dejansko	  dozoreli	  za	  tisto	  nekaj,	  kamor	  plujemo	  
skupaj	  mi,	  čisto	  sami.	  	  
	  
Hvala.	  
	  
Tako.	  	  
Še	  katero	  vprašanje	  morda?	  Izvolijo.	  
	  
Pozdravljeni.	  Mene	  zanima	  ta	  glas,	  ko	  se	  jaz	  z	  njim	  pogovarjam	  občasno	  oziroma,	  ko	  mi	  kaj	  pove.	  Iz	  
katerega	  nivoja	  je	  to	  oziroma	  ali	  je	  to	  že	  tisti,	  zmeraj	  enak	  ali	  še	  zmeraj	  zelo	  niha?	  
	  
Vam	   ne	   prihaja	   iz	   spodnjega	   dela.	   Nikakor	   ne.	   Vi	   imate	   spodnji	   del	   čisto	   ločeno,	   tudi	   zaradi	   svoje	  
umske	   in	   razumske	   note.	   Vaš	   instinkt	   vam	   je	   deloma	   odprl,	   tudi	   zaradi	   določenih	   daritev,	   zaradi	  
določenih	  energij,	  ki	  ste	  jih	  postavili,	  tako	  imate	  vedno	  nad	  tem	  tretjim	  nivojem.	  	  
To	  je	  nekaj,	  kar	  presega	  vaš	  instinkt,	  kar	  pomeni,	  da	  vedno,	  ko	  dobite	  informacije,	  so	  zelo	  kvalitetne	  
za	   vas	   in	   zelo	   prave	   za	   vas.	   Tako,	   da	   tukaj	   na	   temu	   področju	   ne	   morete	   nikakor	   ničesar	   zgrešiti,	  
vendar	  se	  boste	  povzpenjali	  le	  še	  navzgor.	  Tako,	  da	  od	  tam,	  vedno	  in	  redno,	  kot	  vidim,	  prihaja	  ta	  glas.	  	  
	  
Izvolijo.	  
	  
Lepo	   pozdravljeni.	   Jaz	   se	   vam	   lepo	   zahvaljujem	   za	   vse	   darove.	   Če	   ne	   bi	   bilo	   pavze,	   mogoče	   bi	  
zaspal,	   ker	   so	   bili	   že	   tako	  močni.	  Mogoče	   je	   tudi	   to	   posledica	   tega,	   ker	   sem	  prvič	   na	   druženju	   z	  
vsemi	  vami.	  Sam	  imam	  pa	  eno	  vprašanje,	  in	  sicer,	  kakšen	  dober	  teden	  nazaj	  sem	  bil	  tudi	  v	  družbi	  z	  
vami,	  pri	  Lani	  in	  tam	  ste	  mi	  podarili,	  poklonili	  neko	  meditacijo,	  kjer	  bi	  se	  lahko	  povezoval	  z	  vami.	  In	  
mogoče	  se	  moje	  vprašanje	  malo	  navezuje	  tudi	  na	  vprašanje	  gospe	  pred	  menoj.	  Imam	  malo	  težave	  
mogoče	  s	  tem,	  ker	  dejansko	  ne	  vem	  točno,	  ali	  je	  moja	  Zemlja	  zaprta,	  ker	  ste	  mi	  pač	  rekli,	  da	  naj	  se	  
ne	   povezujem	   z	   nogami,	   nikakor	   s	   stopali	   in	   nekako	   ne	   pridem	   do	   tistega,	   kar	   ste	   vi	   pač	   tako	  
opevali.	  Ali	   je	   to	  mogoče,	  da	   je	   samo	  proces,	  da	   rabim	  pač	   trening	  oziroma	  vse	   te	  darove,	  ki	   ste	  
rekli,	  da	  mi	  jih	  boste	  še	  naklonili,	  poklonili	  ali	  je	  pač	  to	  mogoče	  kaj	  narobe	  delam?	  
	  
Vi	  ste	  še	  v	  fazi,	  v	  kateri	  se	  nekako	  vzgajate	  oziroma	  dodelujete.	  	  
Tako	  kot	  vidim,	  so	  vam	  nekako	  Jahveti	  podarjevali	  45-‐dnevni	  čas,	  v	  katerem	  vas	  obhajajo.	  Tako,	  da	  ta	  
čas	  še	  ni	  končan	  za	  vas.	   Je	  pa	  vsekakor	  pomembno,	  da	  se	  preko	  spodnjih	  delov	  okončin	  nikakor	  ne	  
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povezujete.	   Ker	   sedaj	   vam	   je	   pravzaprav	   razločno	   jasno	   in	   razumljivo,	   kam	   in	   kje	   rilčkate,	   ko	   se	   v	  
spodnjemu	  delu	  prizemljujete.	  	  
	  
Prizemljujte	   se	   z	   dlanmi	   oziroma	   dlani	   usmerite	   na	   tla,	   v	   smeri	   tal,	   vendar	   na	   zelenje.	   Se	   pravi,	  
energija	  naj	  se	  zliva	  po	  zelenju	  in	  tako	  boste	  dejansko	  prizemljeni.	  
	  
Vendar,	  vi	  ste	  šele	  na	  začetku.	  Vi	  ste	  šele	  nekajkrat	  to	  poskusili.	  To	   je	  nekako	  proces	  meseca	  dni,	  v	  
katerem	  se	  boste	  zagotovo,	  zagotovo	  nekako	  izoblikovali	   in	  pretočili.	  Vendar,	  vsekakor	  je	  potrebno,	  
da	  nekako	  vztrajate	  in	  nikar	  ne	  obupavajte.	  
	  
Ne	  bom.	  Hvala	  lepa.	  
	  
Tako.	  Še	  morda	  kdo?	  Izvoli.	  
	  
Jaz	  imam	  samo	  še	  eno	  vprašanje.	  In	  sicer,	  tako,	  kot	  ste	  na	  začetku	  govorili,	  da	  duše,	  ko	  pridejo	  na	  
Zemljo,	  se	  imajo	  priložnost,	  pač	  izpopolnit	  in	  tako	  naprej.	  Pa,	  sedaj	  pa,	  nekatere	  duše	  pa	  nimajo	  te	  
priložnosti.	  Govorim	  o	  tistih,	  ki	   jim	  je	  naravno	  ali	  umetno	  prekinjen	  ta	  proces.	  Govorim	  o	  splavu.	  
Zanima	  me,	  kaj	  pomeni	  v	  enem,	  torej	  v	  naravnem	  in	  v	  umetnem	  –	  prekinitvi,	   to	  za	  dušo,	  ki	  se	   je	  
želela,	  pač,	  reinkarnirat?	   In	  kaj	  to	  pomeni	  za	  mater?	   In,	  kaj	  to	  pomeni	  v	  bistvu	  za	  mamo,	  ki	  se	   je	  
lotila	  take	  odločitve?	  
	  
Takole	  bom	  dejal.	  Tukaj	  se	  bom	  morda	  malce	  na	  širše	  opeval	  ali	  pa	  razčlenjeval.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Duša	  vas	  predhodno,	  ali	  energija	  tistega	  nečesa,	  kar	  se	  bo	  porodilo	  ali	  spojilo	  z	  vami,	  že	  kar	  nekaj	  časa	  
predhodno	   obhaja	   ali	   prihaja.	   Že	   leto	   dni	   predhodno	   je	   predpriprav.	   Vendar,	   tako	   kot	   zgoraj,	   tudi	  
spodaj.	   Vse	   se	   ve	   iz	   Višav	   v	   Nižavo,	   kar	   pomeni,	   da	   se	   točno	   ve,	   kaj	   se	   bo	   dogajalo,	   zakaj	   se	   bo	  
dogajalo	  in	  s	  kakšnim	  razlogom	  pravzaprav	  ali	  vzrokom	  prihaja	  neka	  silhueta	  v	  ponovni	  preizkus.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Tukaj	  ne	  morete	  zmetati	  ali	  postaviti	  vse	  v	  nekakšen	  en	  zalogaj,	  vendar	  morate	  strogo	  ločiti.	  	  
	  
Po	  nekih	  merilih,	  v	  veliki	  meri	  obvelja,	  zlato	  pravilo.	  	  
Če	  se	  enkrat	  ni	  uspešno	  porodil,	  se	  bo	  ponovno	  rodil.	  Ima	  dvakrat	  ponovno	  opcijo.	  Kar	  pomeni,	  da	  
v	   štirih,	   povezanih,	   naklepnih	   splavih	   in	   nikakor	   ne	   spontanih,	   da	   ne	   bo	  pomote,	   je	   duša	   potem	  
pripeta	  na	  vas.	  	  
	  
Bodite	  pozorni	  na	  to!	  
Takrat	  ona	  postane	  zlitek	  z	  vami	  in	  skupaj	  z	  vami	  dejansko	  prične	  domovati.	  Takšno	  bitje	  vi	  zaznavate,	  
se	   izčrpavate.	   Se	   pravi,	   po	   tej	   strani	   je	   nekakšen	   večkratni	   zaporedni	   poskus,	   kot	   bom	   nekako	  
prevajal.	  Upam,	  da	  sem	  našel	  pravi	  izraz.	  
Na	   ta	   način	   duša	   ali	   silhueta	   ali	   navidezna	   energija	   dobi	   pravzaprav	   priložnost	   in	   možnost,	   da	   se	  
porodi.	  
	  
V	  štirih	  poskusih	  ste	  potem	  dejansko	  tista,	  ki	  ga	  sprejmete	  v	  sebe.	  	  
	  
Ta	   zakon	   velja	   približno	   štiri	   leta	   in	   pol,	   kar	   pomeni,	   da	   predhodno	   so	   se	   takšna	   bitja	   preprosto	  
potikala	  po	  Zemlji	   in	  vedno	  nižje	  je	  iz	  Višine	  v	  Nižino	  tonila.	  Kar	  pomeni,	  da	  ste	  bili	  vi	  tisti,	  ki	  ste	  bili	  
krivi	  za	  njihov	  pobeg	  oziroma	  potikanje	  po	  Zemlji.	  
	  
Po	  novih	  sistemih	  pa	   je	  pravzaprav	  tako,	  da	  se	  potem,	  če	  se	  mati	  oziroma	  umska	   in	  razumska	  duša	  
zavestno	  odločita	  za	  četrti,	  naklepni	  splav,	  se	  potem	  ona	  vlije	  v	  njo	  in	  prične	  živeti	  z	  njo.	  	  
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Tako	  dobite	  bitje,	  ki	  ga	  po	  nobenemu	  kanalu	  ne	  morete	  več	  očistiti	  in	  postane	  del	  vašega	  vstajenja	  ali	  
življenja.	  	  
	  
Na	  ta	  način	  se	  je	  uskladilo	  Nebo	  in	  Zemlja	  in	  odvečnih	  duš	  ponovnega	  rojstva	  več	  ne	  bo.	  
	  
Če	  pa	  prihaja	  do	  spontanih	  splavov,	  se	  pravi,	  tam	  pa	  je	  točno	  proces,	  se	  pravi,	  nekih	  zaključkov.	  	  
Energije,	   predvsem	   telesne	   energije,	   ki	   imajo	   morda	   še	   nekaj	   malega	   nedokončanega,	   vendar	  
življenja	  dobro	  izpeta	  in	  zapisana,	  imajo	  pa	  morda	  določene	  poškodbe	  ali	  posledice	  prejšnjih	  življenj	  
ali	  predhodnih	  vstajenj,	  v	  katerih	  je	  bila	  poškodovana	  materija.	  	  
	  
Takšna	  bitja	  pa	  se	  odločajo,	  da	  se	  le	  spuščajo	  preko	  določenih	  materij	  različnih	  mater.	  Ni	  pomembno	  
in	  ni	  potrebno,	  da	   je	   to	   tista	  oseba	  ali	   energija	   ali	   duša,	   s	   katero	   ste	  bili	   že	   v	  predhodnih	   življenjih	  
povezani.	  Se	  pravi,	  ste	  le	  objekt,	  kot	  bom	  morda	  grdo	  ali	  drugače	  opeval,	  objekt,	  preko	  katerega	  se	  
spusti	  nekdo	  v	  zaključni	  fazi.	  
	  
Vendar,	  na	  ta	  način	  ona	  popolnoma	  očisti	  vse	  tiste	  usedline,	  ki	  so	  morda,	  kako	  naj	  se	  izrazim?	  Nekaj	  
kot	  shramba,	  kar	  bi	  bilo	  zelo	  obteženo.	  Se	  pravi,	  če	  bi	  se	  spravili	  ali	  postavili	  v	  novo	  rojstvo,	  bi	  bil	  tak	  
otrok,	  ali	  deformiran	  ali	  poškodovan	  ali	  brez	  določenih	  organov,	  se	  pravi,	  bi	  bila	  težka	  rana.	  	  
Namesto	   tega	   pa	   bi	   bila	   znova	   obtežitev	   po	   življenjski	   karmi	   ali	   usodi.	   Znova	   bi	   bil	   obteženi	   v	  
določenih	  dogodkih	  in	  znova	  bi	  se	  naredili	  slabi	  zapisi.	  	  
	  
Takrat	  vaši	  vodniki	  oziroma	  tisti,	  ki	  sodelujejo	  z	  zemljani	  višje	  od	  vas,	  se	  pravi,	  razsodijo,	  kot	  bi	  bili	  na	  
sodišču	   in	   dosodijo,	   da	   ima	  možnost,	   zaradi	   kvalitetnih	   izživetih	   dogodkov,	   sebe	   prečistiti	   in	   na	   ta	  
način	  zaključiti	  določeno	  karmo.	  	  
	  
Če	   ste	   naključno	   izbrana,	   nikoli	   niste	   čisto	   naključno	   izbrana,	   se	   pravi,	   na	   ta	   način	   zaprete	   svojo	  
davninsko	  karmo	  ali	  nekaj,	  kar	  je	  šlo	  lahko	  po	  zgodbi	  vašega	  življenja	  ali	  vstajenja	  globoko	  nazaj,	  ali	  
pa	  od	  nekoga,	  ki	  vas	  sestavlja	  in	  na	  podlagi	  tegá,	  zapisa,	  se	  pravi,	  ste	  vi	  prišli	  v	  izenačeni	  položaj.	  
Po	  drugi	   strani	   pa	   ste	  nekomu	  pomagali,	   da	  ni	   bilo	   potrebno	   iti	   v	   ponovno	   rojstvo.	  Na	   ta	  način	   se	  
lahko	  odmakne	  ali	  izmakne	  iz	  ujetosti	  Zemlje.	  	  
	  
Kadar	  pa	  ženska	  ali	  žena,	  zaradi	  takšnih	  ali	  drugačnih	  okoliščin,	  spozna	  in	  razsodi,	  da	  nekako	  ne	  želi	  
roditi	  ali	  poroditi	  in	  se	  odloča	  le	  za	  en	  ali	  dva	  nekakšna	  splava,	  ki	  jih	  bom	  Jaz	  imenoval	  odtok,	  se	  pravi,	  
dobi	  vedno	  možnost	  ponovnega	  rojstva	  iste	  energije	  ali	  silhuete.	  	  
Kar	  pomeni,	  da	  se	  po	  tej	  strani	  izenači	  in	  ni	  oškodovana	  ali	  nekako,	  kako	  naj	  uporabim	  izraza,	  ki	  ga	  pri	  
vas	  pravzaprav	  ne	  poznate?	  Se	  pravi,	  nekako	  ne	  ostaja	  neka	  zgodba	  nedokončana	  in	  ta	  postopek	  se	  
lahko	  ponovi	  do	  štirikrat.	  Potem	  pa	  dobite	  to	  v	  sebe.	  	  
	  
In	  to	  je	  sedaj	  po	  nekih	  novih	  zapisih,	  novih	  merilih,	  se	  pravi,	  tega	  novega	  obdobja	  in	  tako	  dejansko	  ni	  
nerešenih	  situacij,	  predvsem	  zaradi	  tega,	  ker	  v	  temu	  sodobnemu	  času	  ali	  obdobju	  čistite	  že	  obdobje	  
sedanjega	   življenja,	   kar	   pomeni,	   da	   zavestno	   že	   spremljate,	   zaradi	   vaše	   višje	   frekvence,	   tudi	  
izobraženosti	  in	  zaznav,	  že	  nekako	  čistite	  in	  postavljate	  trdna	  temelja	  in	  vse	  tisto,	  kar	  ni	  bilo	  prav,	  se	  
izživi	  in	  postavi	  tako,	  da	  je	  prav.	  In	  na	  ta	  način	  potem	  duhovno	  res	  dozorite	  in	  preskočite.	  	  
Tako,	  da	  Jaz	  upam,	  da	  sem	  vam	  nekako	  razložil,	  tako,	  da	  ste	  razumeli	  ali	  doumeli.	  
	  
Hvala.	  
	  
Prosim.	  Izvolijo.	  
	  
Lepo	   pozdravljeni.	   Hvala.	   Mene	   pa	   zanima,	   da	   se	   navežem	   na	   to,	   kako	   pa	   je	   z	   umetnimi	  
oploditvami?	  In	  potem,	  kako	  je	  s	  temi	  dušcami,	  ki	  pridejo?	  
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Kadarkoli	  se	  odločate	  za	  umetno	  oploditev,	  tukaj	  je	  ponavadi	  zelo,	  zelo	  delikatno.	  	  
Kjer	   oploditev	   ne	  poteka	   v	   samemu	   jedru	  materije,	   se	   pravi,	   kjer	   je	   znotraj	   polja	   postavljena	  neka	  
energija,	  se	  pravi,	  kjer	  se	  znotraj	  vas	  samih	  odvija	  neki	  proces,	  se	  tukaj	  umetno,	  na	  podlagi	  nečesa,	  
daleč	  stran	  od	  vas,	  odvija	  umetno	  določen	  proces.	  	  
	  
Tukaj	  je	  zelo,	  zelo	  tanka	  linija	  med	  nečem,	  kar	  je	  prav	  in	  med	  nečem,	  kar	  ni	  prav.	  	  
	  
Če	  imate	  v	  zapisu	  dovoljeno	  tudi	  to	  in	  da	  so	  vam	  bitja	  že	  v	  naprej	  dopustila,	  da	  vam	  sledi	  takšna	  pot,	  
se	  pravi,	  bodo	  ta	  višja	  bitja	   zgradila	  v	  času	  nastajanja	  nečesa	  umetnega,	  poseben	  ovoj	  ali	  portal,	  ki	  
sega	   v	   nebesni	   svodni	   tok.	   In	   po	   tistemu	   kanalu	   prihaja	   določena	   energija	   in	   bo	   bitje	   dejansko,	  
nekako	  enakopravno	  ali	  isto,	  kot,	  če	  bi	  raslo	  v	  vas	  in	  se	  doraščalo.	  
	  
Vendar	  z	  eno	  razliko.	  
Ko	  nekaj,	   kar	   je	   izven	  postavijo	   v	   notranjost,	   je	   to	  malo,	   zasnovno,	   umetno	   stvarjenje	   ali	   vstajenje	  
ovito	  v	   temu	  kanalu.	   In	   to	   se	  vstavi	   v	  notranjost	  matere	   in	   imate	  vse	  do	  njegovega	   izdaha,	  preden	  
pride	  na	  površje	  in	  ven,	  ali	  materičnega	  vdaha,	  postavljeno	  to	  cev.	  	  	  
In	  to	  pomeni,	  da	  bitja	  potem	  vstopajo	  po	  tej	  cevi	  v	  notranjost	  in	  je	  to	  pod	  strogim	  nadzorom	  vodeno,	  
da	  je	  bitje	  identično	  vam	  ali	  podobno.	  Se	  pravi,	  da	  vi	  dejansko	  dobite	  zapise	  od	  vas	  na	  njega,	  se	  pravi,	  
da	  je	  to	  res	  vaše	  in	  osebno.	  
	  
Če	  pa	  tega	  predhodno	  nimate	  postavljenega,	  se	  pravi,	  in	  da	  ste	  tisti,	  ki	  jim	  je	  določeno,	  da	  ne	  boste	  
imeli	   svojih	   potomcev	   in	   se	   kljub	   vsemu	   odločate	   za	   nekakšen	   takšen	   umetni	   nastali	   razvoj,	   pa	  
velikokrat	  dobite	  duše,	  ki	  so	  kar	  od	  nekod.	  	  
	  
To	  pa	  so	  takozvani	  kloni.	  Vendar,	  tudi	  človek	  je	  klon,	  da	  ne	  bo	  pomote,	  vendar	  ne	  takšen	  klon	  kot	  ta,	  
ki	  je	  umetno	  vzgojeni	  klon.	  
	  
To	  pa	  pomeni,	  da	  je	  ta	  energija	  dejansko	  sestavljena	  iz	  prišlekov,	  ki	  se	  potepajo	  in	  potikajo	  naokoli.	  
To	  so	  tiste	  energije,	  ki	   so	  ujete	  na	  Zemlji	   in	  ki	  nosijo	  različne,	  najtežje	  zapise	  od	  najtežjih	   in	  nimajo	  
možnosti	   za	   ponovni	   razvoj,	   vdah	   ali	   česarkoli	   drugega.	   Se	   pravi,	   se	   Zemlja	   združi	   in	   vam	   podari	  
navidezno	  najboljše.	  	  
	  
Takšen	  otrok	   dejansko	   lahko	   tudi	   živi	   z	   vami,	   vendar,	   velikokrat	   se	   zgodi,	   da	   ne	   diha	   z	   vami,	   da	   je	  
popolnoma	   drugačen	   od	   vas	   in	   se	   tudi	   energetsko	   ne	   povezujete,	   kljub	   temu,	   da	   je	   vaša	   ljubezen	  
lahko	  do	  njega	  zelo,	  zelo	  iskrena.	  	  
	  
Kar	  pomeni,	  da	  takrat,	  ko	  pa	  pride	  nekako	  do	  takšnega	  ustvarjanja,	  ali	  pa	  morda	  celo	  do	  kloniranja,	  
res	   tistega	   fizičnega	   kloniranja,	   kot	   ga	   poznate	   vi,	   čisto	   sami,	   pa	   se	   dogaja	   najhujša	   travma	   šele	  
kasneje,	  ko	  človek	  izživi	  svoje	  življenje	  ali	  vstajenje.	  
	  
Takrat	  se	  nad	  njim	  ne	  odpre	  Nebo,	  da	  ne	  bo	  pomote.	  Takrat	  po	  njega	  ne	  pridejo	  nebesna	  bitja,	  ker	  je	  
on	  dejansko	  iz	  Zemlje	  in	  last	  Zemlje.	  	  
In,	  ne	  glede	  na	   to,	  kako	  ga	   ljubite	  ali	   spoštujete,	   imate	  potem	  možnost,	  vi	  kot	  duša	  ali	  energija,	   če	  
želite	   biti	   ali	   živeti	   naprej	   v	   nekemu	   razvoju,	   se	   pravi,	  morate	   vi	   iti	   nižje	   in	   najnižje,	   da	   se	   nekako	  
dosodita	  ali	  spajata.	  	  
	  
Takrat	  ste	  vi	  tista,	  ki	  ga	  potem	  sprejemate	  v	  sebe	  in	  ste	  vi	  tista,	  ki	  potem	  imate	  lahko	  tudi	  prekletstva	  
ali	  ukletstva	  ali	  karkoli	  težjega	  v	  drugem,	  tretjem	  ali	  morda	  celo	  v	  osmemu	  naslednjemu	  vstajenju.	  
	  
Tako,	  da,	  bitja,	   ki	   so	  umetno	  ustvarjena,	   v	   veliki	   večini	   so	  potem	  odpadniki	   in	   jih	   kasneje	  dejansko	  
Nebo	  ne	  sprejema	   iz	   tega	  portala	  oziroma	   iz	   tega	  področja,	  ker	  niso	  od	  njih,	  vendar,	  tam	  od	  koder	  
ste,	  tja	  tudi	  greste.	  Tako.	  
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Ali	  lahko	  samo	  še	  navežem	  …	  	  
	  
Izvolijo.	  
	  
…	  na	  –	  o	  temi	  govorimo.	  Pa	  me	  zanima,	  ali	  je	  tema	  del	  Božjega	  ali	  je	  to	  izven?	  
	  
Tema	  je	  nekako	  opevano,	  umetna	  izpeljana	  beseda.	  
Tema	   je	   zelo	   delikatna.	   Tema	   je	   lahko	   tisto,	   kar	   je	   ovito	   okoli	   Luči	   in	   kar	   ni	   videti	   očem.	   Vendar,	  
vedno,	   kadar	   uporabljamo	   izraz	   tema	   je	  mišljeno	   tisto	   najnižje	   polje	   ali	   področje,	   kjer	   niso	   takšna	  
bitja	  kot	  vi.	  	  
	  
Se	   pravi.	   Tema	   ali	   zlo	   je	   nekako	   enakopravno	   in	   tukaj	   je	  morda	   res	   tanka	   linija,	   vendar,	   vedno	   in	  
redno,	  kadarkoli	  obrazlagamo,	  kadar	  se	  gre	  za	  Svetlobo	  ali	  Luč	  ali	  za	  neko	  frekvenco,	  ki	  je	  tako	  visoka,	  
da	  je	  nekako	  ovita	  okoli	  in	  ne	  sega	  na	  površje,	  se	  pravi,	  je	  v	  nekakšni	  temi	  oziroma	  v	  nekakšni	  zaščiti.	  	  
	  
To	   ni	   isto	   od	   tistega,	   kar	   je	   nižinskega	   in	   temnega.	   Vendar,	  mi	   ne	   uporabljamo	   izrazov,	   ki	   so	   vam	  
podani,	  se	  pravi,	  da	  bi	  uporabljali	  večinoma	  zlo	  ali	  kakšne	  hujše	  izraze	  zaradi	  tega,	  da	  vam	  umetno	  ne	  
pripeljemo,	   se	  pravi,	   nekega	   strahu	   ali	   nekega	   razvoja,	   kjer	   bi	   vas	   dejansko	   lahko	  odbijalo	   proč	  od	  
nečesa,	  kar	  bi	  se	  lahko	  dotaknili.	  
Tako,	  da	  tukaj	  pravzaprav	  malce	  balansiramo,	  vendar,	  to	  je	  pravzaprav	  to.	  	  
	  
Če	  prav	  razumem.	  Zlo	  je	  del	  Boga	  ali	  ni	  del	  Boga?	  
	  
Imate.	  Zlo	  je	  pravzaprav	  čisto	  nasprotje.	  Vendar,	  kako?	  	  
Se	  pravi,	  čisto	  nasprotje	  Božjega.	  Vendar,	  to	  je	  harmonija.	  	  
	  
Ko	  vi	  rastete,	  segate	  v	  višino,	  vas	  dejansko	  dosega	  globina.	  Nikakor	   in	  nikoli	  se	  ne	  morete	  izmakniti	  
kar	  sami	  od	  nižine,	  ker,	  kdaj	  pravzaprav	  rastete?	  	  
Takrat,	  kadar	  greste	  po	  stopničkah	  navzgor	  in	  hkrati	  dobivate	  tudi	  globino,	  ki	  je	  lahko	  vaša	  ali	  od	  koga	  
drugega.	  	  
	  
Vendar,	  to	  so	  te	  plasti.	  To	  so	  ta	  bitja,	  ki	  vas	  potem	  obhajajo,	  preizkušajo	  in	  to,	  vse,	  kar	  je	  nižjega,	  sodi	  
v	  neko	  zlo	  oziroma	  v	  nasprotje	  z	  neko	  harmonijo.	  Vendar,	  če	  dva	  polja	  ne	  bi	  bila	  povezana,	  ne	  bi	  bilo	  
nasprotij,	  ne	  bi	  zrasli,	  ne	  bi	  se	  razvijali.	  Kar	  pomeni,	  da	  tudi	  to,	  kar	  je	  zlo,	  kar	  je	  nižinskega,	  vam	  daje	  
nekega	  odskoka	  in	  je	  za	  vas	  zelo,	  zelo	  dobro.	  	  
	  
Na	   ta	   način	   se	   v	   določenih	   preizkušnjah	   dejansko	   izkažete	   in	   dokažete	   in	   lahko	   celo	   odskočite,	  
pretrgate	  določeno	  linijo	  in	  celo	  nadzorujete	  ali	  sodelujete	  nad	  nižino	  oziroma	  nad	  temo,	  kar	  pomeni,	  
da	  vi	  dobite	  popoln	  nadzor.	  	  
To	  pa	  je	  pravzaprav	  osnova,	  do	  katere	  morate	  priti,	  da	  se	  dejansko	  odluščite	  nekakšnega	  zla	  ali	  tistih	  
nižjih	  frekvenc,	  ki	  pa	  niso	  nerazvite,	  da	  ne	  bo	  pomota!	  
	  
Enaka	  frekvenca	  kot	  je	  zgoraj,	  misli,	  fokusa	  in	  čistosti,	  je	  pravzaprav	  bistroumnosti	  tudi	  spodaj.	  Tako,	  
da	  v	  enakemu	  vrstnemu	  redu	  sega	  tudi	  zlo.	  Morda	  se	  občasno	  izkaže,	  da	  je	  še	  veliko	  bolj	  frekvenčno	  
in	  prefrigano,	  kot	  si	  vi	  upate	  misliti,	  vendar	  le	  zato,	  da	  nadzoruje	  vas	  oziroma,	  da	  lovi	  vas.	  
Ko	  pa	  presežete	  to,	  se	  dejansko	  odluščite	  tudi	  od	  tegá.	  	  
	  
Vendar,	  to	  je	  zelo	  široka	  tema.	  Jaz	  sem	  se	  dotaknil	  zelo	  na	  kratko.	  
	  
Hvala	  lepa.	  
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Prosim.	  Izvolijo.	  
	  
Prisrčno	   pozdravljeni.	   Jaz	   bi	   imela	   pa	   tri	   vprašanja,	   če	   lahko?	   Pa	   bom,	   čim	   bolj	   skrajšan.	   Prvo	  
vprašanje	   je:	   zadnje	   čase	   zelo	   opažam,	   ko	   se	   bitja	   v	   meni	   priklapljajo.	   To	   vidim	   potem	   tudi	   po	  
izrazu	  na	  obrazu,	  ampak	  mi	  je	  tako	  hecno,	  ko	  v	  bistvu	  zapazim,	  vidim,	  slišim,	  nič	  ne	  naredim.	  Sedaj	  
pa	  me	  zanima,	  ali	  je	  sedaj,	  vem,	  da	  se	  bitja	  zelo	  hitro	  menjajo	  in	  pustim,	  da	  nekaj	  izživijo,	  a	  je	  moja	  
vloga,	  da	  se	  tukaj	  postavim	  v	  vlogo	  nadzornega	  centra	  in	  jih	  nek	  tak,	  tak,	  tak	  …,	  nadzorujem,	  pa	  dol	  
malo	   »potišim«.	   Ker,	   tako	   se	  mi	   zdi,	   da	   tudi	   v	   sanjah	   se	  mi	   dogaja,	   da	  me	   skoz	   en	   preizkuša	   v	  
situacijah:	   »Kako	   pa	   boš	   sedaj	   reagirala?	   Kako	   boš	   pa	   sedaj	   reagirala?«	   Na	   primer,	   če	  mi	   lahko	  
tukaj	  glede	  tega	  nekaj	  svetujete?	  
	  
Bova	  šla	  kar	  po	  vrsti,	  če	  smemo?	  
	  
Prav.	  Hvala.	  
	  
Takole.	   Kar	   se	   tiče	   tegá.	   To	   niso	   le	   vaša	   bitja.	   Ker	   preko	   vašega	   kanala	   se	   v	   vašo	   notranjost	   spaja	  
drugo	  bitje.	  V	   vas	   raste	  neko	  bitje,	   kar	  pomeni,	   ker	   ste	  bodoča	  mati,	   v	  notranjost	   sprejemate	   in	   iz	  
sebe	  luščite	  tudi	  tisto,	  kar	  ste	  vi,	  čisto	  sami.	  
Vi	  ste	  delilka	  nečesa,	  kar	  se	  deli	  tudi	  kasneje	  nad	  nekoga,	  ki	  se	  potem	  rodi.	  	  
	  
Tako,	  da	  Jaz	  bi	  vam	  v	  takšnemu	  primeru	  svetoval.	  
Nikakor	  ničesar	  ne	  odpošiljajte	  proč.	  Dovolj	  je,	  da	  zapazite	  in	  opazite.	  To	  je	  tako,	  kot	  bi	  tatu	  ujeli	  na	  
licu	  mesta	  in	  ga	  gledali	  in	  boste	  videli,	  da	  bo	  dejansko	  potem	  popustil	  in	  odmaknil	  tiste,	  nekako,	  dolge	  
lovke	  proč	  od	  vas	  in	  odžvižgal	  daleč	  stran	  od	  vas.	  Tako	  je	  ta	  proces.	  
	  
Vendar,	  vam	  se	  bo	  morda	  to	  še	  hitreje	  odvijalo,	  ker	  preko	  vas	  dejansko	  raste	  otrok.	  Vendar,	  dobro	  je,	  
da	  to	  zapazite.	  
Če	   se	   morda	   dejansko	   zalotite,	   da	   nečesa	   nočete	   in	   morda	   hočete,	   potem	   to	   preprosto	   le	   z	  
nasmehom	  oplazite	  in	  pustite,	  da	  se	  proces	  zgodi	  sam,	  mimo	  vas.	  Pri	  vas	  je	  intenzivnega	  pomena	  to,	  
da	  zapazite.	  Vse	  ostalo,	  se	  pravi,	  delajo	  vaši	  vodniki,	  se	  pravi,	  da	  ločujejo	  in	  nekaj,	  kar	  pravzaprav	  je	  
nepomembnega,	  bo	  šlo	  v	  kosti,	  kar	   je	  neuporabnega,	  gre	  potem	  v	  rastno	  energijo	   in	  zaradi	  tega	  se	  
potem	  tudi	  ločujejo.	  	  
	  
In,	  na	  ta	  način	  se	  boste	  vi	  tudi	  očistili	   in	  sestavili	   in	  potem	  tudi	  enakopravno	  dva	  pola,	  tako	  zanj	  kot	  
tudi	  za	  vas,	  zgradili.	  
	  
Hvala.	   Drugo	   vprašanje	   je:	   kot	   starši	   avtomatično	   posiljujemo	   otroka	   z	   besedami,	   ko	   se	   vsi	  
ukvarjamo	  z	  njemu.	  Sedaj	  pa,	  a	  se	  otrok	  sam	  odloči,	  kdaj	  bo	  on	  prekinil,	  pa	  spregovoril,	  a	  ima	  to	  on	  
možnost?	  A	  mu	  mi	   s	   tem,	  ko	  mu	  skoz	  nekaj	   vsiljujemo	   ta	  proces,	  pa	   to	  vodstvo	   teh	  bitij,	  hitreje	  
prekinemo?	  
	  
Takole	  je.	  	  
Če	   se	   spomnite.	  Na	   samemu	   začetku	   smo	  govorili	   o	   temu,	   kako	   sodelujejo	  bitja	   z	   nekom,	   ki	   raste.	  
Nekateri	  otroci	  so	  dejansko	  oklepajoči	  se	  otroci,	  ki	  se	  ne	  želijo	  odmakniti	  od	  tistega	  vodnika,	  ali	  bitja	  
ali	  nekakšnih	  dimenzij,	  se	  pravi,	  energij,	  ki	  ga	  cartajo,	  crkljajo,	  vodijo	  in	  usmerjajo.	  	  
	  
In	   bolj	   ko	   vi,	   v	   sami	   materiji	   posiljujete	   in	   hitite	   z	   nekim	   procesom,	   je	   to	   tako,	   kot	   bi	   iz	   kopnega	  
nekoga	  potisnili	  v	  vodo.	  In	  tisti,	  ki	  ne	  želi	  plavati,	  preprosto	  ne	  želi	  biti	  v	  vodi.	  	  
	  
In	  enaki	  proces	  se	  pravzaprav	  dogaja	  in	  odvija	  tudi	  pri	  ljudeh.	  	  
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In	  takšni	  otroci	  so	  v	  veliki	  meri	  tako	  agresivno	  eksplozivni,	  ko	  jih	  dejansko	  posilite	  v	  neki	  proces,	  da	  
morajo	  sodelovati	  z	  vami	  oziroma	  se	  odmakniti	  od	  tistih,	  ki	  jih	  imajo	  radi,	  se	  pravi,	  od	  tistih	  bitij,	  ki	  jih	  
vi	  ne	  vidite,	  se	  morajo	  oni	  preprosto	  pretočiti	  in	  sodelovati	  z	  vami	  in	  v	  momentu	  izgubijo	  ta	  stik.	  
	  
Zato	   je	   pravzaprav	   velik	   odpor	   ali	   upor	   marsikaterih	   otrok,	   ki	   ne	   želijo	   sodelovati	   z	   vami	   in	   vam	  
nasprotujejo.	  Vendar,	  to	  je	  pravzaprav	  posledica	  tistega	  nečesa,	  kar	  imajo	  oni	  radi.	  	  
	  
Hvala.	  Samo	  še	  zadnje	  vprašanje.	  Na	  primer,	  rekli	  ste	  ...	  Slabovidni	  ali	  pa	  slepi,	  na	  primer.	  Govorim,	  
ti	   ljudje,	  ki	  ne	  vidijo,	  oni	   imajo	  ta	  bitja	  Luči	  celo	  življenje,	  recimo?	  Mislim,	   jih	   lažje	  slišijo	  ali	  se	  ta	  
stik	  potem	  tudi	  zgubi?	  	  
	  
Oni	  imajo	  preko	  celega	  življenja	  še	  dva	  kanala	  več	  od	  fizičnih	  ljudi.	  
	  
Pri	  fizičnih	  normalno	  razvitih	  ljudeh,	  ki	  pravzaprav	  uporabljate	  oči,	  dvojne	  oči	  ali	  dva	  očesa,	  se	  pravi,	  
imate	  dva	  kanala	  nekako	  odprta	  in	  nimate	  drugih	  zaznav.	  	  
	  
Ljudje,	  ki	  pa	  so	  na	  fizični	  materiji	  slepi	  ali	  slabovidni,	  pa	  se	  ti	  kanali	  pravzaprav	  zaprejo	  in	  se	  odprejo	  
drugi	  kanali,	  kar	  pomeni,	  da	  ti	  ljudje	  izredno	  dobro	  slišijo,	  izredno	  dobro	  čutijo,	  	  izredno	  dobro	  vidijo	  
trodimenzionalno	  sliko.	  	  
Izredno	  dobro	  na	  samo	  materijo	  znajo	  preslikavati	   svoja	  polja.	  On	   lahko	  pogleda	  v	  naravo	   in	   točno	  
vidi	  drevo,	  vendar	  zaznava	  nekakšno	  drugačno	  gibanje.	  Se	  pravi,	  oni	  vidijo	  energije.	  
	  
Se	  pravi,	  za	  primerjavo,	  da	  boste	  malce	  lažje	  zadihali.	  
Vsako	   živo	   bitje	   ima	   energijo.	   Vsako	   drevo	   ima	   okoli	   avro	   ali	   avrično	   ovojnico	   in	   znotraj	   je	   ta	   živa	  
energija.	  In,	  on	  ne	  vidi	  materije.	  On	  vidi	  to	  energijo	  in	  točno	  vidi	  in	  ve,	  kje	  stoji	  telo,	  drevo	  ali	  karkoli	  
drugega.	  	  
	  
Njim	  se	  pravzaprav	  odprejo	  oziroma	  ostajajo	  odprti	   ti	   kanali,	  ki	  pa	  se	  ob	   razvoju	  materije	  dejansko	  
zaprejo.	  
	  
Vendar,	  nekateri	  jih	  znate	  oziroma	  jih	  boste	  znali	  tako	  tudi	  uporabiti,	  odpreti	  in	  se	  ta	  proces	  dejansko	  
lahko	  odvija	  tudi	  po	  neki	  naravni	  poti	  tudi	  za	  tiste,	  ki	  so	  duhovni.	  Vendar,	  to	   je	  tisto,	  kar	   je	  različno	  
med	  enimi	  in	  drugimi.	  	  
	  
Najlepša	  hvala.	  
	  
Prosim.	  Izvolijo.	  
	  
Prej,	  če	  sem	  prav	  razumela,	  je	  bilo	  rečeno,	  da	  nekako	  poteka	  borba	  za	  zasnovnika,	  med	  svetlobo	  in	  
temo.	   Pa	   me	   zanima,	   ko	   ta	   zasnovnik	   enkrat	   Svetloba	   dobi,	   zasnovniku	   ni	   potrebno	   več	   v	  
reinkarnacijo,	  ponovna	  rojstva?	  Ali	  je	  to,	  pač,	  se	  v	  vsakem	  našem	  življenju	  to	  dogaja?	  
	  
Ker	  do	   sedaj	   nikoli	   in	  nikdar	  niste	  dosegli	   stopnjo	   razsvetljenstva,	   da	  bi	   razumeli,	   doumeli	   in	  prešli	  
preko	  določenega	  procesa,	  ste	  ostali	  vedno	  ujetniki.	  Zaradi	  tega	  ponovno	  rojstvo.	  	  
	  
V	   temu	   zadnjemu	   življenjskemu	   obdobju	   pa	   imate	   množično	   možnost	   preiti	   na	   višjo	   frekvenco	  
gibanja	  oziroma	  na	  višja	  vibracijska	  pola	  ali	  področja	  in	  se	  dejansko	  ne	  bo	  potrebno	  več	  reinkarnirati.	  
Ker	  na	  ta	  način	  se	  tudi	  izprazni	  Zemlja,	  kar	  pa	  je	  pravzaprav	  v	  nekakšni	  sprostitveni	  noti	  ali	  odrešitvi	  
za	  vse	  tiste,	  ki	  bodo	  nekako	  zaostajali	  na	  Zemlji.	  
	  
Tako,	   da	   tisti,	   ki	   odprejo	   oziroma,	   ki	   preidejo	   preko	   zasnovnika	   na	   višja	   polja,	   zagotovo	   ne	   bo	   več	  
reinkarnacij.	  	  
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To	   pa	   je	   dejansko	   splošno	   obdobje	   za	   vse	   tiste,	   ki	   se	   morda	   po	   drugačnih	   poteh,	   po	   drugačnih	  
tehnikah,	  po	  drugačnih	  principih	  ali	  načelih,	  tudi	  morda	  uspešno	  dokopljejo	  tudi	  do	  česa	  takšnega.	  	  
Tako.	  
	  
Izvolijo.	  
	  
Hvala.	  Spoštovani.	  V	  veliko	  veselje	  mi	  je,	  da	  lahko	  z	  vami	  komuniciram	  in	  vas	  vprašam	  naslednje:	  
namreč,	  v	  zadnjem	  obdobju,	  življenjskem,	  bi	  rekel	  mogoče	  dveh	  let,	  poganjam	  neke	  odločitve,	  ki	  so	  
mogoče	   na	   trenutek	  malo	  močno	   skregane	   z	   nekim	   razumom.	   Sprašujem	   se,	   kdaj	   bom	   jaz	   slišal	  
kakšen	  glas	  in	  tako?	  Vsi	  slišijo	  glas,	  jaz	  pa	  preprosto	  mogoče	  zaznavam,	  da	  je	  nekdo	  z	  mano,	  da	  me	  
nekdo	   tako	  močno	  vodi,	  da,	  ko	  pridem	  do	   trenutka,	  ko	  se	  moram	  nekaj	  odločit,	   se	  preprosto	  ne	  
znam	  drugače	  odločit	  kot	  tako.	  In	  sprejmem	  odločitve,	  ki	  jih	  mogoče	  že	  čez	  pet	  minut	  rečem:	  »Joj,	  
kaj	  si	  pa	  naredil?«	  Na	  koncu	  se	  izkaže,	  da	  so	  prave.	  Torej,	  ali	  je	  res	  ta	  notranji	  glas	  oziroma	  glas,	  ki	  
naj	  bi	  ga	  slišali,	  pokazatelj	  oziroma	  glavni	  vodnik?	  Ker	   jaz	  opažam,	  da	   je	  nekdo	  z	  menoj	   in	  da	  me	  
nekdo	  vodi	   k	   tem	  odločitvam,	  ampak	  ga	   jaz	  ne	   slišim.	  Sprejmem	  pa	  odločitve,	   tako	  po	  nekem,	   s	  
tako	  močnimi	  občutki,	  s	  tako	  jasnim	  ciljem,	  kljub	  temu,	  da	  glasu	  ne	  slišim.	  
	  
Tukaj	  v	  ozadju	  imamo	  …	  
	  
Iz	  skupine:	  Se	  sprehajajo..	  
	  
(smeh)	  
…	  marsikoga	   pravzaprav	   postavljenega	   ali	   pa,	   dejansko,	  mi	   ne	   poznamo	   stenic,	   tako	   kot	   pri	   vas	   in	  
resnično,	  tako	  kot	  pravite	  vi,	   imamo	  marsikaj	  tukaj	  zadaj.	  Vendar,	  prav	  tukaj	   je	  Nekdo,	  ki	  ga	  morda	  
vaše	  oko,	  le	  nekateri	  dobro	  zaznava	  in	  je	  pravzaprav	  Jahvet	  Jezus	  Kristus	  Križani,	  Tisti,	  ki	  je	  bil	  nekoč	  
in	  nekdaj,	  saj	  boste	  vedeli	  kdaj,	  pri	  vas	  pravzaprav	  domači.	  	  
Od	  takrat	  dalje	  so	  se	  začele	  določene	  spremembe.	  	  
	  
Vendar,	  vi	  ste	  resnično	  močno	  vodeni,	  vendar	  le	  zato,	  ker	  se	  je	  Nekdo	  odločil,	  da	  bo	  tako	  najbolj	  tudi	  
prav.	  	  
	  
Ker	  nekaj	  časa,	  morda	  v	  obdobjih	  nazaj,	  niste	  ravno	  bili	   tako	  prebujeni,	   imate	  to	  obdobje,	  po	  drugi	  
strani,	  hitreje	  pognano.	  Kar	  pomeni,	  da	  vas	  drugo	  bitje	  intenzivneje	  poganja	  preko	  nekega	  kolesja,	  ki	  
ste	   ga,	   morda	   leta	   nazaj,	   malce	   zamudili	   ali	   zaspali	   in	   zato	   imamo	   tukaj	   v	   ozadju	   Nekoga,	   ki	   je	  
pravzaprav	  Tisti,	  ki	  se	  je	  odločil,	  da	  bo	  temu	  tako,	  vendar	  boste	  videli,	  da	  boste	  slišali	  tudi	  glas.	  	  
	  
Da	  potem	  ne	  boste	  preveč	  presenečeni,	  da	  ne	  boste	  mislili,	  da	  je	  to	  vaš	  glas,	  vendar	  potem	  se	  boste	  
že	  šarmantno	  vedli,	  ker	  boste	  ugotovili,	  da	  lahko	  uporabljate	  tudi	  takšen	  glas.	  Vendar,	  slišali,	  videli	  in	  
ne	  le	  čutili	  in	  zaznavali	  boste	  bitja	  Luči,	  Najvišjega	  Razsvetljenstva,	  ki	  vas	  vodijo,	  ljubijo,	  spoštujejo	  in	  
to	  je	  tisto,	  kar	  je	  najbolj	  pomembno.	  	  
	  
Tako	   da,	   vedno	   in	   znova,	   tako	   kot	   delate	   dosedaj,	   se	   prepuščajte	   nekemu	   vodstvu	   in	   hkrati	   tudi	  
nekemu	  nadzoru,	  ki	  ga	  je	  postavil	  Nekdo,	  ki	  je	  v	  ozadju,	  tudi	  povezan	  z	  menoj.	  Vendar,	  On	  je	  Tisti,	  ki	  
vam	   je	   res	  nekaj	  nekako	  pospešil,	   vendar,	   tudi	   slišali	   in	   tudi	   videli	  boste	   tisto	  nekaj,	   kar	  vas	  bo	   res	  
sfaciniralo	  in	  to	  v	  dokaj	  kratkemu	  času	  ali	  obdobju.	  
	  
Torej,	  se	  vam	  na	  temu	  mestu	  res	  iskreno,	  prav	  Njemu	  zahvaljujem,	  ker	  spoznavam,	  da	  sem	  sprejel	  
neke	  dobre	  odločitve,	  čeprav	  mi	  je	  težko	  v	  trenutkih.	  Sprašujem	  se,	  ali	  je	  glasba	  eno	  izmed	  izraznih	  
sredstev,	  načina	  meditacije?	   	  Namreč	   sam,	   imam	  občutek	  da,	   ko	   se	  povežem,	  ko	   igram,	  da	   je	   to	  
največja	  moja	  meditacija.	   Jaz	  pravzaprav	  ne	   izvajam	  meditacije	   iz	  enega	  preprostega	  razloga,	  ker	  
mi	  moj	  čas,	  moj	  način	  življenja	  ne	  dopušča.	  Vendar,	  opazim,	  da	  skozi	  glasbo	  pravzaprav	  dosežem	  
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mogoče	  učinek,	  ki	  bi	   ga	  dosegel	   skozi	  meditacijo.	   Jaz	   imam	  občutek,	  da	   to	  dosežem	  z	  glasbo.	  Ali	  
prav	  čutim?	  
	  
Čudovito!	  
Sedaj	  smo	  pa	  na	  področju	  glasbe,	  vibracije	  in	  nečesa,	  kar	  gradi	  tudi	  vaše	  telo.	  	  
	  
Vsak	  zvok	  ima	  svojo	  frekvenco.	  
Upam,	  da	  bom	  na	  zelo	  preprost	  način	  znal	  dejansko	  preprosto	  pričarati.	  
	  
Tako	   kot	   zvok,	   zven,	   preprostega	   gonga,	   preproste	   sklede,	   preprostega	   zvoka	   vetra,	   preprostega	  
zvoka	   glasilk	   ali	   inštrumenta,	   ali	   preprosto	   nečesa,	   kar	   je	   harmonično	   in	   spevno,	   bodite	   pozorni,	  
spevno	  daje	  vam	  odskok	  navzgor.	  	  
	  
Zakaj?	  
Vsaka	   vibracija	   ali	   intonacija	   znotraj	   vas	   vibrira.	   Glasba,	   zvok	   iz	   kakršnegakoli	   inštrumenta	   ali	  
kakršnegakoli	   drugega	   področja,	   frekvenca	   zvoka	   privibrira	   skozi	   materijo	   in	   uravnava	   določeno	  
raven.	   Kar	   pomeni,	   da,	   če	   uporabljate	   harmonične	   zvoke,	   lahko	   hkrati	   tudi	   meditirate,	   sproščate,	  
napredujete	  ali	  odskakujete.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Glasba,	  spev,	  zvok	  je	  najbolj	  pomembna	  energija	  v	  vašemu	  življenju,	  poleg	  ljubezni,	  ki	  je	  osnova	  za	  
tisto,	  kar	  imate	  v	  materiji.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
S	  frekvenco	  zvoka,	  ki	  se	  zliva	  z	  vašo	  frekvenco	  vašega	  gibanja,	  ustvarjate	  polje,	  ustvarjate	  harmonijo	  
in,	  vsi	  poznate,	  da	  materija	  ni	  kompaktna,	  vendar	  vse	  vibrira	  na	  zelo,	  zelo	  prefinjeni	  nizki	  frekvenci,	  
da	  izgleda	  kompaktno	  in	  trdno.	  	  
Ko	  se	  človek	  prepušča	   frekvenci	  zvoka,	  ki	   je	   lahko	  takšen	  ali	  drugačen,	   razbijate	  hkrati	  blokade	  v	  
notranjosti	  ali	  zastoje	  določenih	  energij.	  	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
To,	   glasba	   ali	   zvok,	   vibracija,	   vas	   sprošča,	   vas	   hrani,	   vas	   obnavlja,	   vas	   celo	   pozdravi	   in	   ustvarja	  
harmonijo	  ali	  ravnovesje	  narave.	  	  
	  
Zato,	   dragi	   moji,	   zvok	   ali	   zven	   kateregakoli	   področja,	   bi	   morali	   uporabljati	   vedno	   na	   takšnih	  
frekvencah,	  kjer	  vam	  daje	  rast	  in	  razvoj,	  harmonijo	  in	  ravnovesje.	  	  
	  
Nikakor	  in	  nikoli	  pa	  ne	  bi	  smeli	  uporabljati	  frekvenc	  zvoka	  rušenja.	  Predvsem	  je	  zelo,	  zelo	  nevarno	  
vibriranje	  ali	  frekvenca	  vibracijskega	  tona	  ali	  zvena,	  harmonija	  energije,	  ki	  je	  udarna.	  Tako	  kot	  mladi	  
dandanes	  poslušajo	  res	  trdo,	  strogo	  glasbo.	  	  
	  
Kar	  pomeni,	  da,	  če	  si	  predstavljate,	  oblak,	  ki	  vibrira	  v	  nekemu	  ravnovesju,	  v	  neki	  enakomerni	  vibraciji	  
zvoka,	  se	   le-‐ta	  povezuje	  z	  zvokom	  narave	   in	  ste	  del	  narave	   in	  vas	  narava	  hrani,	  čuva	   in	  dejansko	  se	  
zlivate	  z	  njo.	  
	  
Ko	  uporabljate,	  bom	  dejal,	  udarni	  zvok,	  ki	  je	  rušilni	  in	  ne	  takšen	  zvok,	  da	  ne	  bo	  pomote,	  ko	  občasno	  
morda	  udarite,	  da	  se	  nekaj	  prebudi,	  zruši	  ali	  zbudi.	  To	  je	  občasno	  tudi	  potrebno.	  Vendar,	  glasba,	  ki	  je	  
zelo	  udarna	  in	  boleča,	  ki	  je	  glasba,	  boli	  zaradi	  vibracij,	  uničujete	  sami	  svoje	  življenje,	  kar	  pomeni,	  da	  
trgate	  iz	  sebe	  frekvenco	  Svetlobe	  in	  Luči.	  	  
	  
Ljudje,	  dragi	  moji,	  ki	   se	  gibate	  v	   takšnih	  prostorih,	  kjer	   je	   takšen	  zven,	   trgate	  sami	  svojo	  življenjsko	  
energijo.	  
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Prostor,	   ki	   je	   namenjen	   zgornjemu	   delu,	   bitjem	   Lučem,	   ostaja	   prost,	   prazen	   prostor,	   ki	   ga	   v	   zelo	  
kratkemu	  času	  napolnjujejo	  temne	  ali	  begajoče	  se	  energije	  Zemlje.	  »Temne.«	  Se	  pravi,	  energije,	  ki	  so	  
nekako	  na	  Zemlji	  zaostale	  in	  pobegle.	  Oni	  se	  kratkomalo	  lahko	  prelijejo	  v	  notranjost.	  
	  
In	  pazite	  sedaj	  to!	  
Ker	  te	  energije	  vstopajo	  v	  notranjost	  tkiva	  in	  telesa,	  zapolnjujejo	  prazne	  prostore,	  kjer	  ni	  več	  Svetlobe	  
in	  Luči,	  potem	  postopoma	  sebe	  odtujite	  od	  Luči,	  ker	  izgubite	  občutek	  za	  to	  harmonijo	  ali	  ravnovesje,	  
kar	   pa	   pomeni,	   da	   na	   ta	   način	   potem	   padate	   v	   najnižje	   frekvence	   različnih	   omam,	   različnih	   grdih	  
dejanj,	  se	  pravi,	  tukaj	  pa	  potem	  tonete	  in	  tonete	  in	  tonete.	  	  
	  
In	  vse	  se	  prične	  pri	  zvoku.	  	  
	  
Vendar,	  ločite!	  	  
Kadar	  uporabljate	  gong,	  uporabil	  bom	  maso	  gonga.	  Pri	  nas	  imamo	  tudi	  30-‐metrski	  ali	  40-‐metrski,	  po	  
vaših	  merilih	  bom	  dejal,	  velike	  gonge	  ali	  posode,	  pokrove,	  kakorkoli	  že	  to	  imenujemo.	  	  
	  
Vendar,	   kadarkoli	   uporabljamo	   te	   zvoke,	   najprej	   čutimo	   in	  mislimo	   in	   razumemo,	   kakšne	   zvoke	  
želimo	  proizvesti	  in	  v	  kakšen	  namen	  jih	  želimo	  spustiti	  oziroma	  usmeriti.	  
	  
Kar	   pomeni,	   vsakdo,	   ki	   uporablja	   kakršnikoli	   inštrument,	   Jaz	   bom	   uporabil	   naše	   gonge	   ali	   plitke	  
posode,	  na	  katerih	  proizvajamo	  zvoke,	  se	  mi	  vedno	  poglobimo	  najprej	  v	  sebe,	  da	  začutimo	  sebe,	  da	  
razumemo	  svojo	  harmonijo	  in	  svojo	  energijo.	  	  
In,	   ko	   vemó,	   kaj	   želimo	   oddati,	   najprej	   zavibriramo	   na	   tisti	   frekvenci,	   ki	   jo	   želimo	   oddati.	   Ali	   je	   to	  
klicanje	  ali	   zvanenje,	  ali	   je	   to	   frekvenca	  zdravljenja,	  ali	   je	   to	   frekvenca	  učenja	  ali	   česarkoli	  drugega,	  
lahko	  tudi	  celjenja.	  	  
	  
Se	  pravi,	  najprej	  mora	  tisti,	  ki	  uporablja	  neko	  pomožno	  snov	  ali	  inštrument,	  vedeti,	  kaj	  želi	  proizvesti.	  	  
	  
V	   naslednjemu	   koraku	   mora	   zadihati	   z	   njo.	   Se	   pravi,	   najprej	   se	   mora	   to	   polje	   harmonije	   ali	  
ravnovesja,	  ali	  pa	  tudi	  neravnovesja,	  najprej	  zgraditi	  v	  njemu.	  Šele	  potem,	  ko	  zadiha	  s	  to	  frekvenco	  
uma,	  razuma,	  čutenja,	  hotenja	  in	  velenja,	  se	  pravi,	  se	  okoli	  njega	  pričnejo	  energije	  stapljati	  od	  zgoraj	  
navzdol	  in	  pričnejo	  krožiti.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Energije	   krožijo	   pred	   vami,	   po	   sredini	   misli	   oziroma	   telesa,	   kot	   bi	   ga	   razrezali	   in	   potem	   se	   naredi	  
nekakšen	   krog.	   In	   ko	   ujamete	   ta	   tok	   tega	   vibriranja,	   ga	   lahko	   spustite	   kot	   samorez	   skozi	   telo	   na	  
površje	  drugega	  dela.	  Kar	  pomeni,	  da	  imate	  kot	  nekakšen	  cirkular.	  	  
	  
Sedaj	  bodite	  pozorni!	  
Šele,	  ko	  zgradite	  ta	  cirkular	  svoje	  frekvence,	  se	  pravi,	  po	  teh	  čakrah	  znotraj	  sebe,	  se	  odpre	  širina	  ali	  
polje,	  kot	  metulj,	  ki	  ima	  zaprte	  peruti	  in	  jih	  odpre,	  se	  pravi,	  s	  svojo	  nežnostjo,	  lepoto,	  bistroumnostjo	  
ujame	  vas,	  kot	  čar	  lepote.	  	  
	  
Vi	  pa	  s	  tisto	  frekvenco,	  na	  kateri	  zavibrirate,	  svojih	  vseh	  teh	  povezanih	  energij,	  naredite	  polje	  in	  ko	  se	  
ustavite	  pri	  inštrumentu	  ali	  pri	  svojemu	  glasu,	  ni	  velike	  razlike,	  pomembno	  je,	  da	  začutite	  in	  oddate	  in	  
se	  predvsem	  zavedate,	  kaj	  počnete	  z	  glasbo	  ali	  preprosto	  z	  zvokom.	  	  
	  
Se	  pravi.	  Če	  uporabim	  preproste	  posodice	  ali	  gonge,	  takozvane	  pri	  vas	  ali	  nekako,	  bom	  dejal	  tudi	  pri	  
nas,	   bomo	   uporabili	   isti	   izraz,	   da	   se	   bomo	   razumeli,	   se	   pravi,	   je	   pomembno,	   da	   najprej,	   nekdo,	   ki	  
uporablja	  zvok	  in	  postane	  lastnik	  zvoka,	  sebe	  najprej	  razkodira	  ali	  pa	  zavibrira.	  	  
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In	  šele	  takrat,	  ko	  sam	  zadiha	  z	  nečem,	  kar	  je	  pomembno	  za	  okolico,	  potem	  uporabi	  udarec,	  pritisk	  ali	  
svoj	  glas.	  
	  
Pazite	  to!	  
Tukaj	   je	   zelo	   tanka	   linija	   od	  udarca	   ali	   od	   energije,	   ki	   udari	   in,	   če	   vi	   uporabljate	   harmonijo	   znotraj	  
sebe	  in	  jo	  izlijete	  na	  gong,	  na	  posodo,	  na	  neke	  strune	  ali	  na	  nekaj,	  kar	  oddaja	  zvok,	  imate	  občutek,	  da	  
vas	  je	  preplavila	  njegova	  energija.	  	  
	  
Samo	  trenutek	  ali	  majčken	  delček,	  pa	  boste	  razumeli.	  	  
Če	   je	   človek	   naravnan	   v	   pozitivno	   stran,	   se	   pravi,	   da	   je	   naredil	   ves	   postopek,	   ali	   pri	   tipkah	   ali	   pri	  
udarcih	  ali	  pri	  takšnih	  zvokih,	  se	  pravi,	  to	  širino,	  vas	  zvok	  ali	  zven	  njegove	  harmonije	  oplazi	   in,	  če	  je	  
človek,	  ki	  igra	  ali	  bitje,	  ki	  udarja	  ali	  pritiska,	  dejansko	  v	  ravnovesju,	  kot	  bi	  se	  potopil	  v	  neko	  energijo	  
meditacije	  ali	  nekega	  polja	  okoli	  sebe.	  To	  velja	  tudi	  za	  vas,	  mladi	  gospodič,	  da	  boste	  vedeli,	  se	  pravi,	  
se	  povežete	  z	  ljudmi	  in	  vaš	  zvok	  ali	  zvok	  udarca,	  nečesa,	  kar	  prodira	  v	  vas,	  se	  pravi,	  po	  valovih	  seže	  v	  
materijo	  in	  razgradi	  materijo.	  	  
	  
In,	   če	   so	   frekvence	   pozitivne	   in	   povzdigujejo,	   je	   to	   hrana	   za	   dušo	   ali	   telo,	   ker	   razbijate	   zaostale	  
energije,	   kar	   pomeni,	   da	   zvok	   lahko	   dejansko	   ozdravi	   tudi	   nekatere	   zaostale	   toke	   energije	   ali	  
gostote.	  	  
	  
In	   to	  pomeni,	  da	  bi	  moral	  vsakdo,	  ki	  ustvarja	  energijo,	  najprej	   temeljito	  razmisliti,	  kaj	  si	  pravzaprav	  
želi	  dati	  in	  gorje	  tistim,	  ki	  manipulirajo	  z	  vibro	  ali	  z	  energijo	  glasbe,	  zvena	  in	  zvoka.	  
Tako,	  kot	  oni	  rušijo	  harmonijo	  okoli	  sebe,	  tako	  bodo	  nedolgo,	  kasneje	  v	  bodočemu	  času	  ali	  že	  v	  temu	  
času,	   zrušili	   sami	   svojo	   harmonijo	   in	   se	   dejansko	   uničevalno	   zrušili	   pod	   svojo	   frekvenco	   svojega	  
gibala.	  
	  
To	  pomeni,	  da	   tisti,	  ki	   se	  boste	  odprli	   in	  z	   res	   tisto	  pozitivno,	  pravo,	   ljubečo	  energijo	   in	  s	  povezavo	  
uma,	   razuma	   in	   vsega,	   kar	   sem	   vam	   opeval,	   dejansko	   dali	   dobro,	   kar	   bo	   v	   povezavi	   z	   naravno	  
harmonijo	  ali	  z	  naravo,	  ste	  pravzaprav	  zmagovalci.	  
	  
Vsi	   tisti,	   ki	   rušite	   ta	   sistem,	   naklepno	   in	   zavestno,	   boste	   svojo	   energijo	   v	   nekaj	   letih	   izničili,	  
poškodovali	   do	   takšne	   frekvence,	   da	   se	   boste	   pričeli	   raztapljati	   v	   prašne	   delce	   in	   potem	   boste	  
uničevali	  tudi	  svoje	  telo.	  Zbolelo	  bo	  vaše	  telo	  in	  še	  marsikaj.	  Boste	  potem	  karmično	  obteženi,	  če	  ste	  
zavestno	  nekaj	  delali,	  kar	  pravzaprav	  ni	  prav.	  	  
	  
Tako,	  da,	  moč	  energije	  zvoka	   je	  življenjskega	  pomena	   in	  zato,	  ko	  zaigrate,	   je	   res	  pomembno,	  da	  se	  
potopite	  v	  sebe.	  To	  pa	  je	  nadgradnja	  vas	  samih,	  se	  pravi,	   in	  s	  to	  glasbo	  seže,	  nekako	  takozvano,	  do	  
srca	  ali	  do	  človeka,	  ki	  mu	  potem	  pomaga,	  se	  mu	  usede	  in	  nekako	  ga	  prebudi.	  To	  je	  dobra	  moč.	  
	  
Hvala.	  Vendar,	   a	   je	   to,	   a	   je	   to	  normalna	  pot,	   ko	   stopiš	  na	  pot	   tako	   imenovane	  duhovnosti	   in	   ko	  
povežeš,	  jaz	  za	  sebe	  vem,	  da	  sem	  bil	  vedno	  človek	  razuma,	  pa	  tudi	  uma,	  pa	  lahko	  bi	  še	  kaj	  dodajal,	  
neum	  zraven,	  ker	  se	  celo	  življenje	  učim,	  pa,	  ko	  dodaš	  to	  noto	  duhovnosti,	  preprosto	  zgubiš	  80	  %	  
ljudi,	  ki	   so	   te	  prej	  nekak	   razumeli,	   sedaj	   te	  pa	  ne	   razumejo.	  Sedaj	   te	  pa	  proglasijo,	  v	   trenutku	   te	  
proglasijo,	   tako,	   nekdo	   mi	   je	   v	   zadnjem	   času	   rekel:	   »Daj,	   prijatelj,	   pusti	   ti	   to	   duhovnost!	   Ti	   to	  
duhovnost	  daj	  na	  drugi	  tir.	  Ti	  si	  vrhunski,	  a	  pusti	  duhovnost,	  ker	  ti	  si	  malo	  čuden!«	  Ampak,	  ali	  je	  to	  
normalna	  pot	  v	  tem	  svetu?	  Žal,	  je	  tako.	  Žal	  se	  vprašanje	  zgolj	  ne	  nanaša	  le	  na	  to.	  Doživljam	  prav	  jaz	  
iste	   stvari.	   Torej,	   ko	   povežem	   um,	   razum	   in	   duhovnost,	   postajam	   nekaj,	   česar	   ljudje	   več	   ne	  
razumejo.	  	  
	  
Ko	  povežete	  duhovnost	  z	  umom	  in	  razumom	  in	  postavite	  eno	  celoto,	  postanete	  enostno	  v	  eni	  celoti,	  
se	  pričnete	  povezovati	   z	  nebesnimi	  energijami	   in	  nič	  več	  Zemlje.	  Kadar	   se	  povezujete	   z	  Zemljo,	   ste	  
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vedno	  usmerjeni,	   žal,	   zelo	  materialno,	  mazohistično	   in	  dejansko	  grebatorsko.	  To	   je	   tako,	   kot	  bi	  bili	  
»prilimani«	  na	  svojo	  lastno	  bogastvo	  ali	  ujetost	  Zemlje	  ali	  denarja.	  
	  
Tako,	  da	  v	  tej	  osnovi	  je	  to	  osnova,	  v	  kateri	  se	  ločujete.	  	  
Vendar,	   človeška	   duša	   ne	   rabi	   denarja,	   ne	   rabi	   bogastva	   Zemlje,	   ki	   ga	   ne	   more	   prenesti	   in	   se	  
poistovetiti,	  vendar,	  tisti,	  ki	  se	  razvijate	  v	  duhovnosti,	  se	  vračate	  k	  prvotnemu	  Jazu	  ali	  obrazu.	  	  
	  
Jaz	  ali	  obraz	  nima	  denarja.	  Jaz	  ali	  obraz	  je	  le	  oblast	  nad	  tem,	  kar	  je	  nekoč	  bilo	  in	  kar	  v	  bodočnosti	  tudi	  
bo.	  To	  je	  edino,	  kar	  Nebo	  sprejema	  in	  spušča	  do	  sebe.	  In	  nikakršnega	  bogastva,	  denarja	  ali	  blaginje	  na	  
tistemu	  delu	  Neba	  dejansko,	  tam	  denarja	  se	  ne	  dá	  prenesti	  ali	  odnesti.	  
	  
To	   je	  osnova,	  ki	  se	   jo	  bodo	  zavedali	  oziroma	  se	  množica	   ljudi	  že	  zaveda,	  vendar	   je	  dobro,	  ker	  na	  ta	  
način	   vidite,	   da	   postajate	   drugačni,	   da	   se	   prelevite	   oziroma	   višje	   vibrirate	   od	   vseh	   ostalih	   in	  
postopoma	  se	  vam	  bo	  pričelo	  dogajati,	  da	   se	  vam	  bodo	  pričeli	   celo	   smiliti	   ljudje,	   ki	   vam	  ne	   sledijo	  
oziroma	  se	  vam	  posmehujejo.	  	  
Ker	  vi	  boste	  dejansko	  dobili	  neko	  širino,	  oni	  pa	  še	  vedno	  trdno	  stojijo	  na	  Zemlji,	  ali	  pa	  so	  v	  nekemu	  
ozkemu	  kanalu	  in	  na	  ta	  način	  se	  boste	  tudi	  po	  sočutju	  še	  razvijali,	  marsikateri	  in	  mnogi	  med	  vami.	  
	  
Čudovita	   misel.	   Samo,	   samo	   to	   spoznavam.	   V	   pedagoškem	   procesu,	   kjer	   kot	   učitelj,	   mislim,	   da	  
lahko	  nekako	  vplivam	  na	  mlade	  ljudi,	  pa	  vidim,	  da	  tudi	  po	  tej	  poti,	  žal,	  spoznavam,	  da	  ne	  gre.	  Da,	  
najprej	  se	  zatakne	  v	  odnosu	  do	  otroka,	  potem	  se	  zatakne	  pa	  v	  odnosu	  do	  staršev	  ali	  obratno.	  To	  
kaže	  na	   to,	  da	  pač,	  mogoče	   je	   res	  bolje	  počakati,	   čeprav	  sam,	  sam	  včasih	  preprosto	  kakšen	  nauk	  
podelim	  zato,	  ker	  tako	  čutim,	  ker	  mislim,	  da	  je	  za	  otroka	  dobro,	  ampak,	  večkrat	  imam	  težave.	  Tudi	  
v	  odnosu	  do	  otrok,	  prav	  zaradi	  te	  duhovne	  note,	  ki	  je	  v	  šolah,	  žal,	  odrinjena	  popolnoma	  na	  obrobje	  
in	  jo	  nekako	  ne	  znamo	  vplesti.	  In	  bi	  si	  kot	  učitelj	  želel,	  da	  bi	  to	  dvoje	  začeli	  povezovat	  skupaj,	  ker	  bi	  
s	   tem	   tudi	   vplivali	   na	   bodoče	   rodove	   in	   naše	   otroke.	   Upam,	   da	   se	   bo	   to	   zgodilo	   spontano	   v	  
prihodnosti,	  v	  bližnji	  prihodnosti.	  
	  
To	  se	  bo	  dogajalo	  šele	  takrat,	  ko	  boste	  dejansko	  svojo	  oblast	  zamenjali	  z	  ljudmi,	  ki	  bodo	  dobili	  širino	  
in	   ne	   le	   globino	   nekakšne	  materialnosti.	   Takrat	   se	   bodo	   vaši	   zakoni,	   zakoniki	   in	   tudi	   šolski	   sistemi	  
korenito	  spreminjali.	  
	  
Vendar,	  ste	  v	  obdobju	  nekakšnega	  preporoda	  in	  to	  na	  celi	  zemeljski	  obli.	  Kar	  pomeni,	  da	  se	  dejansko	  
človeška	  duša	  prebuja	  in	  prične	  nekako	  samostojno	  orati	  neko	  ledino.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Ločite	   otroke	   ali	   otroška	   telesa	   ali	   energije	   med	   seboj.	   Predvsem	   opazujte	   ljudi,	   kjer	   se	   starši	  
pričenjajo	  prebujati,	  se	  prebujajo	  postopoma	  tudi	  otroci.	  	  
	  
Tam,	  kjer	  se	  starši	  ne	  želijo	  prebujati	  oziroma	  jim	  pravzaprav	  bogastvo	  denarja	  ali	  vsakdanjega	  dela	  
dejansko	  zavzame	  um	  in	  razum	  in	  jih	  vleče	  od	  ciklusa	  življenja	  ali	  fokusa	  neke	  ljubezni	  in	  neke	  topline,	  
nekega	  centra,	  kjer	  bi	  se	  lahko	  dejansko	  izobrazili	  in	  razvili	  svoj	  drugi	  del	  svojega	  poslanstva,	  se	  pravi,	  
boste	  dejansko	  videli,	  kako	  se	  ljudje	  medsebojno	  ločujejo.	  
	  
Vendar,	  ta	  proces	  se	  bo	  odvijal	  še	  nekako	  obdobje	  dveh	  let,	  dveh	  let	   in	  pol,	  potem	  pa	  se	  bodo	  tudi	  
otroci	  veliko	  bolj	  stabilno	  postavili,	  ker	  se	  bodo	  že	  ločevali	  medsebojno	  in	  tudi	  sistem	  vašega	  šolskega	  
sistema	  se	  bo	  bistveno,	  bistveno	  spremenil	  in	  razbremenil	  otroke	  in	  otroška	  telesa.	  	  
	  
Na	   ta	  način	  pa	  bodo	  otroci	  dejansko	   imeli	  možnost	  svobode,	  prostosti	   in	  dihanja,	  vendar	  ne	  zaradi	  
tega,	  da	  bi	  se	  sedaj	  igrali	  in	  dejansko	  manipulirali	  z	  drugimi	  ljudmi.	  Vendar,	  na	  ta	  način	  se	  bodo	  pričeli	  
v	  razvojnem	  centru	  jedra	  prebujati,	  kar	  pa	  je	  končna	  zmaga	  teh	  svetlih	  sil	  tega	  področja.	  
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Hvala.	  
	  
Prosim.	  
	  
A	  smem	  še	  nekaj	  vprašat?	  Sem	  si	  drznil	  vzeti	  danes	  nekoliko	  več	  časa.	  Res,	  hvala	  vam,	  ker	  ste	  me	  
pripravljeni	   poslušati.	   Zadnje	   obdobje	   zaznavam	   kot,	   za	  mene	   osebno,	   pa	  mogoče	   še	   kdo	   deli	   z	  
mano	  te	  občutke,	  kot	  tudi	  telesno,	  fizično	  naporno.	  V	  zadnjem	  mesecu	  sem	  se	  srečal	  z	  odzivi	  telesa	  
in	  s	  prehladi,	  celo	  z	  bolečinami	  v	  hrbtenici,	  kot	  bi	  mi	  nekdo	  nekaj	  dal	  v	  telo,	  pa,	  kot	  bi	  nekaj	  imel	  v	  
telesu.	   Kar	   nekaj	   se	   mi	   dogaja	   in	   ne	   znam	   opisati.	   Vsi	   kašljamo	   v	   družini,	   tudi	   sam	   kašljam.	  
Nenormalne	  stvari,	  ker	  mislim,	  da	  niso	  vse	  tako,	  kot	  si	  mi	  razlagamo,	  z	  nekimi	  virusi,	  tudi	  z	  nekimi	  
bolečinami,	  telesnimi,	  ki	  sedaj	  recimo,	  bi	  imel,	  kot	  da	  bi	  se	  mi	  nekaj	  formiralo	  v	  telesu	  ali	  karkoli.	  
Ali	  ta	  razlaga	  obstoji	  ali	  je	  to	  samo	  moja	  razlaga,	  ki	  nimam	  neke	  podlage,	  da	  …?	  
	  
Takole	  bom	  dejal.	  Zelo	  na	  preprosto	  bom	  poskušal	  opevati.	  
	  
Zemlja	  vibrira	  na	  neki	  frekvenci	  in	  ko	  Zemlja	  v	  neki	  celoti	  ali	  neka	  plast	  Zemlje	  se	  ruši	  ali	  premika	  in	  
se	  premika	  navzgor.	  Se	  pravi,	  tako,	  kot	  se	  polje	  izven	  Zemlje	  ali	  nad	  Zemljo	  zamenja,	  se	  pravi,	  to	  je	  
tako,	  kot	  bi	  ploščo	  obrnili	  navzgor,	  se	  enak	  proces,	   identične	  sile	  spuščajo	  tudi	  nad	  vas	   in	  v	  vašemu	  
telesu	  se	  naredi	  ta	  preobrat.	  	  
	  
Na	  ta	  način	  prestopite	  na	  višjo	  frekvenco	  gibanja,	  a	  hkrati,	  dejansko	  se	  soočate	  z	  bolečinami	  telesa	  
in	  fizičnega	  tkiva.	  	  
	  
Vendar,	  istočasno	  zemeljska	  energija	  manipulira	  z	  vami,	  ker	  vam	  v	  ozračje	  izpuščajo	  določene	  bacile,	  
da	  vas	  množično	  pravzaprav	  ujamejo	  v	  sistem,	  žal	  bom	  dejal,	  zdravstvene	  inštitucije.	  	  
Na	   temu	   področju	   je	   pravzaprav	   obračanje	   velikega	   zneska	   denarja,	   kar	   pomeni,	   da	   umetno	   je	  
potrebno	  spustiti	  v	  ozračje	  tudi	  tisto	  nekaj,	  kjer	  se	  denar	  potem	  tudi	  k	  njim	  nazaj	  poda.	  
	  
Z	   roko	   v	   roki,	   se	   pravi,	   v	   pravemu	  momentu,	   ko	   se	   nekaj	   odmakne	   ali	   premakne,	   se	   pravi,	   se	   ta	  
zemeljska	  plast	  tudi	  lansira	  ali	  balansira.	  	  
	  
Jaz	  bi	  vam	  svetoval,	  da	  v	  temu	  obdobju,	  to	  je	  dejansko	  dosegalo	  marsikoga,	  da	  predvsem	  skrbite	  za	  
imunski	  sistem.	  	  
	  
Pijte	  sveži	  sok	  iztisnjene	  limone.	  	  
Resnično,	  to	  vam	  bo	  pomagalo	  očistiti	  celi	  sistem,	  tako	  materije	  kot	  tudi	  energetskega	  polja.	  	  
	  
Kar	  pomeni,	  dragi	  moji,	  predvsem	  limona,	  ne	  glede	  na	  to,	  kako	  je	  močna	  in	  morda	  neokusna,	  če	  jo	  
boste	   pili	   na	   tešče,	   brez	   vode,	   se	   pravi,	   boste	   očistili	   in	   razgradili	  marsikaj,	   se	   boste	   veliko	   lažje	  
pretočili	  na	  višjo	  frekvenco.	  In	  tudi	  telo	  boste	  na	  kratko	  zelo	  hitro	  nahranili.	  	  
	  
Morda	  bo	  obdobje	  še	  nekaj	  tednov	  ali	  nekaj	  mesecev,	  kjer	  se	  boste	  borili,	  ampak	  si	  boste	  izborili	  nek	  
položaj.	  	  
	  
Potem	   boste	   dejansko	   doumeli,	   kako	   množica	   drugih	   ljudi,	   pazite	   to!	   Pazite,	   pazite,	   pazite	   in	   si	  
globoko	  zapomnite	  in	  pomnite!	  
	  
Vsi	   tisti,	  ki	  niso	  dosegli	  neke	  ravni	  neke	  harmonije,	  bodo	  pričeli	  bolehati	   in	  se	  bo	  še	  mnogo	  hujši	  
ciklus	  dotaknil	  tudi	  njih.	  	  
	  
Vendar,	  ta	  del	  ciklusa	  se	  bo	  dotaknil	  le	  tistih	  najnižjih	  frekvenc,	  kar	  pa	  pomeni,	  da	  ko	  boste	  zamenjali	  
določene	  plasti	   tudi	   v	   telesu,	   tudi	   nekaj,	   kar	   boste	   šli	   preko	  nekega	  procesa,	  Ge	   točke,	   o	   kateri	   se	  
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bomo	   prihodnjič	   dotikali,	   se	   pravi,	   boste	   zamenjali	   neka	   polja	   ali	   neka	   področja.	   Jaz	   bom	   zelo	   na	  
preprosto	  opeval.	  Se	  boste	  izmaknili	  iz	  neke	  ujetosti.	  	  
	  
Vendar	  se	  morate	  zavedati,	  da	  morate	  uživati	  res	  veliko	  sadja	  in	  zelenjave,	  ki	  je	  dokaj	  čisto,	  da	  boste	  
dejansko	  dobivali	  nazaj	  prvotno	  energijo,	  ki	  jo	  izgubljate	  zaradi	  manipuliranja	  teh	  frekvenc	  Zemlje	  ali	  
slabe	  hrane,	  ki	  vam	  jo	  umetno	  podarjajo,	  da	  vas	  pravzaprav	  ujamejo	  v	  ta	  frekvenčni	  nižji	  tok.	  
	  
Vendar,	  v	  nekaj	  mesecih	  se	  bo	  tudi	  na	  temu	  področju	  Zemlje	  marsikaj	  naredilo	  in	  se	  ne	  bo	  za	  vas	  več	  
ponovilo.	  
	  
Ja,	   ker	   moja	   zapažanja	   so	   takšna,	   da,	   pravzaprav	   nekateri	   hodijo	   tudi	   nasmejani	   vsak	   dan.	  
Pravzaprav	  ljudje,	  ki	  sejejo	  marsikaj	  slabega	  po	  tej	  Zemlji	  in	  so	  nasmejani,	  njim	  je	  lepo,	  oni	  lebdijo,	  
v	   desetih	   nebesih	   so.	   A,	   jaz	   čutim	   vsako	  mišico,	   vsako	   (smeh)…	   Jaz	   se	   počutim	   podobno	   kot	   en	  
starček.	  To	  so	  moja	  opažanja.	  Tako,	  očitno	  nekaj	  zdaj	  ni	  v	  redu.	  A	  sem	  jaz,	  sprašujem	  se	  včasih,	  a	  
sem	  jaz	  …	  ,	  pa	  potrdim	  tistemu	  prijatelju,	  ki	  je	  rekel,	  da	  naj	  pustim	  duhovnost,	  a	  počakam,	  da	  bom	  
pač	  odpil	  svoj	  limonin	  sok	  (še	  večji	  smeh)	  in	  šel	  skozi	  proces?	  Težko	  je…	  
	  
Takole	  vam	  bom	  svetoval.	  
	  
Sedaj	  se	  smejejo	  drugi,	  ker	  imajo	  še	  vedno	  moč	  manipuliranja.	  	  
Potem	  se	  bomo	  smejali	  mi,	  čisto	  sami,	  ko	  bomo	  videli,	  da	  denar	  nima	  več	  moči.	  Takrat	  se	  ne	  bo	  nihče	  
več	  smejal,	  verjemite	   in	  marsikdo	  bi	  rajši	  segel	  po	   limoninemu	  soku	  (smeh),	   in	  po	  marsikateri	  drugi	  
dimenziji	  ali	  pa	  morda	  po	  denarju	  ali	  bogastvu.	  Tudi	  tukaj	  se	  bo	  marsikaj	  premaknilo	  ali	  spremenilo.	  	  
	  
Torej,	  zmanjšanje	  potrebe	  po	  hrani,	  zmanjšanje	  diha,	  kakšna	  bolečina.	  To	  je	  vse	  s	  tem,	  kar	  sva	  se	  
sedaj	  pogovarjala?	  
	  
To	  je	  vse	  v	  fazi	  preporoda.	  	  
	  
Iskrena	  hvala.	  
	  
(iz	  skupine:	  Pa	  garanja!)	  
	  
Samo	  še	  navežem	  se	  na	  ta	  zvok,	  pa	  na	  sevanja.	  Se	  pravi,	  na	  mobitele,	  na	  elektriko,	  na	  internet.	  Ali	  
je	  to	  kaj	  takega,	  ko	  bi	  se	  bilo	  fajn	  zaščitit	  pred	  tem	  ali	  se	  nekak	  lahko	  temu	  izognemo?	  
	  
Pri	  vas	  imate	  vse	  skupaj	  umetno	  postavljeno.	  	  
Bom	   dejal.	   Tisti,	   ki	   so	   dejansko	   programirali	   človeštvo	   ali	   skrbeli	   za	   ujetost	   in	   odvisnost	   samega	  
človeka	  ali	  energijskega	  pola,	  so	  pravzaprav	  bitja,	  ki	  so	  zelo	  prefrigano	  razmišljala	  o	   tem,	  kako	  ujeti	  
človeštvo.	  
	  
Glasba	   se	   ne	   more	   primerjati	   s	   frekvencami	   sevanja,	   vendar	   je	   ravno	   tako	   rušilna.	   Vendar,	   celo	  
občasno	   smrtonosna.	  Hitrejše	   je	   pravzaprav	   zvokovno	   rušenje	   in	   tudi	   hitrejše	   se	   pravzaprav	   odvija	  
proces	  rušenja	  v	  telesu.	  	  
	  
Počasen	   proces	   razpadanja	   pa	   so	   sevanja	   vaših	   telefonov,	   vaših	   računalnikov	   ali	   vaših	   kakršnihkoli	  
drugih	  električnih	  aparatur.	  
	  
Če	   bi	   zmogli	   vse	   skupaj	   oddati	   ali	   preprosto	   zavreči,	   bi	   bilo	   največje	   bogastvo	   za	   vas.	   Vendar,	  
preprosto	  pri	  vas	  tega	  ne	  morete	  storiti.	  	  
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Šele,	  če	  bi	  vse	  skupaj	  usmerjali	  na	  neko	  svežo,	  sončno	  energijo	  in	  bi	  ustvarjali	  računalnike	  oziroma	  te	  
sisteme	  komunikacije	  preko	  sončnega	  sistema,	  ne	  bi	  bilo	  nobenega	  sevanja.	  Vendar,	  to	  ni	  njim	  ni	  bilo	  
v	  interesu.	  V	  interesu	  je	  pravzaprav	  zasužnjiti	  človeka	  oziroma	  mu	  zaustaviti	  vibrirno	  energijo	  višjega	  
hotenja	   ali	   želenja,	   se	   pravi,	   na	   ta	   način	   potem	   človek	   počasi	   zaspi	   ali	   pa	   se	   umiri,	   pomiri	   ali	   pa	  
skorajda	  zaspi	  pri	  svojemu	  budnemu	  stanju.	  
	  
Kako	   se	   zaščititi	   pred	   temi	   frekvencami,	   je	   pravzaprav	   skorajda	   nemogoče,	   razen,	   da	   bi	   okoli	   sebe	  
gradili	  močne	  ščite	  večkrat	  dnevno.	  
	  
Dokler	  vi	  ne	  boste	  prišli	  na	  tako	  visoko	  frekvenco,	  da	  boste	  presegli	  to	  nizko	  frekvenco,	  se	  skorajda	  ne	  
boste	  mogli	  ali	  zmogli	  zaščititi.	  
	  
Kar	  pomeni,	  da	  je	  vam	  pravzaprav	  možnost,	  da	  preidete	  na	  tako	  visoke	  frekvence.	  Če	  se	  spomnite,	  ko	  
sem	  vam	  odgovarjal,	  da	  tako	  kot	  rastete,	  sežete	  tudi	  v	  globino.	  	  
	  
In,	   mobilna	   telefonija	   ali	   ta	   električna	   napeljava	   ali	   karkoli	   drugega,	   se	   giba	   na	   določeni	   nizki	  
frekvenci.	  Hkrati	  morate	  poiskati	  enakopravno	  visoko	  frekvenco.	  In,	  ko	  preidete	  preko	  te	  frekvence,	  
boste	  presegli	  tudi	  globino,	  jo	  boste	  tudi	  premagali.	  
	  
Vendar,	  takrat	  bo	  tudi	  materija	  drugače	  vibrirno	  sestavljena,	  z	  drugačnimi	  prizvoki	  in	  tudi	  	  drugačne	  
bo	   vibracije	   in	   šele	   takrat	   boste	   lahko	   dejansko	   spuščali,	   kot	   te	   frekvence	   skozi	   ali	   mimo	   svojega	  
telesa,	  ne	  da	  bi	  se	  vas	  dotaknilo.	  	  
	  
Druge,	  pravzaprav	  možnosti,	  se	  pravi,	  da	  bi	  jo	  sami	  po	  sebi	  zgradili,	  skorajda	  nimate.	  	  
	  
Morda	  je	  možnost,	  za	  nekatere,	  da	  okoli	  sebe	  gradite	  piramide.	  Se	  pravi,	  kot	  da	  bi	  sebe	  postavili	  v	  
stekleno	   piramido.	   Se	   pravi,	   zaznajte	   jo	   ali	   pa	   morda	   poskušajte	   zaznati	   ali	   nekako	   nekaj	   metrov	  
naokoli	  si	  zgradite	  močno,	  kompaktno,	  kristalno	  energijo.	  	  
	  
In	  ta	  energija	  mora	  imeti	  vrh.	  In	  ta	  energija	  mora	  imeti	  tudi	  nad	  tlemi,	  tik	  nad	  tlemi	  določene	  kote	  ali	  
spajanja.	   In	   pod	   vami	   mora	   biti	   mehka,	   pretočna,	   a	   hkrati	   gosta	   energija.	   Kar	   pomeni,	   da	   po	   tej	  
energiji	  prosto	  hodite,	  se	  gibate	  in	  se	  pravzaprav	  zaustavlja	  tudi	  sevanja.	  	  
	  
Vendar,	  morate	  dejansko	  biti	  tako	  energetsko	  močni	  ali	  pa	  imeti	  tako	  močno	  vodstvo	  nad	  seboj,	  da	  
vam	  prav	  zgradi	  te	  odboje.	  Vendar,	  to	  se	  boste	  morda	  tudi	  sami	  naučili	  kasneje,	  vendar,	  to	   je	  tisto,	  
kar	  lahko	  sami	  po	  sebi	  najbolj	  zgradite.	  
	  
Drugo	   kot	   je,	   pa	   bi	   bila	  morda	  možnost	   celo	   prošnje	   ali	   zvanenja.	   Se	   pravi,	   da	   vi	   preprosto	   sebe	  
zaupate,	   da	   vas	   bitja,	   ki	   so	   višje	   frekvence	   od	   te	   vaše	   manipulativne	   energije,	   pričnejo	   ščititi	   v	  
nekakšnih	  ovojih	  ali	  plaščih	  ali	  portalih	  in	  na	  ta	  način	  oni,	  se	  pravi,	  ko	  molite	  in	  prosite	  za	  to	  zaščito,	  
oni	  okoli	  vas	  zgradijo	  določeno	  zaščito.	  	  
	  
Vendar,	  v	  prostoru,	  kjer	  spite,	  ne	  bi	  smeli	  imeti	  popolnoma	  nobene	  električne	  napeljave.	  Imate	  jo	  pa	  
pravzaprav,	  že	  preproste	  vtičnice	  ali	  kaj	  drugega.	  Tako,	  da	  tukaj	  ste	  pravzaprav	  malce	  nemočni.	  Če	  ne	  
drugega,	  pa	  imate	  kakšne	  luči	  nad	  seboj.	  
	  
Če	  želite	  energije	  ustaviti	  ali	  zaustaviti,	  bi	  bilo	  zelo	  dobro,	  tako	  vodne	  tokove	  kot	  električne	  tokove,	  
da	   jih	  prekrijete	   s	  preprosto	  alu	   folijo	  ali	   pa	   s	   kakšnimi	   gradbenimi	   folijami,	   ki	   so	  bolj	   srebrne	   in	  
kompaktne	  barvitosti.	  	  
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Se	  pravi,	  tudi,	  če	  te	  plasti	  položite	  po	  tleh.	  Poskusite	  tudi	  morda	  z	  nihalom	  ali	  s	  kakšno	  bajalico,	  kot	  
pravite	   pri	   vas,	   z	   nekimi	   paličicami,	   ki	   jih	   vidim,	   uporabljate	   za	   preizkušanje,	   ali	   pa	   določene	  
aparature,	  boste	  videli,	  da	  ne	  bo	  sevanja,	  če	  boste	  pokrili	  to	  s	  srebrnimi	  folijami.	  	  
	  
Vendar	  mi,	  malce	   ni	   ravno	   razumljivo,	   kako	   bi	   pokrili	   potem	   zopet	   celoto	   vsegá,	   kar	   je	   nad	   vami,	  
vendar,	  če	  boste	  pokrili	  vsaj	   tla	   in	  morda	  vtičnice	  pri	  kraju	  ali	  pa	  tam,	  kjer	   tečejo	  masovno,	  kako	  vi	  
pravite?	  Kabli.	  Ne	  najdem	  drugega	  prevoda.	  Vendar,	  veste.	  Od	  računalnikov	  imate	  speljane	  te	  kable	  
ali	  priključke,	  se	  pravi,	  jih	  ovijte	  v	  folijo.	  	  
Zavijte	  jih	  okoli	  in	  boste	  videli,	  koliko	  frekvence	  ne	  bo	  steklo	  več	  v	  vas	  ali	  med	  vas.	  
	  
Tako	  se	  boste	  zaščitili,	  predvsem	  genitalije	   in	  spodnje	  zemeljske	  dele.	   In	  vsi	  kabli,	  ali	   ta	  energija,	   je	  
pravzaprav	   speljana	   pred	   vami	   ali	   ob	   vas,	   tako,	   da	   ovijte	   si	   to	   v	   srebrno	   folijo	   in	   boste	   preprečili	  
sevanje	  tudi	  na	  sebe.	  
	  
Vendar,	   tukaj	   ne	   vidim,	   kako	   bi	   potem	   prekrivali	   določene	   aparature,	   ker	   jih	   potem	   ne	   bi	   mogli	  
uporabljati,	  kar	  pomeni,	  da	  tukaj	  ste	  res	  majčkeno	  nemočni.	  
	  
Hvala.	  
	  
Kdo	  je	  še	  želel	  vprašati?	  Izvoli.	  
	  
Jaz	   sem	  se	  prej	   želel	  navezat	   še	  vaš	  pogovor	  z	  mladim	  gospodičem,	  kot	   ste	  ga	  poimenovali.	  Tudi	  
sam	  pač	  čutim	  podobne	  stvari,	  sploh	  sedaj,	  ko	  sem	  nekak	  vstopil	  na	  to	  pot,	  sam	  se	  mi	  zdi	  šele	  pred	  
kratkim,	  na	  to	  pot	  Svetlobe,	  pa	  so	  se	  začele	  majčkeno	  stvari	  odpirat.	  Postajam	  mogoče	  malo	  bolj	  
zavesten.	  Obstaja,	  pač,	  poleg	  teh	  meditacij,	  ki	  ste	  jih	  poklanjali	   in	  te	  darove,	  ki	  jih	  dajete,	  obstaja	  
kakšna	  druga,	  mislim	  tudi	  zaščita	  pred	  vsem	  tem,	  da	  postanemo	  majčkeno	  imuni	  na	  vse	  to,	  kar	  si	  
drugi	   mislijo	   oziroma,	   da	   bi	   lahko	   še	   vseeno	   imeli	   svoj	   fokus	   in	   sledili	   tistemu,	   kar	   si	   vsi	   tukaj,	  
mislim	  da,	  želimo?	  Pa	  tudi	  mogoče	  še	  kateri,	  ki	  niso	  z	  nami,	  ampak	  so	  vseeno	  takega	  dobrega	  srca,	  
pa	  mogoče	  še	  nimajo	  mogoče	  odprtih	  oči.	  	  
	  
Tako.	  Takole	  bom	  dejal.	  Za	  zaključek	  bom	  odgovarjal	  le	  še	  vam.	  	  
	  
Žal,	  se	  moramo	  odmakniti,	  ker	  enostavno	  pregloboko	  izčrpavam	  telo,	  tako,	  da	  se	  opravičujem	  vsem	  
ostalim,	   ki	   bi	  morda	   še	   radi	   vprašali.	   Res	   se	   bomo	  morali	  malce	  odmakniti,	   da	   ne	  bo	   imela	   potem	  
deklica	  težave,	  ko	  se	  bo	  vračala	  nazaj.	  
	  
In,	  na	  koncu	  bi	  dejansko	  le	  še	  poprosil,	  če	  ne	  bom,	  preden	  odgovorim	  vam	  v	  zaključni	  fazi,	  bi	  poprosil,	  
da	   telesa	   ne	   objemate	   dokler	   se	   ona	   pravzaprav	   zlije	   ne	   nazaj.	   Tako,	   da	   bi	   prosil	   res	   za	   spoštljiv,	  
nekakšen	  poslovilen	  odskok	  ali	  pa,	  da	  se	  ona	  preprosto	  odmakne.	  Ker	  danes	  je	  nad	  seboj	  ali	  na	  sebi	  
imela	  res	  visoke	  frekvence,	  da	  se	  ne	  bo	  kaj	  zrušilo	  v	  njenem	  sistemu.	  Ker,	  tudi	  to	  je	  njej	  pravzaprav	  ne	  
tako	   enostavno,	   vendar	   dokaj	   nova	   energija,	   ki	   smo	   jo	   danes	   tudi	   pripeli	   na	   njo.	   Tako,	   da	   ob	  
poslovilnemu	  pozdravu,	  prosim,	  nikar	  je	  objemajte.	  
	  
Da	  pa	  za	  konec	  odgovorim	  vam.	  Bi	  dejal	  takole:	  
Vi	  se	  gibate	  med	  ljudmi,	  ki	  so	  morda	  še	  neprebujeni.	  Ne	  bom	  dejal,	  nepravi.	  Marsikateri	  ljudje,	  bom	  
uporabil	   izraz	   ljudje,	   so	   znotraj	   sebe	   zelo	   dobri,	   vendar	   padajo	   in	   se	   poklanjajo	   energijam,	   ki	   se	  
prelivajo	  med	  njimi.	  
	  
In	  ne	  le	  to.	  
Puščajo	  se	  manipulirati.	  
Vendar,	   v	   lanskemu	   letu,	   proti	   koncu	   nekako	  meseca	   novembra,	   se	   je	   nekako	   Zemlja	   razpolovila,	  
razpočila	  se	  je.	  Kar	  pomeni,	  da	  se	  je	  neka	  energija	  ločila	  na	  dva	  polja.	  
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In	  pazite	  to!	  
Že	   v	   lanskoletnemu	   druženju	   so	   vam	   nekateri	   Jahvarjuni	   obrazložili,	   kaj	   pravzaprav	   pomeni	   to.	  
(opomba:	  glej	  Prebujenje,	  12.11.2011)	  
	  
Marsikdo	  se	  bo	  prebudil,	   vendar	  se	  bo	   tudi	   ločeval.	   In	   združevali	  ali	   zbliževali	   se	  boste,	   žal,	  enaki	   z	  
enakimi.	  To	  se	  vidi	  tudi	  pri	  partnerskemu	  odnosu.	  Se	  pravi,	  ljudje	  ste	  se	  množično	  pričeli	  ločevati,	  ker	  
dejansko	  iščete	  enako	  oziroma	  sodi	  enako	  k	  enakemu.	  	  
	  
In,	  tudi	  vi,	  dejansko	  zaznavate	  spremembe	  v	  družbi	  ali	  v	  okrožju	  ljudi,	  ki	  vas	  obkrožajo.	  	  
	  
Vendar,	  vidim,	  da	  se	  bodo	  v	  zelo	  kratkemu	  času	  trije	  ljudje,	  ki	  so	  dokaj	  z	  vami	  bližnje	  povezani,	  tudi	  
povezali	   z	   vami	   in	   vam	   sledili.	   Vendar,	   nikar	   ne	   hitite.	   Tisti	   trije	   se	   bodo	   že	   še	   kako	   zelo	   hitro	  
osamosvojili,	  ker	  se	   jim	  bo	  zgodil	  nek	  pripetljaj,	  kjer	  se	  bodo	  prebudili	   in	  nekako	  na	  pozitivno	  smer	  
obrnili.	  
Žal,	   boste	   prišli	   v	   novo	   družbo,	  med	   nove	   ljudi,	   ki	   bo	   nekako	   višje	   vibrirna	   kot	   pa	   vi.	   Vi	   jim	   boste	  
sledili,	  se	  od	  nečesa	  ali	  od	  nečesa	  starega	  odslovili	  ali	  poslovili,	  kar	  pa	  pomeni,	  da	  vam	  bodo	  potem	  
nekateri,	  trije	  vidim	  tukaj,	  iz	  vaše	  te	  okolice	  ali	  druščine,	  tudi	  počasi	  sledili.	  	  
	  
Naredila	  se	  bo	  velika	  brazda.	  Žal,	  bom	  uporabil	  izraz,	  med	  dobrimi	  in	  med	  slabimi	  energijami.	  Ne	  bom	  
dejal,	  da	   so	   slabe	  energije	   vedno	   slabe	  energije,	   vendar	  bom	  uporabil	   izraz	   človeka	  ali	   človeštva	   le	  
zato,	  da	  boste	  razumeli	  ta	  preobrat	  ali	  preobračanje.	  	  
	  
Te	  frekvence	  imajo	  v	  sebi	  Luč	  od	  Luči.	  Imajo	  v	  sebi	  ujete	  ljudi	  in	  kot	  pravite	  vi,	  čisto	  sami,	  marsikateri	  
so	  dobri,	  vendar	  padajo	  pod	  vplivom	  drugih	  energij.	  	  
Ti	  ljudje	  morajo	  pasti	  tako	  nizko,	  da	  jih	  zaboli	  in	  da	  se	  na	  koncu	  tudi	  prebudi.	  
	  
In	  potem	  pridemo	  do	  energij,	   kot	   je	   spraševala	  predhodno	  gospodična,	   se	  pravi,	   kjer	   tudi	   tema	  ali	  
tista	  teža	  naredi	  marsikaj	  dobrega.	  	  
	  
Energije	  preprosto,	  Luč	  ali	  drobček	  ali	  delček	  od	  tegá,	  vleče	  k	  sebi	  in	  ko	  je	  najtežje,	  ima	  Luč	  od	  Luči,	  
čisto	  mali	  delček	  še	  moči,	  da	  se	  prebudi,	  da	  jih	  odslovi	  in	  da	  jih	  izpusti.	  	  
	  
To	  pomeni,	  da	  jih	  ta	  temna	  sila	  ali	  temna	  energija	  prebuja,	  ker	  jih	  duši	  in	  vleče	  nekam,	  kjer	  morda	  za	  
njih	  ni	  prav.	  	  
	  
Vendar,	   mnogi	   se	   bodo	   rešili.	   Morda	   v	   temu	   trenutku	   ni	   videti	   tako.	   Vendar,	   Jaz,	   kot	   gledam	   to	  
populacijo,	  vidim,	  da	  bodo	  marsikateri	  prestopili	  kar	  preko	  noči.	  Se	  preselili,	  se	  premestili,	  se	  poslovili	  
od	  nečesa	  starega	  ali	  slabega	  in	  se	  bodo	  dejansko	  v	  smeri	  neke	  harmonije	  in	  ravnovesja	  tudi	  razvili.	  
	  
Bodite	  pozorni!	  
Vsako	  človeško	  bitje	  išče	  harmonijo	  ali	  ravnovesje.	  Vsako	  človeško	  bitje,	  ali	  živalsko	  ali	  rastlinsko,	  
rabi	  ljubezen	  ali	  pomoč.	  	  
	  
To	  pomeni,	  da	  vsakdo	  išče	  ljubezen,	  ki	  pa	  jo	  v	  omamah	  ali	  v	  nekemu	  ropotu	  nikakor	  ne	  najde.	  	  
	  
Tisti	  nekdo,	  ki	  bo	  začutil,	  da	  mu	  primanjkuje	  ali	  da	  išče	  prav	  to,	  se	  bo	  rešil	  in	  izvil.	  	  
In,	  vi	  boste	  eni	  izmed	  tistih,	  ki	  jih	  boste	  dejansko	  nekako	  premestili	  ali	  pa	  celo	  pokazali	  določeno	  pot	  
in	  trije	  vam	  bodo	  zagotovo,	  zagotovo	  tudi	  sledili.	  	  
	  
Ne	  padajte	  na	  vpliv	  tistih,	  ki	  se	  vam	  smejejo.	  Preprosto	  se	  jim	  nasmehnite	  nazaj	  in	  jim	  zašepetajte	  v	  
obraz,	  da	  nekateri	  potrebujete	  morda	  več	  kot	  oni,	  ki	  si	  tega	  ne	  upajo	  ta	  trenutek	  želeti	  ali	  pa	  poželeti.	  
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Tako	  boste	   čisto	  preprosto	  odslovili,	   a	  hkrati	  prebudili	   ljudi	   k	   razmišljanju	  ali	  pa	  morda	  k	  nočnemu	  
mišljenju,	   kjer	   se	   prične	   proces	   ponovnega	   ponavljanja	   ali	   podoživljanja	   nekega	   procesa,	   kar	   je	   pa	  
dejansko	  dobro	  za	  odskok.	  
	  
Hvala.	  
	  
Za	  danes	  bom	  dejansko	  zaključil.	  Želim	  vam	  res	  vse	  lepo.	  
	  
Prosil	  bi	  vas,	  da	  vsi,	  ki	  ste	  danes	  bili	  prisotni,	  da	  v	  roku	  treh	  dni	  in	  treh	  noči,	  prižgete	  po	  pol	  osmi	  	  uri	  v	  
večerni	   čas,	  eno	  zlato	  daritveno	  svečko,	  da	  se	  nekaj	  dejansko	  harmonično	  poveže	  z	  vami.	  Se	  pravi,	  
neke	  daritve,	  ki	  smo	  vam	  jih,	  le	  vam,	  ki	  ste	  bili	  prisotni,	  podarjevali,	  da	  s	  zlije	  z	  vašim	  centrom	  in	  da	  
vam	  še	  hitreje	  neki	  proces	  steče.	  	  
	  
Tisti	   pa,	   ki	   pač	   niste	   bili	   z	   nami,	   bodo	  morda	   kdaj	   drugič	   deležni	   tudi	   tegá,	   ali	   pa	  morda	   kakšnega	  
drugega	  blagoslova	  in	  v	  naslednjih	  nekaj	  dnevih	  vas	  bomo	  obhajali	  in	  prihajali,	  da	  bomo	  videli	  kako	  in	  
kaj,	  da	  boste	  lažje	  rasli	  in	  lažje	  doumeli,	  kakšna	  veličina	  postajate	  prav	  vi,	  čisto	  sami.	  
	  
Nismo	  pomembni	  mi.	  Pomembni	  ste	  vi.	  	  
Pomemben	  je	  ciklus,	  v	  katerega	  vstopate	  in	  preko	  katerega	  sestopate.	  Mi	  vse	  to	  že	  poznamo.	  Mi	  vso	  
to	  pot	  že	  znamo.	  Pomembni	  ste	  vi,	  za	  razvoj	  novih	  energij,	  da	  boste	  sami	  umirili	  ta	  svet	  tega	  sveta	  ali	  
tega	  stvarstva,	  ki	  vas	  resnično,	  resnično	  rabi	  in	  tudi	  porabi.	  
	  
Želim	  vam	  vse	  lepo	  in	  lepo,	  lepo	  pozdravljeni.	  	  
	  
(Zahvale	  od	  vseh)	  


